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Soproni Tamás polgármester: Nagy tisztelettel üdvözlök mindenkit Budapest Főváros VI. 
kerület Terézváros Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. március 22-én napján 9 
órakor kezdődő rendes ülésén. Megkülönböztetett tisztelettel dr. Terdik Tamás rendőr 
vezérőrnagyot, Budapest rendőrfőkapitányát és dr. Kecskés Tamás rendőr ezredes urat, a 
VI. kerület kapitányságvezetőjét. Mielőtt belekezdenénk az ülésbe, megállapítom, hogy 
határozatképesek vagyunk, 12-en vagyunk jelen, illetve 3 képviselő jelezte, hogy nem 
fognak tudni részt venni a mai ülésen. És bár ma nem tud jelen lenni, de távollétében is 
szeretnék gratulálni Simonffy Márta képviselő asszonynak, aki a magyar kultúra, művészi 
alkotómunka területén végzett kiemelkedő művészeti munkája elismeréseként 
Magyarország Érdemes Művésze díjban részesült. A kiküldött napirendhez képest többen 
jeleztek vissza, ezzel kapcsolatban többen jeleztek vissza, és szeretnék kérni 
módosításokat. Ez egyik ilyen, hogy különleges alkalom a mai, hogy a rendőrkapitányság 
beszámolóját elfogadjuk, és a kiemelt vendégeinkre tekintettel szeretném kérni, hogy a 
képviselő-testület támogassa azt, hogy első napirendi pontként tárgyaljuk az eredeti 
négyes számút, tehát még a polgármester és alpolgármesterek beszámolója és a 
képviselői kérdések előtt tárgyaljuk ezt.  
 
Emellett a visszajelzések alapján javaslom levételre, és majd kérem az alpolgármestereket 
is az indoklásra, a 18-as, 19-es, 20-as, 21-es, 22-es, 23-as, 25-ös számú napirendi 
pontokat, a szociális ellátásokkal kapcsolatban vonatkozó előterjesztésekkel kapcsolatban 
elmondható, hogy Miyazaki alpolgármester úr és csapata már dolgozik rajta, hogy a 
következő testületi ülésen egy átfogó módosítást behozzanak, ez már csak a minimálbér-
emelés miatt is szükséges, és kifejezetten kérném, hogy persze Lindmayer frakcióvezető 
úrral egyeztessen alpolgármester úr ezek kapcsán. Az illetményalappal kapcsolatban 
jelezném, hogy tudomásom szerint nincs is minimálbéren dolgozó a hivatalban, ha jól 
értem, köszönöm szépen. Illetve a fásszárú rendelettel kapcsolatban is, amit a megadott 
eljárásrenden a kormányhivatallal és a fővárossal egyeztetve dolgozik ezen Temesvári 
Szilvia alpolgármester és csapata. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, megjegyzés, egyéb 
módosító indítvány? Heltai László képviselő úr. 
 
Heltai László képviselő: Köszönöm szépen a szót. A fásszárú rendelettel kapcsolatban 
annyit jegyeznék meg, hogy mi ezt már sokkal régebben szerettük volna behozni és 
elfogadtatni, a fővárosra vártunk. A főváros, hogy egységes, összehangolt szabályozás 
legyen, sajnos ott még továbbra sincs az a készültség, illetve továbbra sem azt akarják 
elfogadni, ami nekünk tetszene, úgyhogy most elindultunk a saját utunkon, és a kerület 
külön fog egy rendeletet csinálni. És ennek a folyamata elindult, már elküldtük a 
kormányhivatalnak, ha jól tudom. Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Szilágyi Erika. 
 
Szilágyi Erika képviselő: Köszönöm szépen. Ha jól értettem, akkor a 24-es napirend az 
továbbra is szerepel a napirendi pontok között, aminek kifejezetten örülök, viszont lenne 
egy módosító javaslatom, és ehhez kérem a segítségeteket és a támogatásotokat. Az 
előterjesztésemnek az a címe, hogy Karitatív felajánlás a Magyarországi Ukrán Görög 
Katolikus Egyház Alapítvány koordinációs irodájának ideiglenes elhelyezése ügyében, és 
én meghívtam a mai egyeztetésünkre az előterjesztésben szereplő Petro Demian atyát, és 
aki a kuratóriumnak az elnöke és a kuratóriumnak tagja, a Molnár Pál, aki ha szükséges, 
akkor tudnak ebben az ügyben nektek további információkat mondani. Ők itt lesznek 
negyed tíz és fél tíz között, mondtam, hogy próbáljanak ideérni. Ugye nyilván rengeteg 
feladatuk van a menekültekkel kapcsolatban, én tiszteletben tartom, hogy itt vannak a 
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rendőr-főkapitányság részéről, én azt javaslom, hogy elfogadva, ami a polgármester úr 
mond, akkor kezdjük a rendőrség beszámolójával, menjünk sorban a polgármesterek, 
alpolgármesterek beszámolójával, és a képviselői kérdések, közlemények után, amikor 
megérkeztek a vendégek, akkor hadd tudjanak önöknek bemutatkozni. Kiegészülne még a 
Hajós utca 1. társasházból egy képviselővel az itteni csapat, ez csak azért, hogy lássátok, 
hogy mennyire fontos ez az ügy, és ehhez kérem a módosítást és az igen szavazatokat. 
Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Ezt a napirend előterjesztőjeként be 
tudom fogadni, így aztán a 2-es, eredeti 2-es napirendi pont után kerülne a 24-es. 
Miyazaki Jun alpolgármester úr. 
 
Miyazaki Jun alpolgármester: Köszönöm szépen. Valóban, ahogy már polgármester úr is 
elmondta, itt a Lindmayer frakcióvezető úr előterjesztése, szociális ellátások összegének 
növelése kapcsán megy egy munka a Humánszolgáltatási Főosztályon is, és ahogy 
polgármester úr is említette, ez több okból is elindult ez a munka, egyrészt az, hogy a 
minimálbér összegének emelése az önmagában indokolttá tette azt, hogy felülvizsgáljuk a 
különböző sávokat, amik alatt vagy fölött lehet mindenféle szociális támogatásokat juttatni. 
Illetve ettől teljesen függetlenül elindult egy munka a fogyatékosügyi támogatás további 
bővítése kapcsán, és minden bizonnyal áprilisban ezt elő fogjuk tudni terjeszteni.  
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Kecskés Balázs frakcióvezető úr. 
 
Kecskés Balázs képviselő: Köszönöm szépen. Tisztelt képviselő-testület, azért én 
meglepődtem, hogy a Fidesz frakció ennyire aggódik a fásszárú növényekért 
Terézvárosban. Ezzel kapcsolatban én most nem szeretnék szünetet kérni, de szeretnék 
kiosztani valamit. Nem tudom, hogy polgármester úr ezt az egy percet megadja-e nekem, 
és akkor hát, akkor nem tárgyalunk a napirendjükről, de azért lássuk, hogy milyen a 
Fidesz igazi arca. Jó? Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen, amíg kiosztásra kerül, addig megadom a 
szót Temesvári Szilvia alpolgármester asszonynak.  
 
Temesvári Szilvia alpolgármester: Köszönöm szépen a szót, polgármester úr. Sok 
szeretettel köszöntök én is mindenkit, a fásszárú rendelet kapcsán szeretnék néhány 
gondolatot elmondani. Egyrészt azt gondolom, hogy szerintem az egy nagyon jó hír, hogy 
minden párt azt gondolja, hogy ez egy fontos téma, a fák védelme, a környezet védelme, 
én magam is azt gondolom, hogy a favédelmi rendelet létrejötte, az nagyon-nagyon 
fontos. Köszönjük szépen ezt az anyagot a Fidesznek, ahogy Heltai képviselő úr is 
elmondta, ennek van egy jogi folyamata, van egy eljárásrend, hogy favédelmi rendeletet 
lehet alkotni, többek között az, hogy a fővárossal is és a hivatalos szervekkel, többek 
között a kormányhivatallal egyeztetni kell. Ahogy minden testületi ülésen beszámoltam a 
favédelmi rendelet készítésének az állásáról, úgy most is szeretném ezt annyival 
kiegészíteni, hogy az általunk készített favédelmi rendeletet egyrészt már leegyeztettük a 
fővárossal, másrészt pedig megküldtük a kormányhivatalnak véleményezésre, enélkül 
favédelmi rendeletet nem lehet és nem is érdemes elfogadni. A Fidesz által készített 
anyagot, azt mi átnéztük, van benne nagyon jó dolog, és van benne olyan dolog is, ami 
javításra szorul, mi ezt nagyon szívesen megküldjük a Fidesz frakciónak további 
tanulmányozásra. Én azt kérem, hogy most ezt vegyük le a napirendről annak érdekében, 
hogy majd később a Kormányhivatal által véleményezett favédelmi rendeletet tudjuk 
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elfogadni. Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm, és nagyon örülök neki, hogyha esetleg van 
olyan tagja a Fidesz frakciónak, aki szívesen dolgozna ezen, az vegye föl a kapcsolatot az 
alpolgármester asszonnyal, és dolgozzanak ezen együtt. Bálint képviselő úr. 
 
Bálint György képviselő: Tisztelt képviselő-testület, kedves gyerekek. Ismételten 
tapasztalom azt, hogy megint leveszitek az előterjesztésemet, azaz Tamás leveszi az 
előterjesztésemet, mert múltkori testületi ülésen elmondta azt, hogy nekem, az én 
előterjesztéseim irtózatos nagy baromságok, szó szerint így mondta. Elmondanám a 
mostani előterjesztésemet, a kettő előterjesztésemet a háromból, mert a harmadikat azt 
folyamatosan leveszi, természetesen ott is egy kárt követett el szerintem, tehát valamilyen 
módon Terézváros károsult. De a mostani előterjesztésem azért nagyon fontos, javaslat az 
ukrajnai menekültek megsegítésére a polgármester és alpolgármesteri illetmény és 
költségtérítések, valamint a képviselői tiszteletdíjak felének felajánlásával. Tehát arról szól 
ez az előterjesztés tulajdonképpen, amit a Tamás levett, hogy magyarán mondva, a 
képviselők meg mindenki a fizetésének a felét adja oda, és tulajdonképpen támogassa az 
ukrajnai menekülteket. Még egyszer mondom, ez példamutatás lenne, de sajnos ezek 
szerint ez is egy irtózatos baromság a Tamás részéről.  
 
A másik: emlékezzünk vissza arra, hogy még januárban a fizetés, a polgármester és 
alpolgármesteri fizetésemelésnek, ami harminc százalékkal kellett, hogy megtörténjen, 
mekkora nagy aggodalmat és mekkora nagy harcot eredményezett itt a testületi ülésen, és 
emiatt én szerettem volna most ugyanezt az alkalmazottak, az itt élő dolgozókra, 
alkalmazottakra is kivetíteni, hiszen ők dolgoznak igazándiból, tehát ők dolgoznak az önök 
keze alá, de hát sajnos ezek szerint az ő munkájukat sem tudják önök becsülni, tehát a 
másik előterjesztés, az arról szólt, hogy ugyanúgy egy javaslat, hogy a VI. kerületi 
Terézvárosi Polgármesteri Hivatalban dolgozó köztisztviselők juttatásáról szóló rendelet 
módosítására az illetményalap bruttó 65 ezer forintra változzon. Tehát itt is mutatja azt, 
hogy önök mennyire álságosak, és azt is mutatja, hogy önök tulajdonképpen nem azzal 
foglalkoznak, hogy igenis az itt élő dolgozóknak az életét, a munkáját segítsék, vagy 
esetleg a szerencsétlen, Ukrajnából házat, családot, mindent, férjet, apukát otthagyó 
hölgyeknek, gyerekeknek segítsenek, hanem pont az ellenkezője. Tehát hogyha a 
sajátjukból kell segíteni, ezt már nem merik megcsinálni, tehát szégyen, hogy ilyen 
gittegylet van itt. Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm, képviselő úr. Bundula képviselő úr. 
 
Dr. Bundula Csaba képviselő: Én azt javaslom Kecskés Balázsnak, hogy bírja ki ezt a 12 
napot, ne kampányoljon, semmi értelme nincsen. Nem lesz már addig képviselő-testületi 
ülés, április 3-án eldönti az ország, hogy merre akar menni, de hogyha ezt fogja csinálni, 
akkor miden egyes alkalommal elmondom, hogy ön egy olyan pártnak a tagja, amelyik 
kivált egy olyan pártból, amely egy olyan párt utódjaként jött létre – itt most tartok az 
MSZMP-nél –, amelynek az elődje, a Magyar Dolgozók Pártja, amely több millió embert 
tett tönkre az ötvenes években, embereket gyilkolt meg, úgyhogy lehet ezt csinálni, 
Kecskés úr, csak teljesen értelmetlen. Tehát te egy gyilkos tömegpárt utódpártjának vagy a 
tagja, elég nagy kárt okoztál te és a társaid az elmúlt évtizedekben, de inkább fejezzük be 
és foglalkozzunk azzal, ami az előterjesztésekben szerepel.  
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm, képviselő úr. Kecskés frakcióvezető úr. 
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Kecskés Balázs képviselő: Jó, amúgy Bundula képviselő úr általában a briliáns logikájával, 
észérvekkel le tudja vezetni az ellenérveit, viszont amikor kifogy belőle, és tudja, hogy a 
vitapartnerének igaza van, akkor kezd el hadoválni, na ez történt most. Direkt nem szóltam 
hozzá ehhez, csak kiosztottam ezt a papírt, de akkor elmondom, hogy mi van ezen a 
papíron, már a közvetítést nézők kedvéért is, hogy Kovács Balázs Norbert, a Fidesz 
jelöltje, az úgy védi a fákat, sőt az egész terézvárosi Fidesz úgy védi a fákat, hogy a 
kampányplakátját terézvárosi fásszárú növényekre aggasztja ki. Nincs elég kandeláber, 
villanyoszlop, villanypózna, önkormányzat által kihelyezett hirdetési felület, nem, a Fidesz 
és Kovács Balázs Norbert fásszárú növényekre rakja ki a plakátjait. Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm. Mindennek megvan a tere természetesen a 
képviselő-testületi ülésünkön, én azt kérdezném, vagy azt kérném, hogy a Magyar 
Dolgozók Pártjáról, illetve a hasonlóan egyéb témákról a képviselői közleményekben, 
hogyha lehet, képviselő urak. Miyazaki alpolgármester úr. 
 
Miyazaki Jun alpolgármester: Köszönöm szépen, és elnézés kérek, polgármester úr, de rá 
kell csatlakoznom Kecskés Balázs képviselőtársamnak a mondandójára, szóval ezt a 
képet, és akkor itt nem tudom, hogy a kamerán látszódik-e, vagy látják-e a 
képviselőtársaim, ezt ma reggel sikerült lőnöm. Tehát több, mint egy hónap nem volt arra, 
miután kapott felszólítást a képviselőjelölt úr, kapott felszólítást a Fidesz, hogy távolítsa el 
már a fákról a plakátokat. Legalább annyi megtörtént, hogy az önkormányzatnak a 
konténeres fáiról eltávolították, ezt egyébként köszönjük, bár nem kellett volna eleve sem 
kikerülnie, de vannak helyek, például az én körzetemben az Andrássy út 70. 
magasságában, ahol még mindig naponta látnom kell azt, hogy még mindig nem 
távolították el. Bundula képviselő úr, intézkedjen, legyen szíves. Köszönöm.  
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm. Gaár Iván képviselő úr. 
 
Gaár Iván Zsolt képviselő: Köszönöm a szót, polgármester úr. Már nagyon nehéz 
megszólalnom. Szeretném a képviselőtársaimnak a figyelmét felhívni, hogy ez egy olyan 
testület, hogy megint egy olyan dolgot hozunk be, hogy elkezdünk itt politikával 
foglalkozni, meg itt elhangzik mindenféle visszamenő történet a XX. meg XIX. századi 
pártalapításokról, én felhívnám kedves képviselőtársaimnak a figyelmét, ugyanúgy, ahogy 
az én területemen, a közbiztonsági területen is ki szoktam hangsúlyozni, hogy itt nincs 
jobboldal meg baloldal, itt terézvárosi érdekek vannak. A környezetvédelem is a 
terézvárosiak érdeme. Itt elhangzott az építő jelleggel, hogy a Temesvári alpolgármester 
asszony is, hogy befogadja azokat a dolgokat, illetve Heltai képviselő úr, aki nagy zöld 
hírében áll, hogy befogadja azokat a leírt dolgokat ugye, amit most visszavontunk, a 
húszast. Egyébként az MSZP is csodálkozik, hogy visszavontuk ezt a rendeletalkotást a 
húszasra vonatkozóan, biztos azért, mert a Fidesz kezdeményezte, de ahogy 
meghallottuk ugye, hogy elmondták itt a városvezetéséből az alpolgármester asszony, 
dolgozunk ezen. Tehát építő jelleggel mindenki tegyen hozzá. Én emlékszem arra 
egyébként, a választások idején csináltak olyan huncutságot, az egymás pártjainak a 
plakátjait áthelyezték, lehet egyébként, én nem feltételezem azt, hogy a Fidesznek a 
plakátját direkt azért tették rá, de lehet ilyen is. De azért hogy a Fideszt ne simogassam, 
azért elmondanám a Bundula képviselő úrnak, hogy ő mindig azzal dicsekedett, hogy 
tizedesként szerelt le a honvédségtől. Na most, ez a honvédség, ez a Magyar 
Néphadsereg volt, és tizedes elvtársként szerelt le, és ez a honvédség vonult be ’68-ban 
Prágába. Tehát ön ennek volt a tizedes elvtárs tagja. Tehát ennyit a történelmi dolgokról, 
köszönöm szépen. 
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Soproni Tamás polgármester: Köszönöm. Bundula képviselő úr. 
 
Dr. Bundula Csaba képviselő: Gaár Iván képviselő úrnak csak gyanúja van, nekem viszont 
halálbiztos bizonyítékom van, még komolyabb, mint ami Győrffy Máténak, amikor 
végigment a hétvégén a II. kerületben, tehát halálbiztos bizonyítékaim vannak arra 
vonatkozóan, hogy fideszes ruhába beöltöztetett DK-s aktivisták mentek végig Terézváros 
utcáin, szereztek Kovács Balázs-plakátot és provokatív céllal a fákra, és egyéb helyekre 
tették föl ezeket a plakátokat. Még egyszer mondom, öt ügyvédnél helyeztem el ezeket a 
bizonyítékokat, hogyha netán emiatt nekem komoly bántódásom ér, az öt ügyvéd 
nyilvánosságra fogja hozni ezeket az információkat. Az ENSZ-hez is eljuttattam egy titkos 
adatot, az Európai Unió Bizottságának az elnökéhez, tehát elég sok helyre, úgyhogy lehet 
engem fenyegetni, de akkor abból világraszóló botrány lesz, de még egyszer mondom, 
ezeket a bizonyítékaimat majd elő fogom hozni a következő időszakban, amikor ez 
alkalmas lesz.  
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Ezzel a napirend vitáját lezártam, arra 
kérném a tisztelt képviselőket, hogy most szabadjára engedtem nyilván a témákat, és 
bármilyen témában hozzá tudtak szólni, de a jövőben, a mai ülésünkön és a jövőben is 
természetesen a többi ülésünkön, ha kérhetem, akkor mindig a napirendhez szóljanak 
hozzá. Egyébként a History Channelt otthon is lehet nézni, meg YouTube-csatornák 
kiválók vannak, amik a történelemről szólnak, de ne itt osszuk meg egymással a 
tudásunkat. Ezek után, tehát a vita lezárása után szavazni fogunk az előterjesztések 
levételéről. Először is a 18-as számú előterjesztés, Lindmayer képviselő úr 
előterjesztésének levételéről, kérem, szavazzanak. 
 
 
Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja Soproni Tamás polgármester módosító indítványát, hogy A szociális 
rászorultságtól függő egyes pénzbeli és természetbeni ellátásokról szóló 3/2015. (II.27.) 
önkormányzati rendelet módosítása című napirendet leveszi napirendjéről. 
 

Igen: 8 Nem: 4 Tartózkodás: 0 
 
Soproni Tamás polgármester: 8 igen, 4 nem mellett lekerült a napirendről a 18-as számú. 
 
HATÁROZAT: 
 
150/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy dönt, hogy elfogadja Soproni Tamás polgármester módosító indítványát, hogy A 
szociális rászorultságtól függő egyes pénzbeli és természetbeni ellátásokról szóló 
3/2015. (II.27.) önkormányzati rendelet módosítása című napirendet leveszi 
napirendjéről. 
 
Soproni Tamás polgármester: A 19-es, szintén Lindmayer képviselő úr, illetve frakciójának 
előterjesztése, kérem, szavazzanak erről, ennek levételéről.  
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Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja Soproni Tamás polgármester módosító indítványát, hogy a Szociális 
ellátások összegének növelése című napirendet leveszi napirendjéről. 
 

Igen: 8 Nem: 3 Tartózkodás: 1 
 
Soproni Tamás polgármester: 8 igen, 3 nem, 1 tartózkodás mellett levettük. 
 
HATÁROZAT: 
 
151/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy dönt, hogy elfogadja Soproni Tamás polgármester módosító indítványát, hogy a 
Szociális ellátások összegének növelése című napirendet leveszi napirendjéről. 
 
Soproni Tamás polgármester: A 20-as számú napirendi pont levételéről szavazunk, amely 
a fásszárú növények védelméről szóló rendeletalkotás lenne. Kérem, szavazzanak.  
 
 
Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja Soproni Tamás polgármester módosító indítványát, hogy a Rendeletalkotás 
a fás szárú növények védelméről című napirendet leveszi napirendjéről. 
 

Igen: 7 Nem: 2 Tartózkodás: 3 
 
Soproni Tamás polgármester: 7 igen, 2 nem, 3 tartózkodás mellett levettük napirendről. 
 
HATÁROZAT: 
 
152/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy dönt, hogy elfogadja Soproni Tamás polgármester módosító indítványát, hogy a 
Rendeletalkotás a fás szárú növények védelméről című napirendet leveszi 
napirendjéről. 
 
Soproni Tamás polgármester: A 21-es számú napirendi levételéről szavazunk, Bálint 
képviselő úr tiszteletdíjas napirendje előterjesztésének levételéről. Kérem, szavazzanak.  
 
 
Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja Soproni Tamás polgármester módosító indítványát, hogy a Nem működő 
bizottságok tagjainak kifizetett tiszteletdíjainak kezelése című napirendet leveszi 
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napirendjéről. 
 

Igen: 8 Nem: 4 Tartózkodás: 0 
 
Soproni Tamás polgármester: 8 igen, 4 nem mellett levettük a napirendről. 
 
HATÁROZAT: 
 
153/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja Soproni Tamás polgármester módosító indítványát, hogy a Nem működő 
bizottságok tagjainak kifizetett tiszteletdíjainak kezelése című napirendet leveszi 
napirendjéről. 
 
Soproni Tamás polgármester: 22-es számú előterjesztés, Bálint képviselő úr másik 
előterjesztésének levételéről szavazunk, kérem, szavazzanak.  
 
 
Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja Soproni Tamás polgármester módosító indítványát, hogy a Javaslat a 
Budapest Főváros VI. kerület Terézvárosi Polgármesteri Hivatalban dolgozó 
köztisztviselők juttatásairól szóló rendelet módosítására az illetményalap bruttó 65.000 Ft-
ra történő emelése és a minimálbéren dolgozók fizetésének rendezése miatt című 
napirendet leveszi napirendjéről. 
 

Igen: 8 Nem: 4 Tartózkodás: 0 
 
Soproni Tamás polgármester: 8 igen, 4 nem mellett levettük a napirendről. 
 
HATÁROZAT: 
 
154/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy dönt, hogy elfogadja Soproni Tamás polgármester módosító indítványát, hogy a 
Javaslat a Budapest Főváros VI. kerület Terézvárosi Polgármesteri Hivatalban 
dolgozó köztisztviselők juttatásairól szóló rendelet módosítására az illetményalap 
bruttó 65.000 Ft-ra történő emelése és a minimálbéren dolgozók fizetésének 
rendezése miatt című napirendet leveszi napirendjéről. 
 
Soproni Tamás polgármester: A 23-as számú Bálint-előterjesztés, amiben a képviselők, 
polgármesterek illetménye felének felajánlásáról van szó. Kérem, szavazzanak, ennek 
levételéről.  
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Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja Soproni Tamás polgármester módosító indítványát, hogy a Javaslat az 
ukrajnai menekültek megsegítésére, a polgármesteri és alpolgármesteri illetmény és 
költségtérítések, valamint a képviselői tiszteletdíjak felének felajánlásával című napirendet 
leveszi napirendjéről. 
 

Igen: 8 Nem: 4 Tartózkodás: 0 
 
Soproni Tamás polgármester: Mindjárt, képviselő úr, még nem szavaz... 8 igen, 4 nemmel 
levettük napirendről. 
 
HATÁROZAT: 
 
155/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy dönt, hogy elfogadja Soproni Tamás polgármester módosító indítványát, hogy a 
Javaslat az ukrajnai menekültek megsegítésére, a polgármesteri és alpolgármesteri 
illetmény és költségtérítések, valamint a képviselői tiszteletdíjak felének 
felajánlásával című napirendet leveszi napirendjéről. 
 
Soproni Tamás polgármester: A 25-ös számú előterjesztés, Gaár Iván Zsolt személyi 
ügyekről szóló előterjesztéséről szavazunk, ennek levételéről. Kérem, szavazzanak.  
 
 
Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja Soproni Tamás polgármester módosító indítványát, hogy a Döntés 
személyi ügyekben (bizottsági tagság és elnöki/alelnöki tisztség, civil tanácsnoki 
felmentés/megválasztás, igazgatósági tagság, felügyelőbizottsági tagság) című napirendet 
leveszi napirendjéről. 
 

Igen: 9 Nem: 3 Tartózkodás: 0 
 
Soproni Tamás polgármester: 9 igen, 3 nem mellett levettük napirendről. 
 
HATÁROZAT: 
 
156/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy dönt, hogy elfogadja Soproni Tamás polgármester módosító indítványát, hogy a 
Döntés személyi ügyekben (bizottsági tagság és elnöki/alelnöki tisztség, civil 
tanácsnoki felmentés/megválasztás, igazgatósági tagság, felügyelőbizottsági 
tagság) című napirendet leveszi napirendjéről. 
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Soproni Tamás polgármester: Így aztán a két módosítás befogadásával fogunk szavazni a 
napirend egészéről, ez tehát a következő, az eredeti 4-es számú napirendi pont előrekerül 
1-es számúnak, és az eredeti 24-es számú pedig eredeti 4-es számúnak kerül előre. 
Kérem tehát, akkor a napirendről szavazzunk.  
 
 
Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja az alábbi napirendet:  
 
NAPIREND: 
 

nyílt ülés: 
 
1. Javaslat a BRFK VI. kerületi Rendőrkapitányság 2021. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadására 
100/2022. 
Előterjesztő:  Soproni Tamás polgármester  

 
2. A polgármester és az alpolgármesterek beszámolója az előző ülés óta végzett 

munkáról (szóban) 
Előterjesztő: Soproni Tamás polgármester, Győrffy Máté, Miyazaki Jun,  

 Temesvári Szilvia és dr. Beleznay Zsuzsanna alpolgármesterek 
 
3. Képviselői kérdések, közlemények 
 
4. Karitatív felajánlás a Magyarországi Ukrán Görög Katolikus Egyház Alapítvány 

„koordinációs irodájának” ideiglenes elhelyezése ügyében 
118/2022. 
Előterjesztő:  Szilágyi Erika képviselő, Civil kapcsolatok tanácsnoka 

 
5. A személyes gondoskodás keretében szociális ellátást nyújtó nevelési-oktatási és 

szociális intézmények, továbbá a gyermekjóléti alapellátást biztosító intézmények 
intézményi térítési díjának megállapításáról szóló 39/1997. (XII. 19.) önkormányzati 
rendelet módosítása 
99/2022. 
Előterjesztő:  Miyazaki Jun alpolgármester  

 
6. Döntés ajánlattételi felhívás közzétételéről közvetlen EU-s pályázatok kidolgozására, 

konzorciális pályázatokban való részvétellel kapcsolatos feladatok ellátására 
101/2022. 
Előterjesztő:  Temesvári Szilvia alpolgármester 
 

7. Gyermekek átmeneti otthonára vonatkozó ellátási szerződés kötése  
102/2022. 
Előterjesztő: Miyazaki Jun alpolgármester 
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8. Pályázat kiírása a Terézvárosi Egyesített Bölcsődék intézményvezetői feladatainak 
ellátására 
103/2022. 
Előterjesztő: Miyazaki Jun alpolgármester 
 

9. Intézkedéscsomag a bölcsődékben, az oktatási - és nevelőintézményekben előforduló 
ételallergiás és anafilaxiás reakciók gyors kezelésének érdekében 
128/2022. 
Előterjesztő: dr. Beleznay Zsuzsanna és Miyazaki Jun alpolgármesterek 

 
10. Az önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 2022. évi közszolgáltatási és 

támogatási szerződéseinek elfogadása 
126/2022. 
Előterjesztő: Soproni Tamás polgármester 

 
11. Döntés a Magyar Máltai Szeretetszolgálat, Belvárosi Hajléktalan Centrum Terézvárosi 

Nappali Melegedőjének támogatásáról a közösségi fejlesztési keret terhére 
104/2022. 
Előterjesztő: Miyazaki Jun, Győrffy Máté alpolgármesterek, Szász Károly, Kecskés 

Balázs, Németh Helga Anna és Sajószegi Péter képviselők 
 
12. Javaslat önkormányzatot illető elővásárlási jogok gyakorlására 

105/2022. 
Előterjesztő:  Győrffy Máté alpolgármester 

 
13. Javaslat a Budapest VI.kerület, Bajcsy-Zsilinszky út 5. szám alatti 29266/0/A/8 

helyrajzi számú helyiség bérleti jogviszony meghosszabbítására 
106/2022. 
Előterjesztő:  Győrffy Máté alpolgármester 

 
14. Javaslat helyi közfeladatot ellátó személyek részére történő lakáspályázat kiírására 

107/2022. 
Előterjesztő:  Győrffy Máté alpolgármester 

 
15. Javaslat fa nyílászáró felújítási, helyreállítási pályázati támogatásban részesített 

pályázó felújítási munka befejezési határidő meghosszabbítására irányuló kérelmének 
elbírálására 
108/2022. 
Előterjesztő:  Győrffy Máté alpolgármester 

 
16. Döntés a Budapest VI. kerület Szinyei Merse Pál utca 22-24. sz. (hrsz: 28488) 

ingatlanra vonatkozó tervpályázatról 
109/2022. 

 Előterjesztő:  Győrffy Máté és Temesvári Szilvia alpolgármesterek 
  

17. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata 2022. évre vonatkozó 
közbeszerzési tervének elfogadása 
110/2022. 

 Előterjesztő:  Soproni Tamás polgármester 
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18. Javaslat pedagógussztrájkra vonatkozó együttműködési megállapodás aláírására 
111/2022. 
Előterjesztő:  Soproni Tamás polgármester, Miyazaki Jun alpolgármester 

 
19. Beszámoló a lejárt és folyamatos határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról 
120/2022. 
Előterjesztő:  Soproni Tamás polgármester 

 
Tájékoztatók: 
 
-  A Terézvárosi Foglalkoztatást Elősegítő Nonprofit Kft. felügyelőbizottsága 2022. 

március 17-én tartott üléséről készült jegyzőkönyve 
127/2022. 

 
-  Bizottsági javaslatok 

129/2022. 
 

zárt ülés: 
 
1. Döntés a „Terézvárosi Szent György-díj” kitüntetés adományozásáról 

121/2022. 
Előterjesztő:  Soproni Tamás polgármester 

 
2. Döntés a „Terézvárosi Szent Flórián-díj” kitüntetés adományozásáról 

122/2022. 
Előterjesztő:  Soproni Tamás polgármester 

 
3. Javaslat a Budapest, VI. kerület Szondi utca 79. fszt. 13. szám alatti lakás 

bérbeadására 
123/2022. 
Előterjesztő:  Győrffy Máté alpolgármester 

 
4. A Budapest VI. kerület, Andrássy út 46. szám alatti üzlethelyiség ügyében másodízben 

kiszabott településkép-védelmi bírság elleni fellebbezés elbírálására 
124/2022. 
Előterjesztő:  Győrffy Máté alpolgármester 

 
 

Levett előterjesztések: 
 

nyílt ülés: 
 
18. A szociális rászorultságtól függő egyes pénzbeli és természetbeni ellátásokról szóló 

3/2015. (II.27.) önkormányzati rendelet módosítása 
112/2022. 
Előterjesztő:  Lindmayer Viktor frakcióvezető 
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19. Szociális ellátások összegének növelése 
113/2022. 
Előterjesztő:  Lindmayer Viktor, Simonffy Márta, Óvári Gyula és Bundula Csaba 

képviselők 
 
20. Rendeletalkotás a fás szárú növények védelméről 

114/2022. 
Előterjesztő:  Lindmayer Viktor, Simonffy Márta, Óvári Gyula és Bundula Csaba 

képviselők 
 

21. Nem működő bizottságok tagjainak kifizetett tiszteletdíjainak kezelése 
115/2022. 
Előterjesztő:  Bálint György képviselő 
 

22. Javaslat a Budapest Főváros VI. kerület Terézvárosi Polgármesteri Hivatalban dolgozó 
köztisztviselők juttatásairól szóló rendelet módosítására az illetményalap bruttó 65.000 
Ft-ra történő emelése és a minimálbéren dolgozók fizetésének rendezése miatt 
116/2022. 
Előterjesztő:  Bálint György képviselő 
 

23. Javaslat az ukrajnai menekültek megsegítésére, a polgármesteri és alpolgármesteri 
illetmény és költségtérítések, valamint a képviselői tiszteletdíjak felének felajánlásával  
117/2022. 
Előterjesztő:  Bálint György képviselő 
 

25. Döntés személyi ügyekben (bizottsági tagság és elnöki/alelnöki tisztség, civil 
tanácsnoki felmentés/megválasztás, igazgatósági tagság, felügyelőbizottsági tagság) 
119/2022. 
Előterjesztő:  Gaár Iván Zsolt MSZP frakcióvezető-helyettes 

 
Igen: 11 Nem: 0 Tartózkodás: 1 

 
Soproni Tamás polgármester: 11 igen és 1 tartózkodás mellett elfogadtuk a napirendet. 
 
HATÁROZAT: 
 
157/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
dönt, hogy elfogadja az alábbi napirendet:  
 
NAPIREND: 
 

nyílt ülés: 
 

1. Javaslat a BRFK VI. kerületi Rendőrkapitányság 2021. évi tevékenységéről szóló 
beszámoló elfogadására 
100/2022. 
Előterjesztő:  Soproni Tamás polgármester  
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2. A polgármester és az alpolgármesterek beszámolója az előző ülés óta végzett 
munkáról (szóban) 
Előterjesztő: Soproni Tamás polgármester, Győrffy Máté, Miyazaki Jun,  

 Temesvári Szilvia és dr. Beleznay Zsuzsanna alpolgármesterek 
 
3. Képviselői kérdések, közlemények 
 
4. Karitatív felajánlás a Magyarországi Ukrán Görög Katolikus Egyház Alapítvány 

„koordinációs irodájának” ideiglenes elhelyezése ügyében 
118/2022. 
Előterjesztő:  Szilágyi Erika képviselő, Civil kapcsolatok tanácsnoka 

 
5. A személyes gondoskodás keretében szociális ellátást nyújtó nevelési-oktatási 

és szociális intézmények, továbbá a gyermekjóléti alapellátást biztosító 
intézmények intézményi térítési díjának megállapításáról szóló 39/1997. (XII. 19.) 
önkormányzati rendelet módosítása 
99/2022. 
Előterjesztő:  Miyazaki Jun alpolgármester  

 
6. Döntés ajánlattételi felhívás közzétételéről közvetlen EU-s pályázatok 

kidolgozására, konzorciális pályázatokban való részvétellel kapcsolatos 
feladatok ellátására 
101/2022. 
Előterjesztő:  Temesvári Szilvia alpolgármester 
 

7. Gyermekek átmeneti otthonára vonatkozó ellátási szerződés kötése  
102/2022. 
Előterjesztő: Miyazaki Jun alpolgármester 

 
8. Pályázat kiírása a Terézvárosi Egyesített Bölcsődék intézményvezetői 

feladatainak ellátására 
103/2022. 
Előterjesztő: Miyazaki Jun alpolgármester 
 

9. Intézkedéscsomag a bölcsődékben, az oktatási - és nevelőintézményekben 
előforduló ételallergiás és anafilaxiás reakciók gyors kezelésének érdekében 
128/2022. 
Előterjesztő: dr. Beleznay Zsuzsanna és Miyazaki Jun alpolgármesterek 

 
10. Az önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 2022. évi közszolgáltatási és 

támogatási szerződéseinek elfogadása 
126/2022. 
Előterjesztő: Soproni Tamás polgármester 

 
11. Döntés a Magyar Máltai Szeretetszolgálat, Belvárosi Hajléktalan Centrum 

Terézvárosi Nappali Melegedőjének támogatásáról a közösségi fejlesztési keret 
terhére 
104/2022. 
Előterjesztő: Miyazaki Jun, Győrffy Máté alpolgármesterek, Szász Károly, 

Kecskés Balázs, Németh Helga Anna és Sajószegi Péter 
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képviselők 
 
12. Javaslat önkormányzatot illető elővásárlási jogok gyakorlására 

105/2022. 
Előterjesztő:  Győrffy Máté alpolgármester 

 
13. Javaslat a Budapest VI.kerület, Bajcsy-Zsilinszky út 5. szám alatti 29266/0/A/8 

helyrajzi számú helyiség bérleti jogviszony meghosszabbítására 
106/2022. 
Előterjesztő:  Győrffy Máté alpolgármester 

 
14. Javaslat helyi közfeladatot ellátó személyek részére történő lakáspályázat 

kiírására 
107/2022. 
Előterjesztő:  Győrffy Máté alpolgármester 

 
15. Javaslat fa nyílászáró felújítási, helyreállítási pályázati támogatásban részesített 

pályázó felújítási munka befejezési határidő meghosszabbítására irányuló 
kérelmének elbírálására 
108/2022. 
Előterjesztő:  Győrffy Máté alpolgármester 

 
16. Döntés a Budapest VI. kerület Szinyei Merse Pál utca 22-24. sz. (hrsz: 28488) 

ingatlanra vonatkozó tervpályázatról 
109/2022. 

 Előterjesztő:  Győrffy Máté és Temesvári Szilvia alpolgármesterek 
  

17. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata 2022. évre vonatkozó 
közbeszerzési tervének elfogadása 
110/2022. 

 Előterjesztő:  Soproni Tamás polgármester 
 

18. Javaslat pedagógussztrájkra vonatkozó együttműködési megállapodás 
aláírására 
111/2022. 
Előterjesztő:  Soproni Tamás polgármester, Miyazaki Jun alpolgármester 

 
19. Beszámoló a lejárt és folyamatos határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról 
120/2022. 
Előterjesztő:  Soproni Tamás polgármester 

 
Tájékoztatók: 
 
-  A Terézvárosi Foglalkoztatást Elősegítő Nonprofit Kft. felügyelőbizottsága 2022. 

március 17-én tartott üléséről készült jegyzőkönyve 
127/2022. 

 
-  Bizottsági javaslatok 

129/2022. 
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zárt ülés: 
 
1. Döntés a „Terézvárosi Szent György-díj” kitüntetés adományozásáról 

121/2022. 
Előterjesztő:  Soproni Tamás polgármester 

 
2. Döntés a „Terézvárosi Szent Flórián-díj” kitüntetés adományozásáról 

122/2022. 
Előterjesztő:  Soproni Tamás polgármester 

 
3. Javaslat a Budapest, VI. kerület Szondi utca 79. fszt. 13. szám alatti lakás 

bérbeadására 
123/2022. 
Előterjesztő:  Győrffy Máté alpolgármester 

 
4. A Budapest VI. kerület, Andrássy út 46. szám alatti üzlethelyiség ügyében 

másodízben kiszabott településkép-védelmi bírság elleni fellebbezés elbírálására 
124/2022. 
Előterjesztő:  Győrffy Máté alpolgármester 

 
 

Levett előterjesztések: 
 

nyílt ülés: 
 
18. A szociális rászorultságtól függő egyes pénzbeli és természetbeni ellátásokról 

szóló 3/2015. (II.27.) önkormányzati rendelet módosítása 
112/2022. 
Előterjesztő:  Lindmayer Viktor frakcióvezető 
 

19. Szociális ellátások összegének növelése 
113/2022. 
Előterjesztő:  Lindmayer Viktor, Simonffy Márta, Óvári Gyula és Bundula Csaba 

képviselők 
 
20. Rendeletalkotás a fás szárú növények védelméről 

114/2022. 
Előterjesztő:  Lindmayer Viktor, Simonffy Márta, Óvári Gyula és Bundula Csaba 

képviselők 
 

21. Nem működő bizottságok tagjainak kifizetett tiszteletdíjainak kezelése 
115/2022. 
Előterjesztő:  Bálint György képviselő 
 

22. Javaslat a Budapest Főváros VI. kerület Terézvárosi Polgármesteri Hivatalban 
dolgozó köztisztviselők juttatásairól szóló rendelet módosítására az 
illetményalap bruttó 65.000 Ft-ra történő emelése és a minimálbéren dolgozók 
fizetésének rendezése miatt 
116/2022. 
Előterjesztő:  Bálint György képviselő 
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23. Javaslat az ukrajnai menekültek megsegítésére, a polgármesteri és 
alpolgármesteri illetmény és költségtérítések, valamint a képviselői tiszteletdíjak 
felének felajánlásával  
117/2022. 
Előterjesztő:  Bálint György képviselő 
 

25. Döntés személyi ügyekben (bizottsági tagság és elnöki/alelnöki tisztség, civil 
tanácsnoki felmentés/megválasztás, igazgatósági tagság, felügyelőbizottsági 
tagság) 
119/2022. 
Előterjesztő:  Gaár Iván Zsolt MSZP frakcióvezető-helyettes 

 
- . - 

 
 
1. Javaslat a BRFK VI. kerületi Rendőrkapitányság 2021. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadására 
100/2022. 
Előterjesztő:  Soproni Tamás polgármester  

 
Soproni Tamás polgármester: Így megyünk tehát tovább, elsőként az eredeti négyes 
számú napirendi pontunkat tárgyaljuk, javaslat a BRFK VI. kerületi Rendőrkapitányság 
2021. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására. Mielőtt megadnám a szót dr. 
Kecskés Tamás kapitányságvezető úrnak, csak néhány szót szeretnék elmondani az 
önkormányzat részéről. Sokszor el szoktam mondani, hogy bármilyen oldalhoz is tartozik, 
szerintem minden polgármester, az rendpárti. Mert nincs olyan ember, aki olyan környéken 
szeretne élni, ahol nincsen rend, és ez a rend, ez sok mindent jelent, a rendezett 
utcaképet, amikor városfejlesztésről van szó, mondjuk, azt is szeretjük, ha tiszta az udvar 
és rendes a ház, és hogyha mindenki nyugalomban, biztonságban sétálhat hazafelé akár 
éjszaka is. És én is azt hiszem, hogy nem sértem meg a képviselőtársakat azzal, hogyha 
azt mondom, hogy valószínűleg itt mindenki igazi szövetségeseket talált a terézvárosi 
rendőrkapitányságban a biztonság terén, és nem csak abban, hogy a közbiztonság 
ténylegesen és statisztikailag kimutathatóan jó legyen a kerületben, hanem abban is, ami 
nekünk legalább ennyire fontos, az, hogy a helyiek biztonságban is érezzék magukat. És 
ezért jelentek meg gyalogos járőrök a Nyugatiban és utcáinkon, ezért fejlesztjük félmilliárd 
forintból a térfigyelő rendszert, és ezért keresünk megoldást a kevésbé biztonságosnak 
tűnő közterületeink, például a Bajza-Bulcsú alagút rendbetételére, és ezért hozunk létre 
egyébként zebrákat, forgalomlassító eszközöket is a kerületben.  
 
Én rendkívül hálás vagyok annak az elkötelezett csapatnak, amely a terézvárosi 
rendőrség, rendőrkapitányságot alkotja, és különösen dr. Kecskés Tamás ezredesnek, a 
rendőrkapitányság vezetőjének, és nem hiába kapta meg kapitányságvezető úr nemrég a 
főváros közbiztonságáért végzett munkájáért járó Barna Sándor emlékérmet, hiszen az 
elmúlt években ő és csapata nagyon nagy szerepet játszott abban, hogy Terézváros 
hatalmas átmenő forgalma ellenére is biztonságos kerület legyen. Mi pedig a munkájukért 
cserébe igyekszünk minden lehetséges módon támogatni ezt a csapatot, legyen szó akár 
eszközökről, felújításról szolgálati lakásokról, vagy akár a dolgozók anyagi 
megbecsüléséről. Én egyértelműen állíthatom, azt hiszem, hogy remek az együttműködés 
köztünk, és a kommunikáció az önkormányzat és a rendőrség között, partnerként 
tekintünk egymásra, közösek a céljaink, és még egy nyelvet is beszélünk. Úgyhogy 
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köszönöm az elmúlt évi munkájukat is önnek, rendőrkapitány úr és csapata valamennyi 
tagjának. Kapitány úrnak megadom a szót. 
 
Dr. Kecskés Tamás rendőrkapitányság vezető: Tisztelt polgármester úr, tisztelt képviselő-
testület, megkülönböztetett tisztelettel köszöntöm önöket. Mellőzném azt, hogy felolvasom 
a beszámolót, hiszen azt mindenkinek módja és lehetősége volt tanulmányozni. Egy-két 
gondolatot szeretnék csak elmondani, összefoglalni a teljesség igénye nélkül. Önmagában 
ez a beszámoló valójában nem adna semmilyen következtetésre alapot, hogyha nem 
raktam volna mögé azt a most már tízéves statisztikai adatot, amely abszolút megmutatja, 
hogy Terézváros közbiztonsága honnan indult és hová érkezett a tárgyalandó évben, 
2021-ben. Azt lehet látni, hogy én azt gondolom, hogy a lakosságot leginkább irritáló és a 
szubjektív közbiztonságérzetet leginkább befolyásoló bűncselekmény kategóriákban még 
számomra is meglepő mértékben csökkent az elkövetés, és ezzel párhuzamosan pedig a 
felderítés. Ha megnézzük, hogy csak a rablás, lakásbetörés, gépkocsifeltörés, 
gépkocsilopásra nemhogy tíz százalékkal, hanem tíz százalékra csökkent az elkövetett 
bűncselekményeknek a száma, és ezzel párhuzamosan – bár ugye mindig azt szokták 
mondani, hogy a kevésből nehéz felderíteni – pontosan ebből a kevésből tudtunk én azt 
gondolom, hogy elég jelentős mértékben felderíteni.  
 
Szóval azt gondolom, hogy ez a 12 éves folyamat hűen tükrözi azt, amit itt egyébként a 
testületi előtt beszéltünk polgármester úrral is, hogy a VI. kerület belváros tekintetében, 
mint egy ilyen kis nyugalom szigetének lehet tekinteni. És ezt ígérem, hogy a jövőben is 
próbáljuk, sőt el is fogjuk érni, hogy ezt fenntartsuk, és amennyire lehet, még ezen tudjunk 
javítani. De hogy azért önmagában ez az eredmény, ez nem csak és kizárólag a 
rendőrség érdeme, azt azért szeretném elmondani, mert mindenki, aki a rendészet 
területén érintett Terézvárosban, az mind ehhez az eredményhez hozzájárult. És hogy ezt 
hogy ezt hogy sikerült elérni, hiszen 2013-ban, mikor idekerültem, meghirdettem az 
egységes rendészeti szemléletet, az egységes rendészeti modellt. Ami azt foglalta 
magába, hogy ne minden egyes, rendészettel foglalkozó szervezet önmaga a saját 
elképzelése szerint dolgozzon - ami alapvetően még célra is vezethetne, de szerintem ez 
egy erőforrás-pazarlás lett volna -, hanem egy egységes koordinatív szemlélet mellett. Ez 
jelesül egy heti koordinációs értekezletet takar magában most már több éve, beszéljük 
meg, hogy ki mit csinál, annak érdekében, hogy Terézvárosban minél hatékonyabb, és 
minél feszesebb közrend, közbiztonság alakuljon ki, és ebbe bevontuk akkor az 
önkormányzatnak a közterület-felügyeletét, bevontuk a polgárőrséget, amely akkor azért 
egy eléggé zilált állapotú volt, ma azt kell mondanom, hogy egy bár kevés, de nagyon 
professzionális polgárőrségünk is van, és ez egy nagyon pozitív példa a belváros 
tekintetében, mert ez azért elég ritkán fordul elő máshol, és egyébként is minden olyan 
szervezetet, akár magán vagy közszolgáltató szervezetet, amely a rendészetben volt 
érdekelt, ugyanígy például a köztisztasági, a helyi köztisztasági szervezetet, mert igenis 
befolyásolja, én azt gondolom, a rendről kialakult képet a lakosságban vagy bárkiben, 
hogy milyen az utcáknak az adott rendezettsége.  
 
Szóval ez az egységes rendészeti modell az, amely én azt gondolom, hogy az elmúlt 12 
év eredményében segített nekünk, és tudtuk elérni közösen, nem csak a rendőrség, ezt 
mindig hangsúlyozom, hanem közösen sikerült, én azt gondolom, azokat az eredményeket 
elérni, amelyeket most már 12 év vonatkozásában tudunk évről évre bemutatni. Még egy, 
számomra nagyon fontos gondolat, az gyakorlatilag ugye a körzeti megbízotti 
szolgálatunk. Amit annak idején, szintén 2013-ban az önkormányzati képviselők 
területéhez igazítottuk, és így pontosan annyi körzeti megbízott, bár a tavalyi évtől már 
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plusz kettő körzeti megbízott teljesít szolgálatot, amennyi egyéni önkormányzati képviselő 
van. És ez azért, azt gondolom, hogy örvendetes, mert így van egy személyes kapcsolat a 
képviselők, illetve a körzeti megbízottak között. Ezeket én hónapról hónapra monitorozom, 
a kapcsolatot kollégáim és önök között, és mindig kiemelt figyelemmel kísérem azokat az 
igényeket, problémákat, panaszokat, amelyek az önök körzetéből adódnak, és én 
remélem, hogy azok a válaszok, amelyeket mi tettekben a lakosságért, Terézváros 
közrendjéért, közbiztonságáért kifejtünk, azok pozitívan is csapódnak le önöknél, önökben, 
illetve az önök által képviselt körzetekben. Ezt a jövőben is kérném önöket, hogy 
amennyiben bármilyen, rendőrséget vagy összességében csak rendészetet érintő 
problémák tudomására jutnak, ezeket osszák meg velünk, én mindig kérem, hogy ez minél 
előbb a tudomásunkra jusson, hiszen mi sem vagyunk mindenhatók, mi sem látunk 
mindent, viszont azt innen is és mindig is megígérem, és a személyem garancia arra, hogy 
biztosan lesz rá bármi, valamifajta válasz, és ez általában az ügyeknek a megoldását 
szokta jelenteni.  
 
Én szoktam bátorítani önöket - polgármester úrt is -, hogy azokban az esetekben is, amely 
ugyan rendészeti jellegű, de nem a rendőrség feladatkörében, vagy nem a rendőrség fogja 
megoldani ezt a kérdést, abban is nyugodtan forduljanak hozzánk, mert tessenek elhinni, 
hogy nagyon jó katalizátorok vagyunk és a folyamatokat meg tudjuk indítani, illetve tudjuk 
támogatni azokat a szervezeteket, akiknek egyébként a hatáskörébe tartozik annak a 
feladatnak a megoldása. Ez egyébként egybecseng azzal az egységes rendészeti 
modellel is, amit én vallok és tényleg mindig is a zászlómra tűztem. És külön szeretném 
megköszönni Mogyorósi jegyző úrnak és professzionális csapatának azt a segítséget, amit 
egyébként – és megint csak ebbe a rendészeti modellbe beleillik –, amit amióta én itt 
dolgozok, tanúsítanak a kapitányság irányába, mert azt gondolom, hogy akár csak a 
szórakozó negyednek a kezelésével, vagy egyébként a lakossági panaszok, mint 
társasházi panaszoknak a megjelenésével kapcsolatban mi egyedül kevesek lennénk, 
hogyha a jegyző úr és csapata nem tenné hozzá azt a szakmai oldalt, hogy ezek a 
problémák hathatós megoldásra leljenek, úgyhogy ezt külön köszönöm, jegyző úr. És a 
végén szeretném megköszönni tisztelt képviselő-testületnek és polgármester úrnak is azt 
nem csak anyagi, hanem erkölcsi támogatást is, amit a terézvárosi rendőrkapitányság 
most már évek óta kap az önkormányzattól. Én azt gondolom, hogy ez nem lenne 
kötelezettsége, és nyilvánvaló, hogy nem lenne kötelessége az önkormányzatnak, de 
természetesen ez a testület is érzi azt a szerepét, hogy egyedül nem megy, és 
megtámogatja a rendőrkapitányságot, és ezt nagyon hangsúlyozom, hogy nem csak 
anyagilag, hanem erkölcsileg. Tehát érezzük azt a támogatást, ami erkölcsi oldalról is a 
saját kollégáim számára is nagyon sokat jelent a mindennapokban, úgyhogy ezt külön 
köszönöm. És végezetül pedig szeretném kérni, hogy a beszámolómat fogadja el a tisztelt 
képviselő-testület. Köszönöm szépen.  
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen, kapitány úr. Van-e kérdés, megjegyzés a 
napirendi ponthoz? Szilágyi Erika. 
 
Szilágyi Erika képviselő: Én köszönöm szépen a kiegészítést, és az MSZP-frakció 
nevében is szeretném megköszönni a kapitányságnak a munkáját és a rendőrök 
munkáját. Nyilván én is meg tudom erősíteni, nagyon korrekt kapcsolat van. Én leginkább 
a körzeti megbízottakkal, a saját körzeti megbízottammal tartom a kapcsolatot. 
Kifejezetten annak örülök, hogy ez a körzet, ami egy eléggé hol innen, hol onnan kapja a 
nehéz pillanatokat, akár gondolok itt a bulituristákra vagy éppen a hajléktalanokra, de az, 
hogy itt 2 fő tud majd szolgálatot teljesíteni, akit a lakók már egyre jobban ismernek, és a 
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közös képviselők is. Továbbra is azt tudom mondani, hogy nagyon korrekt a körzeti 
megbízottal a kapcsolat, bármikor hívom, elérhető és megpróbál segíteni. Ez a 
monitorozás, amit mondott, ez valóban így működik, és ha szólok, visszajelzést kapok, ön 
is visszahív engem, én azt gondolom, szerintem a képviselőtársaim is meg tudnak ebben 
erősíteni, akiknek olyan erős a kapcsolata a rendőrség felé, mint nekem, hogy ez nagyon 
klassz dolog, én remélem, így fog működni a jövőben is, és még egyszer köszönöm a 
munkájukat. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Miyazaki Jun alpolgármester úr. 
 
Miyazaki Jun alpolgármester: Köszönöm szépen. Én is csatlakozni szeretnék ehhez a 
köszönetcunamihoz, ami úgy látszik, hogy elindult, és köszönöm a rendőrségnek a 
munkáját. Én viszont külön köszönetet szeretnék mondani azért, hogy most megint egy 
ilyen nehezebb időszakban vagyunk így az ukrán válság kapcsán, rengeteg menekült 
érkezik, akkor az orosz nagykövetség is a kerületben van, amit külön, ennek a védelmére 
külön erőket kell csoportosítani a rendőrségnek. Krízisszállót működtet az önkormányzat, 
és ott is rendszeresen megfordulnak a járőrök, hogy megnézzék, hogy minden rendben 
van-e, úgyhogy én még külön szeretném megköszönni, hogy ezekben a nehéz 
időszakokban is külön erőforrást biztosítanak, hogy itt rend legyen és béke legyen. 
Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm. Bundula képviselő úr. 
 
Dr. Bundula Csaba képviselő: Köszönöm. Főkapitány úrtól szeretném megkérdezni, hogy 
a Szinyei Merse utcai székház ügyében van-e valamilyen elmozdulás. A másik, Kecskés 
kapitány úrhoz szóló megjegyzésem, hogy lehet-e tenni valamit a Nyugati-aluljáróban 
évek óta grasszáló stricik és kurvák ellen. Mindenki pontosan tudja, aki járt már egyszer-
kétszer a Nyugati-aluljáróban, hogy kik azok az emberek, és egyszerűen úgy néz ki, hogy 
nem lehet tőlük megszabadulni, ami rengeteg problémát okoz, illetve a harmadik 
megjegyzésem, hogy ezek a számok, amiket itt olvashattunk, ezek nemhogy szépek, talán 
túl szépek. Ezt most nem kritikaként fogalmazom meg, hanem egyszerű tény, tehát a 
számok nem csalnak, hacsak akik leírják, azok nem csalnak, amit nem, nyilván nem 
föltételezek. Tehát a közbiztonság területén rengeteget javult a helyzet Terézvárosban, 
amit viszont nem föltétlen mondanék el a közrend ügyében, tudniillik a parkoló gépkocsik, 
a tilosban álló gépkocsik rengeteg problémát okoznak a gyalogos közlekedésben, és ez 
ellen úgy látszik, hogy képtelenség tenni. Számos bejelentés érkezik hozzánk, hogy 
egyszerűen elállják a járdát, tilosban állnak úgy, hogy borzasztó nehéz babakocsival, 
gyalog közlekedni, főleg az idősebbeknek, időnként gépkocsival is. Tehát miközben a 
közbiztonság területén érezhető a javulás, a közlekedési problémákban ezt, legalábbis 
tapasztalati úton, nem nagyon látom. Úgyhogy ez ügyben szeretném, hogyha javulna a 
helyzet a következő időszakban. Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm. Bálint képviselő úr. 
 
Bálint György képviselő: Köszönöm szépen a szót. Tehát én is ugyanezt szeretném 
mondani, hogy igenis köszönjük a kapitányságnak azt a munkát, kimondottan az én 
körzetemben szolgálatot teljesítő körzeti megbízottnak a munkáját, akit hozzáteszem, 
hogy olyan is van, hogy én nem kérdezek semmit tőle, de ő fölhív, hogy minden rendben 
van, tehát ez kimondottan tetszik, és ezt általában az ott élő lakók is érzik, és nekik is 
mondom, hogy egy olyan körzeti megbízott van azon a területen, aki tényleg érdekli a 
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körzete, és megtesz ezért mindent. A másik, amit szeretnék kérdezni esetleg a kapitány 
úrtól, lehet, hogy van ez a hét darab kamera, ez a fokozott térfigyelőrendszer 
eredményessége miatt, amit ideiglenesen kaptunk, hogy gondolom, ennek a 
karbantartását ugyanúgy a kapitányság végzi, vagy ez... jó, rendben, értem ezt. Azért 
kérdezem ezt, mert kimondottan fontos az is, hogy amellett ilyen jó a közbiztonság az én 
körzetemben, hogy Terézvárosban mint tudjuk, nagyon, de nagyon kevés kamera 
működik. Legutóbbi testületi ülésen tíz alatt volt ez a szám, és ennek ellenére nagyon, de 
nagyon jól teljesít a rendőrség.  
 
Ezek után pedig, a Bodnár úr itt ül mögöttem, tehát én már többször föltettem ezt a 
kérdést, hogy tud-e nekem valaki nyilatkozni pontosan, hogy hány kamera működik 2020 
és 2021-ben, és mennyibe került a kamerák karbantartása. És azért most itt nem tudok a 
Bodnár úrra nézni, mert mögöttem ül, de az lenne a kérésem, hogy nyilatkozzon... nem 
baj, nyilatkozzon nekem ebben az ügyben, hogy tulajdonképpen mennyi kamera működik 
Terézvárosban, működött Terézvárosban, és ezeknek a karbantartása mennyibe kerül, és 
hogy fizettük ki, mert tudomásom szerint ezt még a Bodnár úr írta alá, ezeket a részeket. 
Ezeket a számlákat. Tehát nagyon fontos, hogy annak idején ezt a testületi ülésen 
fölvetettem, és még egyszer mondom, hogy a rendőrség nagyon jól dolgozik annak 
ellenére, hogy Terézvárosban alig van kamera. Tehát szeretném, hogyha ezzel a 
kamerával, a jelenleg lévő kamerákról adnának egy információt, hogy ezáltal is tiszta 
képet kapjunk arról, hogy igenis a rendőrségnek mekkora nagy feladata van, hogy 
kamerák nélkül is milyen hatékonyan dolgozik. Tehát Bodnár úr, az lenne a kérésem, hogy 
ön mondja majd el nekem, elég, hogyha e-mailben leírja, hogy milyen intézkedéseket 
tettek annak idején, tudom, hogy most már átkerült az egész a polgármesterhez, de annak 
idején milyen intézkedéseket tettek és mennyi pénzt fizettünk ki az úgymond, 85 
kamerára, miközben csak 10 alatti szám működött. Köszönöm szépen, és még egyszer 
nagyon köszönöm a rendőrségnek a munkáját. Le a kalappal előttük.  
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Kapitány urat kérdezném, hogy 
szeretne-e reagálni bármelyik elhangzott kérdésre. Ja, bocsánat, elnézést, főkapitány úr. 
Köszönöm, írásban kerül tehát megválaszolásra a kérdés, köszönöm.  
 
Dr. Kecskés Tamás rendőrkapitányság vezető: Csak nagyon röviden, köszönöm az 
elismeréseket, és Bundula képviselő úrnak akkor mondanám, hogy a Nyugati tér az egy 
kiemelt projekt. Ugye, polgármester úr említette is a felvezetőjében, hogy állandó rendőri 
jelenlét van. Az a hét kamera, amit Bálint képviselő úr mondott, az plusz, azért rakattuk fel, 
azok mobil kamerák, és kértem a BRFK-informatikát, pontosan a Nyugati teres kiemelt 
projektünkre még több szemünk legyen. Egyébként mindig mondom is, nyitva áll az ajtóm, 
mindenki, aki szeretne, azoknak megmutatom az adatokat, a számokat. Heti 
rendszerességgel vannak előállítások, sőt napi rendszerességgel különböző jogsértések 
miatt a Nyugati tér aluljáróból, felszínről is. Alapvetően ezek is jelentősen lecsökkentek, 
mióta ezt a kiemelt rendészeti jelenlétet produkáljuk a Nyugati téren, és ugyanúgy a 
prostitúciós tevékenységben is így van. Arról, hogy egyébként milyen a szankciórendszer, 
az nyilván nem az én feladatom megítélni és azt véleményezni. De azt tessenek elhinni, 
hogy a kollégáim nagyon komoly erőfeszítéseket tesznek a Nyugati-aluljáróban is, hogy ott 
minden tekintetben a jog és a rend, az helyreálljon és úgy is maradjon. Tehát nem véletlen 
a kamera bővítése, és nem véletlen az is, hogy állandó rendőri jelenlét van, vannak utána 
intézkedések, nem is kevés. A közlekedésről pedig ugyanezt tudom elmondani, ezeket is 
nagyon szívesen megmutatom, napi rendszerességgel szankcionáljuk a közlekedéssel 
összefüggő szabálysértéseket, de nem csak mi, hanem a közterület-felügyelet is. Naponta 
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látom a kerékbilincselt autókat, amelyek pontosan, ahogy a képviselő úr említette, tilosban 
állnak és zavarják nyilvánvalóan a közlekedésnek a rendjét. Természetesen ezeket úgy 
kell a jövőben is majd, ezeket az intézkedéseket végrehajtani, hogy azért nagyobb kárt ne 
okozzon, mint aminek elhárítására törekszünk. Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm, kapitány úr. Végül, de nem utolsósorban 
Mogyorósi jegyző úrnak adnám meg a szót. 
 
Dr. Mogyorósi Sándor jegyző: Köszönöm szépen a szót. A köszönetcunami végére 
szeretnék én is rácsatlakozni, szeretném megköszönni kapitány úrnak és munkatársainak 
azt a sok-sok segítséget, amit munkánk során kapunk. Én bármikor fordulok kapitány 
úrhoz, mindig szakmai alapokkal alátámasztott, részletes választ kapok. És igazából 
munkatársaim is mindig erről számolnak be, úgyhogy valóban a körzet, közbiztonság, 
Terézvárosnak a megfelelő rendje érdekében nagyon sokat dolgozunk együtt, szeretném 
megköszönni a rugalmasságot és a szakmaiságot. Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen, és mivel más kérdést, megjegyzést nem 
látok, ezért a vitát lezárom, és szavazni fogunk az előterjesztésben foglalt határozati 
javaslatról. Kérem, szavazzanak.  
 
 
Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy a Budapesti Rendőr-főkapitányság VI. kerületi Rendőrkapitányság 2021. évre 
vonatkozó önkormányzati beszámolóját elfogadja. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Igen: 12 Nem: 0 Tartózkodás: 0 
 
Soproni Tamás polgármester: Egyhangú, köszönöm szépen még egyszer tehát, az 
önkormányzat elfogadta a rendőrkapitányság beszámolóját, 2021 évre vonatkozó 
beszámolóját. 
 
HATÁROZAT: 
 
158/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy dönt, hogy a Budapesti Rendőr-főkapitányság VI. kerületi Rendőrkapitányság 
2021. évre vonatkozó önkormányzati beszámolóját elfogadja. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönjük még egyszer a vendégeinknek, hogy 
megtiszteltek minket jelenlétükkel, és további jó munkát kívánunk. Köszönöm. 
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2. A polgármester és az alpolgármesterek beszámolója az előző ülés óta végzett 
munkáról (szóban) 
Előterjesztő: Soproni Tamás polgármester, Győrffy Máté, Miyazaki Jun,  

 Temesvári Szilvia és dr. Beleznay Zsuzsanna alpolgármesterek 
 
Soproni Tamás polgármester: Ezzel pedig az elfogadott napirendünknek az eredeti egyes 
pontjához értünk, amely a polgármester és az alpolgármesterek beszámolója. Mint ahogy 
arra lehetett számítani a szomszédunkban zajló háború kitörésekor, a hónap első felében 
az Ukrajnából menekülők segítésével telt, és ez minden munkatársról elmondható 
valószínűleg, adománygyűjtés, szállásbiztosítás, a menekültek tájékoztatása, tolmácsolás, 
ilyen munkákat végeztek többek között a képviselők is, hivatali dolgozók, cégeink 
dolgozói, de önkéntesek is, akik vállalták ezt a munkát, és Terézvárosban összefogtak 
azért, hogy segítsenek a háború elől menekülőknek. Ezek mind olyan feladatok, amiket 
Terézváros és több önkormányzat végzett a Fővárosi Önkormányzattal összefogva, és 
meg kell jegyeznem, hogy sajnos megint a kormány helyett kellett dolgoznunk csakúgy, 
mint a Covid-járvány elején. És ez a munka nem sikerülhetett volna - ahogy már 
említettem -, sem az önkéntesek, sem a hivatali munkatársak, sem az alpolgármesterek 
és képviselők nélkül, de hadd emeljem ki Gálvölgyi Dorka vezérigazgató asszonynak a 
fáradhatatlan munkáját, akinek külön köszönöm.  
 
Együttműködési megállapodás született az elmúlt hónapban a közösségi költségvetés 
kapcsán Terézváros, Óbuda-Békásmegyer és Szentendre között, valamint a Transparency 
International között, amelynek az a célja, hogy átláthatóbb és nyilvánosabb legyen ez a 
részvételi folyamat. Emellett különböző eseményeken vehettem részt, amely 
megtiszteltetés volt, többek között, hogy Terézváros részéről én nyithattam meg 
díszpolgárunk, Kádár János Miklós képeiből nyílt kiállítást, de az Isra-Drama Fesztivál is 
először járt Magyarországon, amelynek az Eötvös10 adott otthont, és ahol Izrael állam 
budapesti nagykövetével nyithattuk meg a rendezvényt. Rendhagyó módon ugye a Jókai 
tér felújítása miatt a Hunyadi téren kellett megtartanunk március 15-ei rendezvényünket, 
megemlékezésünket, és ami talán a legfontosabb városfejlesztési esemény ebben a 
hónapban, mindamellett, hogy nagyon sok más projektünk is halad és hamarosan 
átadható lesz a Bajza-Bulcsú alagút, illetve a Paulay utca is, de a Fővárosi Önkormányzat 
megkezdte a Podmaniczky felújítását, amely miatt, amelynek bizonyos ideiglenes nehezítő 
hatásai miatt sikerült elérni, hogy egyrészről a Westendben biztosítsunk parkolóhelyet a 
Podmaniczky utca ezen szakaszán élőknek, de azt is sikerült elérni a Fővárosi 
Önkormányzatnál, hogy a Jókai utca végét, tehát a Nyugati és a Podmaniczky közé eső 
szakaszt, azt lezárják, és jelenleg 0-24 órában kizárólag lakossági várakozási engedéllyel 
lehet itt parkolni. Köszönöm szépen. Győrffy Máté alpolgármester úrnak megadom a szót. 
 
Győrffy Máté alpolgármester: Köszönöm szépen a szót, polgármester úr. Csak nagyon 
röviden végigmondanám az elmúlt havi történéseket. Ugye a vásárcsarnok tervezése 
abba a szakaszba ért, hogy elkészültek az engedélyezési tervek, most ezt követően a 
szakhatóságok megkeresése következik. Ugye a Jókai tér március 1-től a második ütembe 
lépett ugye, most már a Jókai utcai oldal van lezárva, itt azért mindenki hallott róla már a 
tél folyamán is, ez a betonmedence azért sok lassítást eredményezett, és most is olyan 
közműveket találtak a most feltárt szakaszon, amiknek nem ott kéne lenni, úgyhogy 
tárgyalunk a kivitelezővel, mert ő hosszabbítani szeretné a szerződést, ezt majd az áprilisi 
testületin fogjuk rendezni. Fontos esemény volt még a Nyugati mögötti terület és az új 
Nyugati pályaudvar tervpályázata, ezen a múlt héten vettem részt, három napon át tartott 
a bírálat neves külföldi és itthoni építész szakma krémje vett benne részt. 
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Eredményhirdetés az szombaton lesz, majd akkor lehet róla többet beszélni, de 
képviseltem a kerületi érdekeket, és városépítész szempontból szinte minden átment a 
bizottságon.  
 
Folyik, vagyis hát elkezdődik a belső-terézvárosi mikromobilitási pontok kihelyezése, a 
kivitelező megküldte az ütemtervet, jövő héten már kezdik is kirakni a támaszokat. A 
fővárosban nem volt újabb egyeztetés, de jövő hónapban a fővárossal kötött 
megállapodás is, és a rendelet elfogadása is várható. Ugye polgármester úr már említette, 
hogy jövő héten átadjuk a Bajza-Bulcsú aluljárót és a Paulay utca északi szakaszát, és itt 
már a növények is kihelyezésre kerültek. A közterület-felújítások tervezését érintő 
közbeszerzés bírálati szakaszban van ugye a Mesteriskola elkészítette vagy végigfutotta a 
tervpályázatokat a Szinyei 22-24-re, ezt majd tárgyalni fogjuk itt az egyik előterjesztésben, 
és polgármester úr szintén beszélt róla, hogy elindult a Podmaniczky utca felújítása, ezen 
kívül még egyeztetést folytattam a BKK-val, akik a 73E troli nyomvonalát szeretnék 
megváltoztatni. Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Miyazaki alpolgármester úr.  
 
Miyazaki Jun alpolgármester: Köszönöm szépen a szót, polgármester úr. Tisztelt 
képviselő-testület. Ahogy már itt korábban is elhangzott, a februári ülésünket már az 
ukránok elleni orosz offenzíva árnyékában kellett megtartatnunk, és néhány nappal 
később meg is érkeztek Terézvárosba az eső menekültek is. Budapesti kerületek között 
talán mi voltunk a legelsők, akik krízisszállást nyitottak, hogy a háború borzalmai elől 
menekülők legalább egy-két éjszakát nyugalomban, biztonságban tudjanak eltölteni. 
Megjegyzem, hogy a kormány majdnem egy hónapot várt, amíg végre a BOK csarnokban 
valamiféle krízisszállást elkezdett berendezni. Ezt a krízisszállást, ahogy önök is tudják, a 
Sportpontban nyitottuk meg, ahol negyven főt tudunk egy időben fogadni. Tegnapi napig 
csaknem háromszáz menekültnek biztosítottunk szállást, némi ellátást, étkezést, és 
legfőképpen információt a továbblépéshez. Rengeteg különböző menekült megfordult 
nálunk, harmadik országbeli cserediákoktól kezdve sokgyermekes családokig nagyon 
sokféle menekült járt ez alatt a három hét alatt. Sokuk esetében az ellátáson felül aktív 
segítségnyújtásra is szükség volt, így például hosszabb távra anyaotthonban helyeztünk el 
valakit, vagy éppen itt továbbtanulni szándékozó egyetemistáknak kerestünk 
lehetőségeket.  
 
Számos civil szervezettel együttműködtünk a válság kezelésében, és együtt is működünk, 
így például a Migration Aiddel vagy a Helsinki Bizottsággal. Ők azok, akik például valós, 
használható információt tudnak adni, míg a kormányhivataltól eddig leginkább csak 
udvarias érdeklődésre futotta. Most üt vissza a Fidesz 2015 óta tartó menekültellenes 
hisztériakeltése, emlékezhetünk rá, hogy ennek ürügyén bontották le azt az 
intézményrendszert, ami tudna egy ilyen menekültválságot kezelni. Ezzel szemben a 
terézvárosi lakók, a különböző intézmények, cégek és rengeteg-rengeteg önkéntes 
azonban most is összefogott, utoljára ilyet a Covid-járvány első hulláma idején 
tapasztalhattunk. Ők azok, akik mindent megtesznek azért, hogy segítsenek. Néhány 
embert szeretnék név szerint is kiemelni, köszönöm az Eötvös10 csapatának, Gálvölgyi 
Dorka vezérigazgató asszonynak, Fülöp Lehoczkyné Ellának és Zsolnai Tibornak, hogy 
tényleg három hete éjt nappallá téve üzemeltetik a Sportpontot, de ugyanígy köszönet illeti 
a TEGOSZ és a TCSGYK csapatait, Imre Ibolyát, Kelemen Krisztinát és Klein Melindát 
külön is kiemelve, akik az egyéb feladatik mellett az önkéntesek koordinálását végzik. 
Köszönöm Kárpáti Zoltánnak és a közfoglalkoztató csapatának, akik gyorsan reagáltak 
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azokra a köztisztasággal kapcsolatos problémákra, amiket meg kellett oldani, köszönöm 
szépen minden önkéntesnek, akik fáradhatatlanul dolgoztak a Sportpontban, köszönöm az 
alpolgármestertársaknak is a segítséget.  
 
Nem csak krízisszállást üzemeltetünk ennek kapcsán, hanem tegnap az ukrán gyerekek 
számára nyílt napközis foglalkoztató is az Eötvös10-ben, tegnap húsz fővel indult el, de 
akár hatvan ukrán gyerekre is tudunk vigyázni, ezzel segítve a menekült családokat. A 
menekülthelyzet kezelésén túl számos egyéb feladattal is foglalkoztam, ezt inkább csak 
címszavakban sorolnám föl, Szász Károllyal közösen átadtuk a TCSGYK új mikrobuszát, 
amit már a menekültválságban be is kellett vetnünk. Részt vettem az Operaház bejárásán, 
az Utcajogász által szervezett kerekasztal-beszélgetésben, más kerületek vezetőivel 
cseréltünk tapasztalatot a névjegyzékes lakásrendszerről, melynek alkalmazásában 
Terézváros egyébként élen jár, és én is részt vettem egy igazán különleges programon az 
E10-ben az Isra-Drama izraeli színházi fesztiválon is. Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Temesvári Szilvia alpolgármester 
asszony. 
 
Temesvári Szilvia alpolgármester: Köszönöm szépen a szót, polgármester úr. Ahogy már 
az előbb is mondtam, sok szeretettel köszöntök én is mindenkit. Az előttem szólók is 
beszéltek már erről, de én is nagyon fontosnak tartom hangsúlyozni azt, hogy az 
önkormányzatra rengeteg munka és tennivaló hárult az ukrán–orosz háború kapcsán, ami 
én azt gondolom, hogy egy borzalmas szituáció, és ilyennek nem szabadna a XXI. 
században megtörténnie. Ahogy a polgármester úr, alpolgármestertársaim, a képviselők is 
és Gálvölgyi Dorka is rengeteget tett ez ügyben, én is kivettem a részem a Zöld Pontban 
működő krízisszállás kapcsán a munkából, önkénteseket koordináltam, igyekeztünk 
fordításokat szerezni a munkatársaimmal együtt, és a nyomtatványokat ukrán, orosz, 
illetve angol nyelvre fordítottuk le annak érdekében, hogy a munka minél 
zökkenőmentesebben haladhasson. Sajtótájékoztatót tartottam ebben az ügyben Szabó 
Rebeka párbeszédes párttársammal, amiben hangsúlyoztam, hogy a kormány sajnos a 
minimálisat sem teszi meg ebben az ügyben, ezzel szemben a főváros és Terézváros is 
igazán odatette magát ebben a témában, nagyon helyesen.  
 
Folyik a közösségi költségvetéssel kapcsolatos munka, rengeteg terven dolgozunk a 
háttérben. Megnyitottam a Sirály Egyesületnek a sakk diákolimpiáját, fantasztikus volt 
nézni, ahogy az egészen pici gyerekek is mekkora örömmel és hozzáértéssel vettek részt 
ezen a versenyen. Magbörzét tartottunk a közösségi kert résztvevőivel, részt vettem a 
Mesteriskola zsűrijének az eredményhirdetésén. Nagy sikerrel zajlott szombaton a 
Zöldítőkkel közös terézvárosi programsorozat, ahol magosztást tartottunk, komposztot 
kaptak a... egész pontosan humuszt kaptak a terézvárosi lakók, leginkább azok, akik egy 
éven keresztül hordták a konyhai hulladékot a Hunyadi téri csarnokba szombatonként, ide 
sok szeretettel várjuk további csatlakozók jelentkezését. Lezajlott az újrahasznosítás 
világnapja alkalmából a klímanapoknak az újabb eseménye, hulladékokról és 
újrahasznosításról tanulhattak a gyerekek workshop keretében. Indul az ivartalanítási 
program, erre külön szeretném a terézvárosiak figyelmét felhívni, és egy kis 
meglepetéssel készültem, ahogy már mondtam, az állatkerttel közös programunk során az 
első év után elkészült az első terézvárosi föld, azt lehet mondani, a terézvárosiak által 
konyhai hulladékként idehozott hulladékot ugye az állatkert számunkra megkomposztálja, 
és ebből elkészült az első háromszáz kiló. Ezzel kapcsolatban szeretném hangsúlyozni, 
hogy ez ugye az a hulladék, ami nem megy Pusztazámorra, és ezt már nem égetjük el, 
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tehát gyakorlatilag ez az a tápanyag, amit vissza tudunk adni a földnek, én ezt egy 
fantasztikus eredménynek tartom, és szeretném megköszönni a terézvárosiaknak, hogy 
ilyen aktívak voltak és segítik védeni a környezetünket.  
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönjük a beszámolót és az ajándékot alpolgármester 
asszonynak. Megadom a szót Beleznay Zsuzsanna alpolgármester asszonynak. 
 
Dr. Beleznay Zsuzsanna alpolgármester: Köszönöm szépen a szót. Nagyon szépen 
szeretném megköszönni ezt a termékeny földet, amit kaptunk, és azt gondolom, hogy ha 
termékeny föld van, akkor azzal együtt minden van. Én is fogok most már 
meglepetésekkel készülni, merthogy pont ezt hiányoltam egyébként a testületi ülésekből, 
hogy legyen valami pozitív is, amit mi is kapunk, illetve amit mi is tudunk adni a 
terézvárosiaknak, és nem csak olyan, amit elmondhatunk, hanem tényleg ami új színt hoz 
a mindennapokba. Miyazaki Jun alpolgármestertársammal intézkedéscsomagot 
készítettünk elő a bölcsődékben, oktatási, illetve nevelőintézményekben előforduló 
ételallergiás és anafilaxiás reakciók gyors kezelése érdekében, majd ezzel kapcsolatban 
egy tájékoztatónk is lesz. Én itt szeretnék köszönetet mondani Czermann Imre főorvos 
úrnak, aki itt ül most mögöttem, hiszen rettentő sok segítséget kaptunk tőlük, konkrétan 
nélkülük létre sem jöhetett volna ez az egész anafilaxiás csoport, illetve maga az 
előterjesztés sem. Folytatódtak a kerületi csendrendelettel kapcsolatos egyeztetések, 
kiértékeltük a beérkező kérdőíveket. Ebből az derült ki, hogy a lakosság nagy része 
elfogadja a nyitva tartó vendéglátóegységeket, viszont az is látszik, hogy kiegészítő 
szabályozásokra, illetve támogatásokra van szükség, amely természetesen az együttélést 
fogja elősegíteni.  
 
A rövid távú lakáskiadás helyi rendeletének a megalkotásán szintén tovább dolgoztunk, 
hogyha minden jól megy, akkor maga a rövid távú lakáskiadással kapcsolatos 
szabályozás, illetve a csendrendeletnek a módosítása és kiegészítése is a következő 
testületi ülésre fog tudni bejönni. Részt vettünk a rendőrség által a Teve utcában 
megrendezett áldozatvédelmi konferencián, ahol számos hasznos prevenciós 
lehetőséggel gazdagodtunk, ezeket a TEKA idén meg is szeretné valósítani, illetve részt 
vettünk a Budapest fővárosa által rendezett turisztikai kerekasztal-megbeszélésen, ahol 
pedig az ukrán–orosz háború budapesti turizmust érintő hatásairól kaphattunk 
tájékoztatást, illetve előrejelzéseket. Látszik, hogy nem lesz könnyű évünk sajnos újra, 
viszont megpróbálunk mindent megtenni és minden olyan tapasztalatot, együttműködést 
átemelni, bevezetni, ami továbbra is a turizmus tekintetében is egy normális és pozitív 
jövőképet adhat. Köszönöm szépen.  
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen, ezzel az első számú napirendi pontunk 
végére értünk. 
 
 
 
3. Képviselői kérdések, közlemények 
 
Soproni Tamás polgármester: Amely után következik a második számú napirendi pontunk, 
megdöbbentő módon, Képviselői kérdések, közlemények. Szabad a vásár. Gaár Iván. 
 
Gaár Iván Zsolt képviselő: Köszönöm szépen a szót polgármester úr. Először azzal 
kezdeném, hogy tájékoztatnám a kedves testületet, hogy több választó megkeresett, mint 
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közbiztonsági tanácsnok, hogy a háborús helyzetre való tekintettel, a légópincék állapota, 
meg a légópincékkel kapcsolatos kérdéseket tettek föl, hogy a mennyi van, hova kellene 
menekülni, hogyha ne adj’ isten ilyen történet lenne. Én először is felhívnám mindenkinek 
a kedves figyelmét, hogy ne keltsünk pánikot.  Meg hál’ istennek nincsen itt az 
országunkban ez a fajta veszély, és ezek az adatok, ugye annak idején az önkormányzat 
kezelte ezeket a helyiségeket, és átvette a Katasztrófavédelem, illetve a Polgárvédelem 
egybekelt a Tűzoltósággal, és ebből lett a Katasztrófavédelem, és ők foglalkoznak 
ezeknek a nyilvántartásával, kezelésével. Egyébként ezek szenzitív adatok, tehát 
érzékenyek, és hogyha ilyesmi van, akkor a Polgármesteri Hivatal felkészülten úgyis 
ezeket az intézkedéseket meg fogja hozni. Ugyanúgy, ahogy a covidjárvány idején tette a 
Polgármesteri Hivatal, a vezetés, és itt csak egy tájékoztatást szerettem volna mondani.  
 
A másik, ami egy kicsit már a mi házunk táját érinti, hogy szomorúan vettem észre megint, 
hogy levették a napirendi pontomat. Amivel azt szerettem volna elérni, hogy az immár tíz 
hónapja nem működnek a bizottságok, illetve a Vagyonkezelő Zrt.-ben nincsen 
felügyelőbizottsági tag, illetve igazgatósági tag, hogy ezt az áldatlan állapotot valamilyen 
formában meg kellene szüntetni. Mert ugye itt mindig megkapjuk, hogy mi leterheljük a 
hivatal dolgozóit, főleg az MSZP frakciója, Bálint Györgyöt kivételesen még jobban 
kiemelném. De amikor a hivatalnak a dolgozóit leterheljük, és aggódik a vezetés, akkor az 
is érdekes, amikor a hivatalnak a minimál illetményéről kellene dönteni, azt is leveszik. 
Tehát valamilyen megoldást szeretnénk már, hogy legyen tényleg működőképes bizottság, 
illetve Vagyonkezelő. Köszönöm szépen a hozzászólást. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Kecskés frakcióvezető úr. 
 
Kecskés Balázs képviselő: Köszönöm szépen. Itt polgármester úr és alpolgármester úr is 
részletesen beszámolt az ukrajnai menekültválságra adott válaszunkról, a SportPontnak a 
megnyitásáról, de ezzel kapcsolatban engedjenek meg nekem is néhány gondolatot, 
illetve egy nagyon fontos dolog szerintem kimaradt mindkét beszámolóból. Ugye az előző 
testületi ülés előtt történt ez a támadás. Akkor elfogadtunk egy állásfoglalást, a testület 
döntött arról, hogy kitűzzük az ukrán zászlót az önkormányzat épületére, és elkezdtünk 
ötletelni azon, hogy hogyan tudnánk segíteni ezeken az embereken, akik ideértek 
napokon belül tulajdonképpen. Nézegettük a fotókat mi is az interneten, láttam olyan fotót 
én magam is, ahol hozzánk hasonló kisgyerekes család jött át egy-egy bőrönddel, egy-két 
pici gyerekkel. Így győztem meg a feleségemet arról, hogy ebben nekem részt kell 
vállalnom, és nekem is segítenem kell, majd a következő hetekben. Az elmúlt egy 
hónapban három, több mint három millió ember menekült el Ukrajnából, 200.000 jött 
Magyarországra. Azt tudtuk, hogy 30.000-en dolgoznak itt évek óta, életvitelszerűen. Az ő 
családtagjaik valószínűleg itt maradnak, a többiek pedig tovább mennek Ukrajna felé, vagy 
Nyugat Európa felé. De ezeknek az embereknek átmeneti, néhány napig tartó segítségre 
van szüksége: információra, élelemre, szállásra. Ők rengetegen vannak.  
 
A mi közösségünk úgy döntött, hogy elhangzott, hogy megnyitjuk a SportPontot, negyven 
embernek tudunk szállást biztosítani néhány napig, élelmet, zuhanyzási lehetőséget. 
Ahogy az elhangzott, összesen 300 menekült fordult meg eddig a SportPontban. Erre a 
SportPont kiválóan alkalmas, mindezt azonban szervezni, üzemeltetni kell: napi többszöri 
étkezést, takarítást, mosás szükséges, ágyneműt, ruhát ki kell mosni. Ezekhez segítők 
kellenek. Terézvárosban példátlan összefogásnak lehetünk a tanúi. Közösségünk: 
lakosok, vállalkozók, önkormányzati dolgozók, az E10 vezetője - és nem csak a vezetője, 
családja is - besegít ebbe a munkába. Ennek az az üzenete, hogy mi Terézvárosban 
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összekapaszkodunk. Összekapaszkodunk, ha baj van, ezért ahogy ezt említettem, más-
más okok miatt, de mi DK-s képviselők is fontosnak tartottuk, hogy besegítsünk, és ezért 
vállalunk folyamatos önkéntes ügyeletet. Az adományok célzott szétosztása és az 
önkéntesek beosztása hatalmas feladat, itt rengeteg embernek a munkájának a 
koordinálásáról van szó. Főleg úgy egyébként, ahogy telik az idő, úgy lesz mind kettőből 
egyre kevesebb, az adományból is és az önkéntesből is. Az ilyen válságoknak – ahogy 
tapasztalatból is tudjuk, meg az olvasható is -, hogy a kirobbanást követő hetekben ilyen a 
természete, a lefolyása.  
 
Azért szerettem volna most még egyszer hozzászólni, mert arra szeretném kérni a 
képviselőtársaimat, a képviselőtársaim családját, ismerőseit, az egész Terézváros 
közösségének a tagjait, hogy továbbra is segítsenek. Folytassák az adományozást, 
folytassák az adománygyűjtést. Juttassák el az E10-be vagy a SportPontba és ami a 
legfontosabb, hogy jelentkezzenek önkéntesnek, mert ahogy mi azt beszélgettünk Szász 
képviselőtársaimmal, mi látjuk belülről, abból van a legnagyobb hiány. Ott szegődik az 
ember kedve leghamarabb, még csak nem is a hosszú órák miatt, hanem a SportPontban 
zajló események miatt is. Úgyhogy ettől függetlenül én is köszönöm a TEGOSZ-nak, az 
E10-nek, a TCsGyK-nak, a közfoglalkoztatónak, a lakosoknak, a szomszédoknak, a 
barátoknak, ismerősöknek, hogy ennyit segítettek már. De arra szeretném felhívni a 
figyelmet, hogy ez a segítség itt még nem ért véget, folyamatosan szükségünk van erre. 
Úgyhogy kérem, tartsuk fenn a lelkesedést. Arra kérek mindenkit, hogy buzdítsa az 
ismerősöket és a szomszédokat, a terézvárosiakat is, és folytassuk a munkát. Mert ez 
még egy darabig el fog tartani, és az önkéntesek ereje pedig véges, úgyhogy 
folyamatosan szükségünk van új emberekre. Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Bálint képviselő úr. 
 
Bálint György képviselő: Hát nem is tudom, nehéz megszólalni most a Balázs után, mert ő 
gyönyörű szépen elmondta, hogy mit kellene csinálni, hogy tartsuk az izét, mutassunk 
példát, bla, bla, bla. De mikor arról van szó, hogy szó szerint a pénzüket tegyék be, akkor 
az nem lehetséges. Na de mindegy, hát ezt már megszokhattuk Terézvárosban. Tehát 
tulajdonképpen ez a képmutatás, ez az akár. Egyébként nem tudom itt van-e fönt a 
főszerkesztő úr, talán önszorgalomból megint ír egy cikket. Tehát meglepetten olvasom a 
Terézváros magazinban az ellenem felhozott legújabb vádakat: miszerint Bálint György 
keresztnevükön szólítja az embereket. Igazán nem akarok tanácsadói szerepkörbe 
átmenni, de szerintem az ilyen cikkekkel éppen azt igazolják, hogy a karaktergyilkossági 
kísérletük kifulladt. Az ilyen mondatokkal meg engem, nem engem, hanem magukat teszik 
nevetség tárgyává. De ha az a cél, akkor tudok én is hasonló szalagcímeket ajánlani a 
következő lapszámhoz. Például: Bálint György lefekvés előtt, fogmosás után megevett egy 
tábla csokoládét. Vagy ütős lehetne az is egyébként, pont a komposztnál jutott eszembe, a 
komposztról jutott eszembe - Szilvinek biztos, hogy tetszene - Bálint György ellentmondást 
nem tűrően, kukába dobta a vétlen banánhéjat, a helyett, hogy visszavitte volna a Hunyadi 
téri vásárcsarnokba komposztálni. De ezt a reakciót vártam. Ezt a reakciót vártam 
egyébként, direkt ezért tettem bele a banánt. Köszönöm, hogy figyelt, ezek szerint figyelt. 
Köszönöm Szilvi. De mindezt félretéve, szerintem éppen a kedvesség megnyilvánulása.   
 
De mindezt félretéve éppen a kedvesség megnyilvánulása, hogy valakit a keresztnevén 
szólítunk. De ha szabad, akkor témát váltanék. A facebook, úgy érzem a facebook huszár 
polgármester egy hónappal ez előtt a közösségi médiában szikofantárnak nevezett egy 
illetőt. Érdekes ezt pont Őtőle hallani. Rettenetesen sajnálom, hogy ez a tevékenység 
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ebben az épületben is terjed: a talpnyalás, a szervilizmus, a szolgalelkűség. Nem a 
legfőbb emberi erények, és valljuk be, nem is mindenki képes ilyesmire. Szintén egy 
közösségi médiás csoportban olvastam, miszerint, idézem: „a polgármestert semmihez 
nem értő, alkalmatlan, ingyenélő politikusok veszik körbe.” Szerintem ez az állítás 
alaptalan. Hiszen tapasztalataim szerint a polgármesternek igen is vannak elvárásai az 
embereivel szemben. Mégpedig azok, amiket az előbb felsoroltam. De hallhattuk a Tamás 
hegyibeszédét a legutóbbi testületi ülésen, ahol azt mondta, hogy alpolgármesterével 
háromszor ennyit is megkereshetnének a piacon, és csak kvázi szívességből boldogítják a 
Terézvárosiakat. Nos, véleményem szerint a Máté - még ha egész nap is pengetné a 
gitárhúrokat a metróaluljáróban - akkor sem tudna havi 3 millió forintot összekalapozni. 
Tudomásom szerint, mindösszesen egy-két hónapot dolgozott építészként a Fővárosi 
Önkormányzatnál. Bizonyára azért kényszerült távozásra ennyi idő után, mert pályakezdő 
zöldfülüként annyira jól dolgozott, hogy a többi kolléga irigykedve féltette a saját helyét 
előle. Micsoda szakmai tapasztalat.  
 
Erős kételyem van afelől is, hogy a kulturális és humán ügyeket diploma nélkül vezető 
„tanácselnök-helyettese” mondjuk egy szupermarketben árufeltöltőként és közmunkásként 
mikor tudna háromszor ennyit megkeresni, mint amit most keres? A jelenlegi bérének a 
harmadát sem tudná hazavinni az iskolai végzettségek hiányában. Nem is beszélve a 
magát nyelvésznek nevező polgármestert, akinek az angol tudása még ahhoz is kevés 
volt, hogy megtarthassa mosogatói állását Londonban. Talán egyedül a Zsuzsi rendelkezik 
komoly, versenyképes végzettséggel. Nem is értem, hogy miért éri meg neked Zsuzsa, 
hogy itt ülj a testületben? A gazdasági életben sokkal boldogabban, nyugodtabban és 
megbecsültebb ember lehetnél. Úgyhogy hálás lehet neked a Tamás, hogy arcodat és 
nevedet adod ehhez a gittegylethez. Egyébként a kérdéseimhez hozzátartozik az is, mert 
nagyon, de nagyon szépen tudunk itt hangzatosan posztolgatni, kérdéseket 
megfogalmazni, kéréseket elmondani. Meg azt, hogy mi milyen ügyesek vagyunk, milyen 
szépek vagyunk, milyen jók vagyunk. De hozzá tartozik, hogy a mai napig egy csomó 
kérdésre nem kaptam választ! De hát most is fölteszek párat, reménykedve, hogy talán 
egyszer kapok egy választ erre. Azt, hogy a KEHOP-ra nem válaszoltak, a DENCO-ra 
nem válaszoltak. Egy csomó mindenre nem válaszoltak. Ez majd sorra kerül. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm képviselő úr. Lejárt az ideje sajnos. Szilágyi Erika 
képviselő asszony. Szilágyi Erika képviselő asszony. Szilágyi. Öt perc szünetet rendelek 
el, amíg lehiggad a képviselő úr. 
 

- szünet - 
 
Soproni Tamás polgármester: Folytatjuk ülésünket, így tíz perc szünet után végül. 
Ügyrendben, Bundula képviselő úr. 
 
dr. Bundula Csaba képviselő: Köszönöm. Ezt magunkra vonatkozóan, mármint a Fidesz 
frakcióra vonatkozóan is mondtam a múltkor, meg most is mondanám, hogy ha 
határozatképesek vagyunk, akkor - függetlenül attól, hogy ki van itt és ki nem - kezdjük el, 
de ne várassunk meg egy-két embert egy komplett testület. Ez a javaslatom. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Ez egy ülésvezetői stílus kérdésre én 
megértem, hogy Bundula képviselő úr másként vélekedik erről. Én - jól tudja, akár fideszes 
képviselőről legyen szó akár más ellenzéki képviselőről, akár kormányzópártiról - általában 
szoktunk várni egy keveset. Szilágyi Erika képviselő asszonynak megadom a szót. 
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Szilágyi Erika képviselő: Köszönöm szépen. Én nem ehhez az ukrán menekültügyhöz 
szeretnék hozzászólni, úgyis van ezzel kapcsolatban egy napirend. Én inkább maradnék a 
klasszikus képviselői kérdéseknél. Először a Máté felé szerettem volna kérdéseket 
feltenni, hogy mi a helyzet ezzel a kedvezményes parkolóbérlettel? Aztán este megszólalt 
a telefonom és kaptam egy sms-t, úgyhogy mégis csak megkaptam erre a kérdésre a 
válaszomat, amit azért köszönök, mert látom Máté, akkor revidiáltad az korábbi 
mondatodat, miszerint megválaszolom majd, hogy mikor kapod. Én azt gondolom, hogy 
megszólalt itt a lelkiismeret. nagyon helyesen. Ezt a lelkiismereti kérdést már nem láttam a 
honlap ügyében. Nem tudom, hogy akkor kitől kellett volna megkérdeznem. Én a Jun felé 
fordultam akkor. De azt örömmel tapasztaltam, hogy a kollégák figyeltek arra, amit 
mondtam, mert mégis csak fel van töltve a honlapra a díszpolgároknak a névsora, csak a 
többi kitüntetett hiányzik. Úgyhogy lassan pótolni kellene már ezeket a dolgokat is és 
amióta új honlapunk van, azóta valahogy ezek a régi anyagok eltűnőben vannak, és nem 
tudom, hogy szeretném most már azért a kérdésemre a választ is megkapni, hogy mi a 
helyzet ezzel az üzemeltetési díjjal? Ezzel a 170.000,- forintos üzemeltetési díjjal, mit 
kapunk mi ezért? Hogyha az anyagok hibásan vagy egyáltalán nincsenek feltöltve?  
 
Kérdeztem még a kötbérezést és kérdeztem még a hibás teljesítést is és a szerződést is. 
Ezekre továbbiakban is várnám a választ, írásban. És az utolsó kérdésem a polgármester 
úr felé fordul. Na, ott már úgy látszik, csökken a lelkiismeretnek az aránya, itt sem kapok a 
kérdéseimre választ. Polgármester úr, tudja, helyiségeket szoktam kérdezni mostanában, 
hivatali helyiségeket és az MSZP irodának a felújítását, az Andrássy 79-ben. Nem értem, 
hogy miért nem engedélyezi ezt és nem értem, hogy miért nem kapok ezekre választ, 
hónapok óta? Igen a múltkor a vállát vonta, most így felhúzta a szemét érdekesen. Én is 
szeretném tudni, hogy akkor mi ennek az oka? De akkor már megkérdezném, hogyha itt 
tartok, hogy - bár először azt hittem, hogy valami, a szocialistákkal van gond, hogy biztos 
velünk van probléma - de eddig ez nem húzód, akkor valami más ok lenne a háttérben, 
amiért nem kaphatunk ezekre a kérdésekre választ. Úgyhogy úgy szeretném feltenni most 
már a kérdésemet, így teljes egészében, hogy a DK pártiroda felújításáról kérnék szépen 
akkor tételes elszámolást és az iroda beszerzéséről, hogy mikor történt ez, a felújítás és 
mikortól használják a helyiséget? Ugyanez vonatkozna a Fidesz pártirodának a 
felújítására, itt is tételes elszámolást kérnék szépen, hogy mikor történt a felújítás és ezt 
kiegészíteném a Momemtum pártiroda felújításával kapcsolatban is, itt is tételes 
elszámolást kérnék szépen. Azzal, hogy ha van irodabeszerzés bizonyos pártoknál, akkor 
arra is kérnék szépen egy külön kimutatást tételenként. Köszönöm. Várom a választ. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm. Beleznay Zsuzsanna alpolgármester asszony. 
 
dr. Beleznay Zsuzsanna alpolgármester: Köszönöm szépen a szót polgármester úr. 
Nekem itt most feladatom az, hogy megvédjem polgármester urat és az alpolgármester 
társaimat. Mert, hogy azt gondoltam, hogy ez mindig egy nagyon kellemetlen szituáció, 
amikor feltételezésekbe bocsátkozunk olyan téren, hogy ki, mit tudna elvégezni a piacon, 
hogyha ott lenne. Ráadásul akkor, amikor azt látjuk, hogy minden az egyik napról a 
másikra megváltozik. Egyik napról a másikra bedőlnek körülöttünk bankok, emberek 
veszítik el a munkájukat. Azt, hogy ki mennyit tud vagy tudna keresni, az megint nagyon-
nagyon kellemetlen kérdés számomra is. Nagyon-nagyon rossz is másnak a 
pénztárcájában turkálni és én például nem is szoktam pont ezért ezt megtenni. Én azt 
gondoltam, hogyha látom belülről az alpolgármester társaimnak is szakértelmét, illetve 
polgármester úrnak is, látom azt, hogy van munkabírásuk, teherbírásuk. Mindezeket nem 
azért mondom Gyuri tényleg, hogy most nekik kedveskedjek, hanem azért, mert egy olyan 
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csapatban dolgozunk, ahol rögtön az az ember ki esne, aki nem tudja a mi tempónkat 
tartani. Éppen ezért tényleg mindenkit kérek attól, hogy egymást bántsuk azzal 
kapcsolatban, hogy ki, mire képes vagy ki mire nem képes. Az látszik, hogy letesznek 
napról-napra olyan előterjesztéseket, olyan pozitív javaslatokat az asztalra, amik 
Terézvárosnak az életét, minden napjait segítik elő. Akkor azt gondolom, hogy mi most az 
Ő munkájukat nem kérdőjelezhetjük meg. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Bundula Csaba képviselő úr. 
 
dr. Bundula Csaba képviselő: Köszönöm szépen. Győrffy alpolgármester úrtól kérdezném, 
hogy előreláthatólag mennyit csúszik a Jókai téri beruházás? Másik megjegyzésem: 
szegény SportPontot az elmúlt két, két és fél évben rengeteget szidták. Nem tudom, hogy 
mit csinálna most a Terézváros önkormányzata, hogyha nem lenne SportPont. Más 
kérdés, hogy nem erre a célra építettük vagy újíttattuk föl. De most elég nagy hasznát 
veszi Terézváros önkormányzata a menekültek megsegítésében. De hogyha lezárul ez a 
krízis, akkor jó volna, hogyha visszaállna az eredeti állapota. A harmadik megjegyzésem, 
hát szomorúan láttam, hogy az alpolgármester hölgyek, a listán mennyire hátul vannak. 
Mármint a közös ellenzéki listán, így nem tudják az országot boldogítani a következő 4 
évben és maradnak Terézvárosban. Én azt reméltem, hogy jóval előkellőbb helyen fognak 
szerepelni. A polgármester úr a még hátrébb van, de ő közölte, hogy nem akar bemenni a 
Kossuth térre.  
 
Következő: szeretném megkapni az alpolgármesterek, illetve a polgármester úr 
legmagasabb iskolai végzettségét, hogyha már szóba került. Egyébként valóban nem 
sokat számít a papír, vagy nem föltétlen sokat számít a papír. Én ebben a teremben 
hallottam már olyan végzett jogásztól akkora baromságot, hogyha ezt vizsgán előadta 
volna, akkor úgy kivágja a professzor az ablakon, hogy a lába se éri a földet. Nem 
föltétlenül jelent ez sok mindent, de azért nem árt, ha az ember tisztában van, Bangóné 
után azzal, hogy kinek milyen végzettsége van. Tehát pontos iskolai végzettséget 
szeretnék. De a legfontosabbat hagytam a végére. Komolyan megdöbbentett az, amit 
Temesvári alpolgármester asszony mondott, hogy nem lehet a banánhéjat belerakni. Most 
nem viccelek. Szeretnék egy listát kapni, hogy mit nem lehet beletenni a komposztáló 
anyagok közé. Mert én sok banánt eszek és azt bele szoktam tenni a virágföldbe, mármint 
a héját. Akkor ezek szerint rosszul jártam el. De nem ez az egyetlen dolog, amiben 
tévedtem, de már megérte emiatt eljönnöm. Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Kecskés Balázs képviselő úr. 
 
Kecskés Balázs képviselő: Bundula képviselő úr mindig arra kér, hogy ne hozzunk be se 
országos, se kampánytémákat. Nem tudom, hogy mitől releváns kérdés az, hogy 
Beleznay alpolgármester asszony és Soproni polgármester úr hol van az országos listán. 
De ha már itt szóba hozta akkor képviselő úr, négy halott? Komolyan? Négy halott a 
jelöltjüknek az ajánlatgyűjtő ívein? Ez komoly? Én Önöket amúgy rendes embernek 
ismertem meg az elmúlt három évben, de hogy még mindig ezzel operálnak? Jó, akkor ne 
vicceljünk! Nem is annak szántam. A Fidesz és Thürmer Gyula-Szanyi féle listán 127 név 
egyezik meg, 56 név esetében azonos adatok, de az aláírás eltér. Ugyan az az ember írta 
alá gyűjtőként a Fidesz és Thürmer-Szanyi ívek egy részét, az a fideszes aktivista aláírta. 
Úgyhogy gyűjtött Thürmer Gyulának is. Ugyanannak a halott embernek az adatai 
szerepelnek mind a két párt ívén. Van olyan aláíró, aki többször is szerepel egy listán, 
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csak eltérő aláírással. Fidesz-Gattyán lista: 26 ember mind a két listán szerepel, de eltérő 
aláírással.  
 
dr. Bundula Csaba képviselő: (Mikrofon hiányában a hozzászólás nem hallható). 
 
Kecskés Balázs képviselő: De ez a négy halott a Fidesz listán? A Gödény listát azt ne is 
hozzuk ide, azt majd elolvassa mindenki. De ez, hogy a Fidesz listáján, tényleg egy 
országos kormányzó párt, önök egy erős helyi szervezettel rendelkeznek, mit keres ott az 
a négy halott azon az ajánlásgyűjtő íven, képviselő úr? Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Temesvári Szilvia alpolgármester 
asszony. 
 
Temesvári Szilvia alpolgármester: Köszönöm szépen a szót és a kérdést is. Ezt ugyan 
írásban is megválaszolhatnám, de most mégis azért válaszolok szóban, hogy a 
terézvárosiak is hallhassák a választ. Általánosságban azt lehet mondani, hogy 
déligyümölcsöt nem szabad a komposztba tenni. Ennek egy nagyon egyszerű oka van. 
Ugye déligyümölcs nem terem Magyarországon, ezért, hogy ez ne romoljon meg, illetve a 
mai szállítási feltételeknek megfelelően, ezért egy ilyen bizonyos érésgátló anyaggal 
szokták bevonni a déligyümölcsöket. Nem mindegyiket, a bio-t nem szokták, satöbbi. 
Ezeknek van egy lebomlási ideje, de ugye nem lehet tudni, hogy mikor permetezték be 
őket, és hogyha ez a permet a komposztba kerül, akkor ez gátolja a komposztnak is az 
érését. Ez az oka annak, hogy nem javasolt. Ugye az már egy nagyon bonyolult üzenet, 
ha azt mondjuk, hogy mossák le a banán héját, meg a narancs héját, meg a citrom héját is 
és úgy tegyék be a komposztba. Ezért egy picit egy ilyen fűnyíróelv, egyszerűen azt 
mondjuk, hogy ne tegyék bele a komposztba. Természetesen, ha bio, akkor bele lehet 
tenni. Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Bundula Csaba képviselő úr. 
 
dr. Bundula Csaba képviselő: Köszönöm szépen. Kecskés úrnak válaszolok: 2004-ben, 
2005-ben, még nem volt DK. Most viszont már van. Tehát azt föltételezem, hogy Kecskés 
Balázs, Szász Károly, Miyazaki Jun a 2000-es évek közepén egy baloldali pártnak voltak 
tagjai, vagy ha nem voltak tagjai velük szimpatizáltak. Hiszen most a DK tagjai. Most ez az 
a párt, amely Terézvárosban - mármint az MSZP - ellopta a fél kerületet. Tehát Ők hárman 
azon pártnak vagy voltak tagjai vagy nem - ezt nem tudom - de mindenképpen azzal az 
iránnyal, azzal a politikai attitűddel szimpatizáltak, amelyek több milliárdos kárt okoztak 
Terézvárosban. Úgyhogy Kecskés Balázs, sokkal szerényebben kéne viselkedni, hiszen 
egy olyan eszme képviselője most, amelynek színeiben szétlopták Terézvárost, milliárdos 
károkat okoztak. Egyébként pedig ezzel az MSZP-vel koalíciós partnerek. Ezt Gaár Iván 
sokszor el szokta mondani. Közösen szavazták meg a költségvetést. Úgyhogy arról nem 
beszélve, hogy amiket állít, arról pedig neki vannak valamilyen információi, de semmi 
bizonyíték nincsen. Majd a rendőrség nyomoz, ahogy halottam Oláh Lajos följelentést fog 
tenni a mai napon. De ennél fontosabb, hogy Ő legalábbis eszmei támogatást nyújtott a 
2000-es évek közepén egy olyan pártnak, amelynek terézvárosi tagjai szétlopták a 
kerületet, aminek most ő a képviselője. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Győrffy Máté alpolgármester úr. 
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Győrffy Máté alpolgármester: Köszönöm szépen a szót. A Jókai teres kérdésre írásban, 
meg ugye dönteni fogunk róla majd áprilisban, addig még egyeztetünk.  
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm. Miyazaki Jun alpolgármester úr. 
 
Miyazaki Jun alpolgármester: Csak arra szeretnék emlékeztetni, hogy 4 évvel ezelőtt is 
megbukott ugyan ilyen kamupártos aláírásokkal a Fidesz, és úgy látszik, hogy nem 
tanultak ebből az esetből és idén is megpróbálták. Én nem értem ezt a konokságot 
ezekben a trükközésekben. Konok ragaszkodást vallottak, igen. Tanuljanak végre ezekből 
az esetekből és inkább próbáljanak becsületesen kampányolni. 
 
Soproni Tamás polgármester: Más olyan hozzászólót, akinek az SZMSZ-ünk értelmében 
lenne. Képviselő úr. Szünetet rendeljek el? Köszönöm. Más olyan képviselőt, akinek az 
SZMSZ-ben. Bundula képviselő úr, kér szünetet? Ha bekiabál, akkor szünet lesz. 
Képviselő úr, kérem, hogy. Kérem. Tartsuk. Köszönöm szépen. Köszönöm. Gaár Iván 
mégis hozzá kíván szólni, neki adom meg a szót. 
 
Gaár Iván Zsolt képviselő: Köszönöm a szót polgármester úr. Én megint felhívnám kedves 
képviselőtársaimnak a figyelmét, hogy ehhez a helyhez több tiszteletet, meg hozzáállást 
kérnék. Jó, én természetesen értem ezeket a dolgokat, a végzettség is nagyon fontos. de 
a Fideszt is megkérdezem, hogy Farkas Flórián milyen végzettséggel ül bent. De nem 
kérdezzük, Őt megválasztották. A Jun-t is megválasztották. A választókat azért ne köpjük 
már arcon, Ők döntöttek. Tudják, hogy kit választottak meg. Majd 3 év múlva, megint a 
munkájuk alapján és nem végzettségük alapján fogják megítélni. Én úgy gondolom, de 
mondom térjünk vissza, mert itt várnak vendégek is. Ne várakoztassuk már meg az 
embereket és ne tartsuk már föl felesleges hülyeségekkel itt az embereket, meg a hivatal 
dolgozóit. Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm képviselő úr. Más olyan hozzászólót, akinek 
megadhatnám a szót az SZMSZ-ünk értelmében nem látok, így a vitát lezárom. 
 
 
 
4. Karitatív felajánlás a Magyarországi Ukrán Görög Katolikus Egyház Alapítvány 

„koordinációs irodájának” ideiglenes elhelyezése ügyében 
118/2022. 
Előterjesztő:  Szilágyi Erika képviselő, Civil kapcsolatok tanácsnoka 

 
Soproni Tamás polgármester: Hármas számú napirendi pontunkhoz érkeznénk, azonban 
korábban előrehoztuk az eredeti 24-est a Képviselői kérdések, közlemények mögé. Ezzel 
kapcsolatban, ha jól tudom, majd jegyző úrnak lennének meglátásai, aki nemsokára 
visszatér, illetve Miyazaki alpolgármester úrnak egy módosító indítványa. Szilágyi Erikának 
megadom a szót. 
 
Szilágyi Erika képviselő: Köszönöm szépen. És köszöntöm a sorainkban, én már az elején 
elmondtam a képviselő-testület tagjainak, de megérkeztek a vendégek, és szeretném őket 
bemutatni. Itt található, vagy a hivatalban foglal helyet Petro Demian atya, aki a 
Magyarországi Ukrán Görög Katolikus Egyház Alapítvány kuratóriumának az elnöke, be 
szeretném mutatni dr. Molnár Pál kuratóriumi tagot és Csecserits Artúrt, a Hajós utca 1. 
társasház képviseletében. Köszönöm, hogy eljöttek hozzánk, és annyiban szeretném 
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kiegészíteni az anyagomat és elmondani nektek az előterjesztésemnek a témáját, hogy 
körülbelül egy 10 nappal ezelőtt, mielőtt leadtam a jegyző úrnál az előterjesztésemet, talált 
meg engem egy telefon, és talált meg engem egy e-mail, hogy milyen helyzetek 
tapasztalhatók a Hajós utca 1-ben, ahol az Ukrán Országos Önkormányzat helyisége 
található. Mindenki kiemelte már a beszédében és a hozzászólásában, hogy Terézváros 
mekkora szerepet, és mekkora oroszlánrészt vállal abban, hogy próbál segíteni 
menekülteken, ez a központ az, ahová egyszerre érkeztek be a kérések, az igények, a 
szállítmányok. Emberek emberekkel megpróbáltak segíteni, azonban ez a helyiség, ez 
kicsinek bizonyult, és akkor talált meg engem az a kérdés, hogy tudna-e valamilyen 
módon az önkormányzat ebben segítséget adni.  
 
Én akkor önkormányzati képviselőként, miután itt van a választókörzetemben, szétnéztem, 
hogy hol lehetne számukra valami olyan helyet biztosítani, ami közel van. Ez a 
megkeresés volt pontosan a közelségnek a lényege, és akkor találtam meg a Vasvári Pál 
utca 11. társasházat, ami nem egy ismeretlen hely számotokra sem, hiszen ott 4 
önkormányzati albetét van. Az egyikből egy iroda, ami jelenleg ki van adva, van egy 
raktárhelyiség, és van két önkormányzati lakás, amely felett a Terézvárosi Család- és 
Gyermekjóléti Központ kezelésében lévő két lakás van a családok átmeneti otthona 
számára. Én akkor felvettem a kapcsolatot az intézményvezetővel, Imre Ibolyával, és 
elmondtam neki… megkérdeztem tőle egyrészt, hogy hogy állnak ezek a földszinti két 
helyiség, aztán elmondta nekem, hogy ezek éppen üresek, felújítás előtt állnak, éppen 
kiírták rá a közbeszerzést, éppen azért, mert már húsz éve ezek nem voltak felújítva. Ez 
adott nekem arra egy ötletet, hogy ha éppen így állunk, akkor a közelség, az métereken 
belül lemérhető a Hajós utca és a Vasvári Pál utca között, másrészt nincs olyan család, aki 
olyan kellemetlen helyzetbe kerülne, hogy neki onnan el kellene menni, és ez adott nekem 
erőt ahhoz, hogy leegyeztessem ezt a hivatalban is és az intézményvezetőnél is.  
 
Én leírtam mindent az előterjesztésemben, ti is látjátok. Azt gondoltam - bár nem tudom és 
ti sem tudjátok, hogy mikor ér véget az ukrán-orosz háború -, de az az átmeneti idő, az a 
fél év, amire megkapná az alapítvány ezt a kis helyiséget, számukra is biztosítana nyugodt 
körülményt, hogy tudjanak segíteni a menekülteken, és az önkormányzat is tudná bővíteni 
azt a karitatív szolgáltatást, amit eddig tett ebben az ügyben. Én ennyivel kívántam 
kiegészíteni, és még azzal, hogy sajnálom, hogy a pénzügyi és jogi bizottságon bár volt 
szándék a Balázs részéről, hogy felvegyük napirendre és ott beszéljünk erről a témáról, 
valahogy a momentumos kollégáknak... nem nyomták meg ezt a gombot, nem akartak 
erről tárgyalni. Utána ezt a Helgával tisztáztam, mert azt gondolom, hogy ezek olyan 
helyzetek, amiket muszáj megbeszélnünk. És miközben zajlódott a bizottsági ülés, odajött 
hozzám a Bodnár Zoltán, és elmondta, hogy ők próbáltak ebben az ügyben egy kicsit 
jobban szétnézni, hogy nehogy az legyen, hogy közben ott felújítják ezt az ingatlant és 
akkor az alapítványnak is kellemetlen lehet. Mondott nekem három helyszínt, ezekből 
kettőt jegyeztem meg azzal, hogy van valami Székely Bertalan utca meg valami 
Nagymező utca. Én azt mondtam, hogy számomra a Vasvári Pál utca, az az irányadó, de 
nyilván köszönöm az ő segítségüket és a hozzáállásukat, meg fogom tenni azt, hogy 
tájékozódom még, hogy mi van ezekkel a helyiségekkel kapcsolatban. Nekem ez volt a 
legutolsó információm, és az a kérdésem felétek, hogy ha szeretnétek a vendégektől 
kérdezni valamit, akkor itt van a lehetőség, ők nagyon szívesen válaszolnak magyarul, és 
várom, hogy hogyan fogadjátok ezt az előterjesztést, és ki hogy gondolkodik erről. Előre is 
nagyon köszönöm. 
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Soproni Tamás polgármester: Köszönöm. Temesvári Szilvia alpolgármester asszonynak 
megadom a szót. 
 
Temesvári Szilvia alpolgármester: Köszönöm szépen a szót, polgármester úr. Először is 
nagyon sok szeretettel köszöntöm én is a vendégeinket, nagyon örülök, hogy itt, a 
körünkben üdvözölhetjük önöket. Másrészt pedig azt szeretném mondani, hogy gratulálok 
Szilágyi Erikának, szerintem ez egy nagyon jó előterjesztés, ez egy olyan cél, amit 
mindenképpen érdemes támogatni. Mi kimentünk a helyszínre és megnéztük, mert nyilván 
azért egy előterjesztésből nem minden információt kap meg az ember, pláne hogyha az 
hirtelen jön, és alá tudom támasztani ezt - Szilágyi Erikának az információit -, ott egy 
nagyon komoly munka folyik egy olyan helyzetben, amikor tényleg minden segítségre 
szükség van, és óriási köszönet és tisztelet illeti azokat, akik ebben a munkában részt 
vesznek. Szeretném megköszönni ezt a dolgot.  
 
Soproni Tamás polgármester: Miyazaki alpolgármester úr. 
 
Miyazaki Jun alpolgármester: Köszönöm szépen, én is üdvözlöm a vendégeinket, és 
csatlakozom Temesvári Szilviához, hogy valóban ez egy támogatandó előterjesztés és egy 
nagyon-nagyon fontos lépés abban, hogy minél jobban tudjuk ezt a válságot kezelni. 
Egyetlen egy módosító indítványom van, méghozzá a helyszínnel kapcsolatban, 
egyeztettünk a TCSGYK intézményvezetőjével, és a Vasvári Pál utcai lakásokat nem 
tudjuk erre a célra fölajánlani, ugyanis valóban, ahogy elhangzott, már húsz éve nem 
voltak fölújítva ezek a lakások. Szerencsére tavaly a névjegyzékes rendszerben lakáshoz 
jutottak olyan családok, átmenetében élő családok, akik így ki tudtak költözni, viszont a 
jövő héttől kezdve a Hegedű utcai szolgáltatási hely, az maximális létszámmal fog 
üzemelni, úgyhogy egyrészt kell tartalékban is az, hogy ha olyan eset történik, akkor 
legyen hely, ahová még be tudunk költöztetni családot, valamint tényleg most kezdődik el 
a felújítási munkálata ennek a két lakásnak. És ez már csak azért is fontos, hogy ha 
elkezdődik a felújítási munkálat, akkor utána oda ki lehessen költöztetni a Hegedű utcai 
helyszínről két családot, ugyanis az ottani helyeket is muszáj elkezdeni fölújítani, ezek is 
nagyon régen voltak fölújítva. Úgyhogy éppen emiatt a Vasvári Pál utcai lakást, azt nem 
tudjuk támogatni, viszont Bodnár vezérigazgató úrral egyeztettünk, és én megkértem arra 
a vagyonkezelőt, hogy keressünk a közelben olyan helyiséget, ami alkalmas lehet erre, és 
a vagyonkezelő a Nagymező utca 6. 12-es számú albetétet javasolta, ez egy utcai, 25 
négyzetméteres helyiség, van benne vizesblokk, azonnal költözhető ingatlan. 13 
négyzetméteres a földszintje, és 12 négyzetméteres galéria van, és nyilván a vendégeink 
tudják megmondani, hogy ez a feladatuk ellátása szempontjából alkalmas-e, úgyhogy 
nekem a módosító indítványom az az lenne, hogy Nagymező utca 6. 12-es számú 
albetétet ajánljuk fel erre a célra. Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Mogyorósi jegyző úr jelezte korábban, 
hogy lenne észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban, így neki adom meg a szót. 
 
Dr. Mogyorósi Sándor jegyző: Köszönöm szépen a szót. Először szeretném megkérdezni 
az előterjesztőt, hogy a helyiséggel kapcsolatosan mi az álláspontja, azt a módosító 
indítványát alpolgármester úrnak befogadja-e esetleg, esetleg nem. Annak a 
függvényében teszem meg az én véleményemet. Köszönöm. 
 
Szilágyi Erika képviselő: Köszönöm szépen, akkor így érnek körbe a szálak, mert ezt 
elkezdte a Bodnár vezérigazgató úr nekem ezt mondani. Én azt gondolom, hogy a 
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Nagymező utcai helyiség is alkalmas lehet az alapítvány számára, látok ilyen határozott 
bólogatásokat. Itt a közelségnek van ugye jelentősége, és arra, hogyha ez valóban 
gyorsabban beköltözhető, akkor én azt gondolom, hogy számukra ez elfogadható 
köszönettel, igen.  
 
Dr. Mogyorósi Sándor jegyző: Köszönöm szépen a szót. Akkor a Nagymező utca 6. 
helyiségről egy pár szót, ugye ez egy 25 négyzetméteres, 12-es albetét számú földszinti 
helyiség utcai bejárattal, melyben galéria is található. Tudom, hogy a használati díj, vagy 
bérleti díj nem túl magas ennek a helyiségnek, a tekintetében a kollégákkal számoltunk, ez 
havidíjban 4488 forint plusz 10 százalék közös költséget jelent, plusz áfát, plusz a rezsit, 
tehát ténylegesen nem nagy, ennek ellenére szeretném, hogyha a jogi konstrukciót, amivel 
átadjuk ezt az egészet, amivel birtokba adjuk, egy picikét másképpen tenném, mint ami a 
határozati javaslatban most szerepel. Ezzel megfeleltetnénk ugye mind a 
jogszabályoknak, mind a belső gyakorlatunknak, amit eddig követtünk, és így maximálisan 
tudnánk abba a mederbe terelni, ami nekünk optimális lenne. Tehát akkor nem 
használatba adásról lenne szó, nem használatba adásról döntene a képviselő-testület, 
hanem két lehetőség van, vagy az önkormányzat azt mondja, hogy működtet egy ilyen, 
mondjuk, egy ilyen információs pontot, és oda ennek a működtetésére saját intézményt 
delegál, saját intézményét végzi ez, amely intézmény bevonja egyébként akár az 
alapítványt is egy kisegítő tagnak vagy feladatvégző tagnak, ez az egyik lehetőség.  
 
A másik lehetőség pedig az, hogy támogatási megállapodás keretében az alapítványt az 
önkormányzat feladatai ellátásában támogatja, ez teljesen jogszerű és járható út, és az 
előbb említett díjat egyébként az alapítvány megfizeti az önkormányzat számára. Tehát ez 
a kettő olyan járható út van, ami mindenképpen stabil. Magam részéről a lebonyolítás és a 
teljes megfelelés szempontjából ezt a harmadikat választanám, tehát fizeti a használati 
díjat az egyházalapítvány, nyilván a civil kedvezményekkel megállapított használati díjat, 
és egy támogatási megállapodást köt egyébként az önkormányzat arra, hogy így feladatot 
elvégezzen. Emellett szól egyébként az az érvrendszer is, hogy így az alapítvány által 
végzett feladat, az gyakorlatilag az önkormányzat által bármikor ellenőrizhető, és számon 
kérhető. Tehát ez alapján kérem akkor az előterjesztést, hogy az előterjesztő mit szól 
ehhez a két verzióhoz, bár polgármester úr jelezte, először egy egyszerű módosítót, hogy 
tegyek, és akkor ennek megfelelően fogalmaznám azt meg. Köszönöm. 
 
Szilágyi Erika képviselő: Hát köszönöm szépen, próbáltam nagyon figyelni a jegyző úrra. 
Nyilván ez az előterjesztés, ez elveket rögzít és a humanitárius cél vezette a szándékot, 
és ezért nem tettem én hozzá szerződéstervezetet ehhez az anyaghoz. És amikor írtam 
ezt az anyagot, akkor azt gondoltam, hogy ha a testület elfogadja, akkor majd a 
polgármester, vagy a polgármesteri hivatal dolgoz ki arra nézve megoldást, hogy milyen 
formában lehet biztosítani az alapítvány számára a lehetőséget. Na most, ugye azt 
mondja nekem, hogy van három támogatási lehetőség, ha jól értem, amiből ön az... kettő, 
igen, na látja. Tehát van kettő, és ön az utóbbit, a támogatási megállapodást javasolná az 
alapítvány számára, miután alapítványról van szó és civil szervezetről, és akkor így jobban 
tudna működni az önkormányzatnak a felügyelete. Ezt csak közben én nézek a 
vendégeimre, mert ugye az én anyagomban az van, hogy az ügyviteli feladatokra, meg a 
menekültekkel kapcsolatos adminisztratív tevékenységekről szólna az ő munkájuk, de az 
én anyagomban az van, hogy átvállaljuk a rezsi- és a közös költséget. Úgyhogy nekem 
most konzultálnom kell egy kicsit a vendégeimmel, hogy ez milyen oldható meg, vagy 
pedig az lehetséges-e, hogy elfogadunk egy határozati javaslatot, ami az eredetiben 
szerepel, és nem a Vasvári Pál utca, hanem a Nagymező utca 6. van benne, és felkérem 
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a polgármestert, hogy a továbbiakban akkor konkrétan dolgozza ki a megoldást, és azt 
már az alapítvánnyal együttműködve írja alá? Hiszen a karitatív segítségnyújtás volt 
elsősorban a szándék. Köszönöm. 
 
Dr. Mogyorósi Sándor jegyző: Elnézést kérek, konzultáltam polgármester úrral, tehát akkor 
egy határozati javaslat az, amit meg kell fogalmazzunk ebben a kérdésben. Ugye itt 
láttuk... nem látta minden, bocsánat, a vendégek bólintottak erre a megoldásra.  
 
Szilágyi Erika képviselő: Folyamatosan nézünk mi is a vendégekre, ők is meglepetéssel 
vannak. Nem tudom, mennyit tudnak a Demian atyának tolmácsolni, az a kérdésem, mert 
nekünk most pont erről kell beszélni. Tehát a határozati javaslatot, amit eredetileg 
beterjesztettem, nyilván azt azzal a módosítással fogom elfogadni, vagy már ezt el is 
fogadtam, hogy a Nagymező utca 6. szerepel benne, de a továbbiakban ez az utolsó, ez a 
felmerülő rezsi- és közös költségek az önkormányzat erre az időre átvállalja, ez a mondat 
ez így nem állja meg a helyét. Ugye az hangzott el, hogy valamilyen módon valamilyen 
költséget kellene az alapítványnak fizetnie, és itt megállt egy pillanatra benne a levegő, 
mert nekem konzultálnom kell erről az alapítvánnyal, ugyanis más az előterjesztésem. Így 
nehéz, mondjuk, beszélnem, hogy közben konzultál a polgármester úr, meg a jegyző úr, 
úgyhogy inkább hagyom is addig, jó?  
 
Dr. Mogyorósi Sándor jegyző: Igen, tehát ugye térítésmentesen használatba a nemzeti 
vagyonról szóló törvény szerint nem tudjuk csak úgy odaadni ezt a helyiséget, ennek meg 
kell, hogy legyenek bizonyos feltételei. Ez közfeladat ellátása, és most tudjuk, hogy 
nagyon nagy baj van, tudjuk, hogy menekültek jönnek, mindent beleadtunk, kerestük a 
kollégákkal, ezt nem tudjuk beszuszakolni közfeladat ellátásába, tehát nem tudjuk azt 
mondani, hogy ezt térítésmentesen át tudjuk adni. De mivel az önkormányzat vezetése 
eddig is nagyon sokat segített, nagyon sokat próbált dolgozni, akár a nem csak a 
SportPontra gondolok, hanem egyéb támogatásokra is, nyilván itt is gondolom, hogy az a 
szándék, hogy itt megoldás szülessen és mindenki megkapja, amit szeretne, ezért 
próbálok egy olyan megoldást találni, ami megfelel mind a jogszabályoknak, mind a 
gyakorlatnak is, ez pedig egy támogatási szerződés, amelyet az önkormányzat képviselő-
testülete köt egyébként az egyházi alapítvánnyal, és ebben rendelkezik arról, hogy milyen 
feladatok vannak, ehhez anyagi forrást biztosít az alapítvány részére. Ennek egyik része 
akár lehet az is, hogy egyébként ebből a forrásból az alapítvány a jogszabályi 
kötelezettségnek eleget tesz, és ezt a bérleti díjat... bocsánat, használati díjat megfizeti az 
önkormányzat számára. Ha ez elfogadható mindenkinek.  
 
Soproni Tamás polgármester: Gaár Iván ügyrendben. 
 
Gaár Iván Zsolt képviselő: Köszönöm a szót, polgármester úr. Lenne egy határozati 
javaslatom, de lenne, igen, köszönöm szépen. Bálint György nagyon nemes gesztusa 
egyébként a 23-as napirendet, ami le is lett véve, pont egy ilyen dolgoknak a megoldására 
lehetne, amit ugye az önkormányzat már nagyon le van terhelve. Annyi határozati 
javaslatom lenne, és ezt fel is olvasnám. Két határozati javaslat lenne. Az első, az így 
hangzana, hogy „a Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata Képviselő-
testülete felkéri a Soproni Tamás polgármestert, Győrffy Máté alpolgármestert, Miyazaki 
Jun alpolgármestert, Temesvári Szilvia alpolgármestert, dr. Beleznay Zsuzsanna 
alpolgármestert, hogy a 2022. márciusi illetményük és a költségtérítés felével, a képviselő-
testület fenti tisztségeket nem viselő tagjait, hogy a 2022. márciusi tiszteletdíjuk felével, a 
képviselő-testület bizottságának nem képviselő tagjait, hogy a 2022. márciusi tiszteletdíj 
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felével járuljanak hozzá az Ukrajnából menekültek megsegítéséhez és azt utalják át a 
Magyarországi Ukrán Görög Katolikus Egyház Alapítvány koordinációs irodájának a 
fenntartásának az elősegítésére”. Ez lenne az egyik. A második napirendi pont meg az 
lenne, hogy „a Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatnak képviselő-
testülete felkéri a Magyarországi Ukrán Görög Katolikus Egyház alapítvány koordinációs 
irodáját, hogy az Ukrajnából menekült segítésére és felhasználására megkapott adományt 
2022. május 31-ig a képviselő-testület felé elszámolja, illetve számoljon el”. Köszönöm 
szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Képviselő úr, köszönöm szépen a hozzászólását. Először is 
tényleg azt kell, hogy mondjam, az MSZP frakció szégyellje magát. Méltatlan, egyrészt 
idehívják a vendégeinket és előttük generálnak egy ilyen méltatlan vitát. Mi arra 
törekedtünk, hogy megoldjuk az önök - hát szakmailag, jogi szempontból és gyakorlati 
szempontból katasztrofális minőségű - előterjesztését. Tehát nem egyeztetett a képviselő 
asszony sem a TCSGYK-val, sem a Vagyonkezelővel, sem a releváns 
alpolgármesterekkel, sem jegyző úrral, és idehoztak valamit, ami szembemegy egyébként 
az állami vagyonnal való gazdálkodáshoz szóló törvénnyel. Mi megpróbáljuk megoldani, 
képviselő asszony, erre itt jön képviselő úr, és azt mondja, hogy persze, persze, megint 
csak a mások zsebében turkálva, fizessenek ki az alpolgármesterek meg a 
polgármesterek a felét a fizetésüknek. Mi nem szoktunk felvágni azzal, hogy mennyit 
segítünk. De láthatja a képeken azért, hogy mondjuk, a DK-s képviselőtársai mennyit 
vannak a Sportpontban, a saját energiájukat, idejüket áldozzák fel. Láthatták azt is, hogy 
sokan egyébként járultunk hozzá ahhoz saját anyagi forrásainkból, hogy adományokat 
vigyünk ezekre a pontokra. Tényleg szégyelljék már magukat. Próbáljunk közösen 
megoldást találni, hát komolyan mondom, tényleg konstruktívabb a Fidesz, mint önök. És 
tényleg idehozzák a vendégeiket anélkül, hogy egy felkészített vagy előkészített 
előterjesztést írtak volna, és aztán pedig ilyen kellemetlen helyzetbe hoznak mindenkit.  
 
Megoldást keresünk, a megoldás pedig a következő. Akkor megpróbálom összefoglalni, 
hogy felfogja mindenki, mert úgy tűnt, hogy nem fogják fel. Át tudjuk adni használatba ezt 
a helyiséget, amit a Vagyonkezelő megtalált az érintett egyháznak. Emellett pedig fogunk 
kötni velük, egy alapítvánnyal egy együttműködési, egy támogatási megállapodást, 
amelyben azt a terhet, amelyet ők egyébként elviselnek, azt rendezni fogjuk. Nagyjából 
ennyiről van szó. És senkinek, hogy úgy mondjam, ezzel le van tudva ez a felvetés. 
Szilágyi Erika képviselő asszony pedig köszönje meg azt, hogy a hivatal egyébként meg itt 
minden képviselő együttműködő, és itt vagyunk, most már nem tudom, hány perce, de 
húsz perce tárgyaljuk ezt az előterjesztést, ezt nem most kéne elvégezni, ezt a 
megoldáskeresést, hanem mondjuk tegnap, tegnapelőtt, bármikor. Hozzánk forduljanak, 
hogyha segítség kell, meg, hogyha normális felvetésük van. Ehelyett itt jönnek a hülye 
előterjesztésekkel, mint – bocsánat - Bálint képviselő úrnak, maguk is írnak ilyeneket, 
ezzel kell foglalkoznunk. Ez egy értelmezhető előterjesztés, ebben segíteni akarunk. A 
következő, tehát akkor jegyző urat megkérem, hogy fogalmazza meg, hogy mi az a 
határozati javaslat, ami feloldaná ezt a problémát, aztán szavazni fogunk, persze Gaár 
Ivánnak a méltó előterjesztés vagy határozati javaslatáról is, meg erről is. Köszönöm. 
 
Dr. Mogyorósi Sándor jegyző: Az én elképzelésem szerint úgy nézne ki a határozati 
javaslatunk, hogy „Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának képviselő-
testülete úgy határoz, hogy a Magyarországi Ukrán Görög Katolikus Egyház Alapítvány 
számára 2022. április 1-jétől 6 hónap időtartamra a maximális kedvezmények 
biztosításával használatba adja a Nagymező utca 6. szám alatti ingatlant, 12-es albetét, 
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pontosabb helyrajzi számot nem tudok, helyiséget az Ukrajnából érkező menekültekkel 
összefüggő ügyviteli feladatok ellátásának lebonyolítása céljából.” Ez az egyik. A másik: 
„Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának képviselő-testülete úgy 
határoz, hogy a Magyar Ukrán Görög Katolikus Egyház Alapítvánnyal támogatási 
megállapítást köt az Ukrajnából érkező menekültekkel összefüggő feladatok ellátásának 
tárgyában a menekültek megsegítésére, és a támogatási megállapodás részletes 
feltételeinek megállapítására, illetőleg annak aláírására Soproni Tamás polgármestert 
felhatalmazza”. Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: És meg van oldva, köszönöm. Kecskés képviselő úr 
ügyrendben. 
 
Kecskés Balázs képviselő: Igen, csak annyit, hogy valóban szerintem sem így kellene, 
ilyen részletesen tárgyalni ezt az anyagot, ugye erre vannak a bizottsági ülések, erre 
vannak a bizottságoknak a munkája. Ugye minden egyes bizottság szakbizottsági 
feladatot lát el, Németh Helga Anna az egyik bizottságnak az elnöke, pontosan tudja, hogy 
ilyen helyeken, hogy ezeken a testületeken ezeket meg lehet tárgyalni. Tegnap valóban 
ezt meg tudtuk volna tárgyalni ilyen részletesen, ugye erre az alpolgármesterek 
eljöhetnek. 
 
Soproni Tamás polgármester: Ügyrendi javaslatát várom, képviselő úr. Ügyrendi. 
 
Kecskés Balázs képviselő: Jegyző úr vagy aljegyző is részt vehet ezen a bizottsági 
ülésen, úgyhogy azt szeretném kérni, az az ügyrendi javaslatom, hogy a jövőben az 
előterjesztéseket, amik amúgy nincsenek leegyeztetve egyik alpolgármesterrel sem, mert 
ez is előfordulhat, mert miért lenne köteles bármelyik képviselő egyeztetni egy 
alpolgármesterrel, azért... 
 
Soproni Tamás polgármester: Ez nem egy ügyrendi javaslat, képviselő úr, köszönjük 
szépen a hozzászólását. 
 
Kecskés Balázs képviselő: Igen, tehát akkor a bizottságok tárgyalják ezeket a javaslatokat.  
 
Soproni Tamás polgármester: Javaslom, hogy olvasson utána, mi az ügyrendi javaslat, 
köszönöm szépen. Bálint képviselő úr. 
 
Bálint György képviselő: Tamás, határozottan visszautasítom azt, amit mondtál, hogy 
nekünk az előterjesztéseinket le kell adni meg meg kell tárgyalni, miközben te örömmel és 
büszkén hangoztatod azt, hogy Bálint Gyurinak mindenki mondja azt, hogy te nem vagy 
bent. Tehát kicsit ellentmondasz saját magadnak, meg a másik fele, azért szégyellheted 
magad, mikor olyanokat mondasz, mikor olyanokat mondasz, hogy ti mennyire 
támogatjátok az egész dolgot. Hát itt a példa, meg kellene mutatni, még mielőtt azt 
mondanátok, hogy másnak a zsebében turkálunk, mi nem turkálunk senkinek a zsebében. 
Mi nem azt csináljuk, amit ti, hogy megjelenünk egy fénykép erejéig, lefényképeznek, 
betegyük az újságba, és utána villogunk vele. Tehát azért arcpirító, amit csináltok 
akárhogy is tetszik, akárhogy is nem tetszik, ezt nem lehet csinálni, amit ti csináltok. 
Egyszerűen bármit mondunk, leszavazzátok, nem jó, amit mi csinálunk, az rossz.  
 
Viszont tedd már magad a mi helyünkbe, ha cserélnénk helyet, neked ki segítene? 
Mögötted kétszáz ember van, aki az előterjesztéseket megírja, mögöttünk ki van? A 



- 40 - 

családunk. És emiatt lehet mosolyogni meg lehet nagyokat pislogni, mert nem tudom, 
miért, de teljesen mindegy, Tamás, ez lenne a kérésem, vegyél vissza, légy szíves ebből a 
fellengző stílusodból, a kioktató stílusodból, ahogy a képviselő asszonynak az 
előterjesztéséről beszélsz! Kinek képzeled te magad, megkérdezhetném? Nem vagy te 
mindenik felett, te egy polgármester vagy, mi meg választott képviselők vagyunk. Tudod, 
mit jelent az? Hogy a választott képviselőt, hogyha semmibe veszed, azt a körzetet 
veszed semmibe. Úgyhogy légy szíves, vegyél vissza ebből az egészből, mert tényleg az, 
amit csinálsz, az... nem a Facebookon kell huszárkodni, hanem ki kell menni az 
emberekhez, velük kell beszélni. És még egyszer mondom, amit a képviselő asszony is 
mondott, igenis miért degradáló nektek a fizetésetekkel támogatni az ukrán menekülteket? 
Ne, ne gyere, hogy hagyjál ilyenekkel, Tamás, egyszerűen szégyelld magad ahhoz képest, 
amiket csinálsz, bort iszol és vizet prédikálsz.  
 
Soproni Tamás polgármester: Jobbulást. Szilágyi Erika. 
 
Szilágyi Erika képviselő: Nehéz nekem így megszólalnom, tehát nem is értem, hogy itt 
leteremt engem a polgármester azzal, hogy micsoda előterjesztés ez, mi az, hogy nem 
egyeztetek? Polgármester úr, elmondtam, hogy egyeztettem a hivatallal, egyeztettem az 
intézményvezetővel, és ott volt az a tíz nap. Tehát ami másokra nem vonatkozik, hogy 
bármikor bárki beadhat előterjesztést vagy berepülhet még akár testületi napján is 
előterjesztés, az az MSZP-frakcióra nem vonatkozik. Az MSZP-re az vonatkozik, hogy 
testületi előtt tíz nappal meg kell jelennie a jegyző irodájában és le kell adni hivatalosan az 
előterjesztést. Ami ebben megtalálható, az az előtti tíz napot takarja. Úgyhogy ezek után 
ne jöjjön nekem azzal, hogy itt ilyen egyeztetések meg nem tudom, milyen ügyek nem 
voltak – nagyon alaposan mindennek utánajártam, higgye el. A másik pedig, ha már itt 
tartunk, és látom, egy kicsit így felforrott a levegő ebben a nemes ügyben, most már 
elvesztette saját, sajnos így a nemes jellegét, úgyhogy én név szerinti szavazást fogok 
kérni a napirendi pontoknál és a javaslatoknál. Köszönöm. Mindegyiknél. 
 
Soproni Tamás polgármester: Képviselő asszony, inkább arra válaszoljon, hogy befogadja-
e jegyző úrnak a módosító indítványát, illetve Gaár Ivánnak a módosító indítványait, mert 
neki is voltak. 
 
Szilágyi Erika képviselő: Befogadom mindkettőt. Köszönöm a segítséget a jegyző úrtól. 
 
Soproni Tamás polgármester: Azt tudja, hogy ha Gaár Ivánét befogadja, akkor ma nem 
tudjuk megszavazni ezt.  
 
Szilágyi Erika képviselő: Mi a probléma? Most ezt nem értem. Külön szavazzunk! A jegyző 
úrnak van két napirendi javaslata. Az egyik, az ugyanaz volt, mint az enyém, a Nagymező 
utca csatlakozott be helyette, nyilván az utolsó pont az, ami ki lett, vagy utolsó mondat az, 
ami ki lett belőle szedve, nagyon figyeltem. A másik határozati javaslat a bizonyos 
támogatási szerződéskötés ezzel az alapítványra, erre is nagyon figyeltem. Nyilván mind a 
kettőt befogadtam. Elhangzott a... és ez a sorrendje is, a menete. Utána következik a Gaár 
Ivánnak a javaslata, ott is kettő napirendi pont volt, azt is befogadtam, köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Amelyek miről szólnak, képviselő asszony? Csak akkor, 
hogy miket fogadott be. 
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Szilágyi Erika képviselő: Pontosan tudom, hogy miről szólt a Gaár Ivánnak a javaslata, ott 
is nagyon figyeltem. Felsorolta, hogy... ha gondolják, akkor még egyszer el tudom 
mondani, de az illetékes alpolgármesterek, a képviselők és a nem képviselők a 
fizetésüknek az 50%-ával a Magyar Ukrán Görög Katolikus Egyház Alapítványt 
támogassák.  
 
Soproni Tamás polgármester: Gaár Iván. 
 
Gaár Iván Zsolt képviselő: Nehéz szavakat megfogalmaznom, polgármester úr, főleg 
azért, mert egy olyan kritikával illetett minket, amit visszautasítok. Nem akarunk senkinek 
a pénztárcájában kutakodni. Önök mindig csak a bankókat meg a bankjegyeket látják, 
holott egy olyan probléma van itt, ami tényleg minden magyar állampolgárnak 
kötelessége, és példát is mutattunk, mert mindenki a saját erejéhez, humán erőforrását 
nem kímélve, pénzügyi erőforrásait és technikai erőforrásait nem kímélve segítjük ezt a 
dolgot. Ön 1990-ben hány éves volt? Nem volt része annak a feladatnak... az a köze 
hozzá kedves barátom, képviselőtársam, hogy a jugoszláv válságot mi ugyanúgy 
levezényeltük, amikor a jugoszláv szétment, öt ország lett ugye belőle vagy hat, már nem 
tudom, de jugoszláv, szerb és horvát menekülteket kellett segítenünk. Ugyanúgy mindenki 
Magyarországon megmozdult, és nem csak a vajdasági magyarokon segítettünk, mint 
ahogy itt is most nem csak a kárpátaljai magyarokon segítünk, hanem az ukrán 
állampolgárokon is. És hogyha orosz jön ide hozzánk segíteni, vagy segítséget kérni, mert 
nem akar fegyverkezni és szereti a békét, őrajta is fogunk segíteni. De ezt még egyszer 
vissza szeretném utasítani, hogy nem a pénztárcájába szeretnénk kutakodni, hanem egy 
olyan alapítványnak akarunk segíteni, amit majd meg is fogunk tenni a saját módunkon. 
Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Szász képviselő úr ügyrendben. 
 
Szász Károly képviselő: Köszönöm szépen a szót, polgármester úr. Én úgy gondolom, 
hogy minden kérdést kiveséztünk ebben a témában, megszülettek a megoldási javaslatok. 
Nem tudom, hogy mennyiben lehetséges az, hogy annak ellenére, hogy a képviselő 
asszony befogadta a módosító javaslatokat, egyenként szavazzunk róla. Szeretnénk 
segít... én legalábbis a magam részéről szeretnék segíteni, ennek megfelelően ugye, 
támogatom azt, hogy egy ilyen helyiségbe tudjanak költözni. A jegyző úrnak a javaslata az, 
hogy megoldást találjon a finanszírozásra, hogy díjmentesen meg tudják kapni a 
helyiséget, ezek után én nem tudom, hogy miért kell még az én fizetésemnek a felét 
elvenni Gaár Ivánnak. Biztos neki nagyon sok van, sajnos én ebből élek, nekem nincsen 
egyéb forrásom. Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Szilágyi Erika ügyrendben. 
 
Szilágyi Erika képviselő: Köszönöm szépen, akkor még egyszer meg szeretném ismételni, 
külön kérek szavazást, név szerinti szavazást külön-külön a napirendi pontokról, és akkor 
így azt hiszem, hogy Szász Károly számára is egyértelmű a kérés, én is így gondoltam. A 
javaslatokról, igen.  
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm. Temesvári Szilvia. 
 
Temesvári Szilvia alpolgármester: Köszönöm szépen a szót. Én... hát nagyon nehéz 
megfogalmazni, én egyszerűen szeretnék elnézést kérni a vendégeinktől. Én azt 
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gondolom, hogy az, hogy az MSZP politikai célokra, arra, hogy a helyi vezetést üsse, arra 
használja fel őket, ez egész egyszerűen méltatlan. Tehát ilyet... én nem is tudom, hogy 
leegyeztették önökkel ezt, hogy önök tudtak-e arról, hogy az MSZP azt a jó szándékot, 
amit mi szeretnénk önök irányába kifejezni, azt arra fogja használni, hogy megint a mi 
zsebünkben turkáljon, és gyakorlatilag Terézvárosban nem tud olyan tragédia történni, 
amit Bálint Gyuri nem a mi jövedelmünkből szeretne megoldani. Többszörösen elköltötte 
már az egész fizetésünket gyakorlatilag. Én ezt őszintén sajnálom, tehát szerintem ez 
méltatlan, én nem hiszem, hogy önök ebbe beleegyeztek, én nem hiszem, hogy önök 
kérték azt, hogy a mi fizetésünket szeretnék megkapni az amúgy nagyon-nagyon nemes 
céljaik eléréséhez. Énszerintem ez egész egyszerűen tényleg méltatatlan, ugyanakkor 
szeretném jelezni, hogy természetesen fejből nem tudom, de ahogy a Covid idején is volt 
egy olyan bankszámlaszám, amire lehetett adományozni, és biztos vagyok benne, hogy 
többen is adományoztunk, én is tehát amikor a Covid-járvány volt, ezért én azt gondolom, 
hogy mindenki, akinek a lelkiismerete azt mondja, az a továbbiakban is egyénileg is meg 
tudja keresni a különböző civil szervezeteket, és tud nekik pénzt utalni. Én ezt tettem 
jelenleg is, bár nem kértem hozzá engedélyt a Bálint Györgytől, én a saját jövedelmemből 
már utaltam különböző civil szervezeteknek, akik ezzel foglalkoznak, illetve a saját 
jövedelmemből vásároltam be és mentem ki a Nyugatihoz több alkalommal, és vittem 
élelmiszert és eszközöket. Én nem gondoltam, hogy ezzel el kell számolnom a Bálint 
Gyurinak és számlát kell kérnem ahhoz, hogy bizonyítsam azt, amit saját 
lelkiismeretemből teszek. Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Ügyrendben Bundula Csaba. 
 
Dr. Bundula Csaba képviselő: Szavazzunk a vita lezárásáról.  
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm. Szavazunk a vita lezárásól, kérem, 
szavazzanak. Ja, Bálint képviselő úr még hozzá kíván szólni. Aki fenn van még a listán, az 
hozzászólhat természetesen, Bálint képviselő úr. 
 
Bálint György képviselő: Szilvi, nagyon szépen elmondtad, hogy én mit mondok. 
Tulajdonképpen igen, miért szégyen az, hogyha a fizetésedet a terézvárosiakra meg ilyen 
nemes célokra költöd? Nem ebből a pénzből kellene megélni. Szász Karcsi azt mondta, 
hogy ő ebből él. Hát ne haragudjatok, ez a szegénységi bizonyítvány. És érdekes módon 
soha nem sikerült, hogy hozzájáruljatok, mindig csak magyarázkodtok, mindig csak 
keresitek a kifogásokat, és mondjátok, hogy igen, igen, vittünk egy szatyorral meg 
odavittünk egy szatyorral. Mondani bármit lehet, cselekedni kell. Úgyhogy igenis továbbra 
is azt mondom, a közpénzt, amit kerestek, azt vissza kell adni a köznek. A polgármesterek 
minimum, hogy odaadják a felét. Ahogy én csinálom, Szilvikém, tudod, miközben engem 
vádoltok azzal, hogy nekem kell a közpénz, közben tinektek kell a közpénz, úgyhogy ez 
egy meddő téma, Szilvi. Felejtsük már el ezt, jó? Egyszerűen nem vagytok hajlandó a 
saját pénzeteket nyilvánosan odaajándékozni, annak oka van.  
 
Temesvári Szilvia alpolgármester: (Hozzászólás mikrofon hiányában nem érthető)  
 
Bálint György képviselő: (Hozzászólás mikrofon hiányában nem érthető)  
 
Soproni Tamás polgármester: Képviselő úr, tanuljon meg viselkedni.  
 
Bálint György képviselő: (Hozzászólás mikrofon hiányában nem érthető)  
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Soproni Tamás polgármester: Ha nem ordibálna, akkor már ez megtörtént volna, de 
szavazni fogunk a vita lezárásáról, hiszen Bundula képviselő úr ügyrendben 
kezdeményezte. Tehát szavazzunk a vita lezárásáról, kérem, szavazzanak.  
 
 
Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy a „Karitatív felajánlás a Magyarországi Ukrán Görög Katolikus Egyház Alapítvány 
koordinációs irodájának ideiglenes elhelyezése ügyében” c. előterjesztés napirend vitáját 
lezárja. 
 

Igen: 12 Nem: 0 Tartózkodás: 0 
 
Soproni Tamás polgármester: 12 igennel egyhangú, örömteli legalább egyhangú 
szavazással lezárni ezt a vitát. 
 
159/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy dönt, hogy a „Karitatív felajánlás a Magyarországi Ukrán Görög Katolikus 
Egyház Alapítvány koordinációs irodájának ideiglenes elhelyezése ügyében” c. 
előterjesztés napirend vitáját lezárja. 
 
Soproni Tamás polgármester: Ezek után tehát szavazni fogunk a határozati javaslatokról 
külön, de még mielőtt ezt megtennénk, arról is szavaznunk kell, mert Szilágyi képviselő 
asszony rendkívül fontosnak tartja, hogy név szerint szavazzunk. Kérem, szavazzanak. 
Hozzáteszem, hogy ennek továbbra sincs semmi értelme, hiszen meg fog jelenni a 
jegyzőkönyvben. Meg a képernyőn.  
 
 
Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete ügy dönt, 
hogy név szerint szavaz a Karitatív felajánlás a Magyarországi Ukrán Görög Katolikus 
Egyház Alapítvány „koordinációs irodájának” ideiglenes elhelyezése ügyében című 
napirendről. 
 

Igen: 10 Nem: 1 Tartózkodás: 1 
 
Soproni Tamás polgármester: 10 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadtuk. 
 
HATÁROZAT: 
 
160/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete ügy 
dönt, hogy név szerint szavaz a Karitatív felajánlás a Magyarországi Ukrán Görög 
Katolikus Egyház Alapítvány „koordinációs irodájának” ideiglenes elhelyezése 
ügyében című napirendről. 
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Soproni Tamás polgármester: Én most pedig a szavazás előtt öt perc szünetet rendelek el, 
képviselő úr addig higgadjon le, köszönöm. 
 

- szünet - 

Soproni Tamás polgármester: Szünet véget ért. Foglaljanak helyet a tisztelt képviselők. 
Köszönöm szépen. Szünetünk véget ért, és szavazással folytatjuk, hiszen a vitát már 
lezártunk. Négy szavazásunk lesz a határozati javaslatokról. Még egy pontosítást majd 
kérünk Gaár képviselő úrtól, mert ő két módosítót említett, de én csak egyet értettem. 
Köszönöm szépen. Az első számú határozati javaslatról fogunk tehát szavazni, amely 
Miyazaki alpolgármester úr és jegyző úr módosító indítványával együtt került be, tehát 
Nagymező utcai ingatlanról van szó, kérem tehát, erről szavazzanak.  
 
 
Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határoz, hogy a Magyarországi Ukrán Görög Katolikus Egyház Alapítvány számára 2022. 
április 1-jétől 6 hónap időtartamra a maximális kedvezmények biztosításával használatba 
adja a Nagymező utca 6. szám alatti ingatlant, 12-es albetét helyiséget az Ukrajnából 
érkező menekültekkel összefüggő ügyviteli feladatok ellátásának lebonyolítása céljából. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Igen: 12 Nem: 0 Tartózkodás: 0 
 
Soproni Tamás polgármester: Egyhangú, köszönöm szépen. 
 
HATÁROZAT:  
 
161/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy határoz, hogy a Magyarországi Ukrán Görög Katolikus Egyház Alapítvány 
számára 2022. április 1-jétől 6 hónap időtartamra a maximális kedvezmények 
biztosításával használatba adja a Nagymező utca 6. szám alatti ingatlant, 12-es 
albetét helyiséget az Ukrajnából érkező menekültekkel összefüggő ügyviteli 
feladatok ellátásának lebonyolítása céljából. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Név Voks Frakció 
Bálint György Igen - 
dr. Bundula Csaba Igen FIDESZ-KDNP 
Gaár Iván Zsolt Igen MSZP 
Győrffy Máté Igen MOMENTUM 
Heltai László Igen KÉPVISELŐ (LMP) 
Kecskés Balázs Igen DK 
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Miyazaki Jun Igen DK 
Németh Helga Anna Igen MOMENTUM 
Sajószegi Péter Igen MOMENTUM 
Soproni Tamás Igen POLGÁRMESTER 
Szász Károly Igen DK 
Szilágyi Erika Igen MSZP 
Lindmayer Viktor Távol FIDESZ-KDNP 
Óvári Gyula Távol FIDESZ-KDNP 
Simonffy Márta Távol FIDESZ-KDNP 

 
Soproni Tamás polgármester: A második számú... bocsánat, egyhangú, tehát az összes 
jelen lévő képviselő támogatta. Soproni Tamás, Győrffy Máté, Németh Helga Anna, 
Sajószegi Péter, Szilágyi Erika, Bálint György, Gaár Iván Zsolt, Heltai László, Miyazaki 
alpolgármester úr, Kecskés Balázs, Szász Károly és Bundula Csaba. A jegyzőkönyv 
kedvéért. A második számú határozati javaslatról szavazunk, amely tehát tartalmazza a 
támogatási szerződés megkötését és annak körülményeit. Kérem, szavazzanak. 
 
 
Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határoz, hogy a Magyar Ukrán Görög Katolikus Egyház Alapítvánnyal támogatási 
megállapodást köt az Ukrajnából érkező menekültekkel összefüggő feladatok ellátásának 
tárgyában a menekültek megsegítésére, és a támogatási megállapodás részletes 
feltételeinek megállapítására, és annak aláírására Soproni Tamás polgármestert 
felhatalmazza.  
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Igen: 12 Nem: 0 Tartózkodás: 0 
 
Soproni Tamás polgármester: 11 igen és 1 tartózkodás mellett elfogadtuk. Soproni Tamás, 
Győrffy Máté, Németh Helga Anna, Sajószegi Péter, Szilágyi Erika, Bálint György, Gaár 
Iván Zsolt, Miyazaki Jun, Kecskés Balázs, Szász Károly, Bundula Csaba támogatták, 
Heltai képviselő úr tartózkodott. Bocsánat! Heltai képviselő úr jelezte, hogy mellényomott, 
igenre kívánja módosítani vagy nemre? Csak a jegyzőkönyv kedvéért, igenre módosítja 
tehát a szavazatát, így aztán egyhangú volt ez a szavazás is.  
 
162/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy határoz, hogy a Magyar Ukrán Görög Katolikus Egyház Alapítvánnyal 
támogatási megállapodást köt az Ukrajnából érkező menekültekkel összefüggő 
feladatok ellátásának tárgyában a menekültek megsegítésére, és a támogatási 
megállapodás részletes feltételeinek megállapítására, és annak aláírására Soproni 
Tamás polgármestert felhatalmazza.  
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: azonnal 
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Név Voks Frakció 
Bálint György Igen - 
dr. Bundula Csaba Igen FIDESZ-KDNP 
Gaár Iván Zsolt Igen MSZP 
Győrffy Máté Igen MOMENTUM 
Kecskés Balázs Igen DK 
Miyazaki Jun Igen DK 
Németh Helga Anna Igen MOMENTUM 
Sajószegi Péter Igen MOMENTUM 
Soproni Tamás Igen POLGÁRMESTER 
Szász Károly Igen DK 
Szilágyi Erika Igen MSZP 
Heltai László Tart. KÉPVISELŐ (LMP) 
Lindmayer Viktor Távol FIDESZ-KDNP 
Óvári Gyula Távol FIDESZ-KDNP 
Simonffy Márta Távol FIDESZ-KDNP 

 
Soproni Tamás polgármester: A következő határozati javaslat, amelyet Gaár Iván Zsolt 
adott be és Szilágyi Erika befogadta, amely ha jól értem, a tisztségviselők fizetésének 
felajánlásáról szól. Kérem, erről szavazzanak. 
 
 
Határozati javaslat: 
 
I. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata képviselő-testülete felkéri a 
Soproni Tamás polgármestert, Győrffy Máté alpolgármestert, Miyazaki Jun 
alpolgármestert, Temesvári Szilvia alpolgármestert, dr. Beleznay Zsuzsanna 
alpolgármestert, hogy a 2022. márciusi illetményük és a költségtérítés felével, a képviselő-
testület fenti tisztségeket nem viselő tagjait, hogy a 2022. márciusi tiszteletdíjuk felével, a 
képviselő-testület bizottságának nem képviselő tagjait, hogy a 2022. márciusi tiszteletdíj 
felével járuljanak hozzá az Ukrajnából menekültek megsegítéséhez és azt utalják át a 
Magyarországi Ukrán Görög Katolikus Egyház Alapítvány koordinációs irodájának a 
fenntartásának az elősegítésére.  
 
II. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatnak képviselő-testülete felkéri a 
Magyarországi Ukrán Görög Katolikus Egyház alapítvány koordinációs irodáját, hogy az 
Ukrajnából menekült segítésére és felhasználására megkapott adományt 2022. május 31-
ig a képviselő-testület felé elszámolja, illetve számoljon el.  

 
Igen: 3 Nem: 9 Tartózkodás: 0 

 
Soproni Tamás polgármester: 3 igen és 9 nem mellett nem fogadtuk el. Tehát Szilágyi 
Erika, Bálint György és Gaár Iván Zsolt támogatták, Soproni Tamás, Győrffy Máté, Németh 
Helga Anna, Sajószegi Péter, Heltai László, Miyazaki Jun, Kecskés Balázs, Szász Károly 
Bundula Csaba nem támogatták. 
 
HATÁROZAT:  
 
163/2022. (III.22.)  
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Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
dönt, hogy nem támogatja az alábbi határozati javaslatot: 
 
I. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata képviselő-testülete 
felkéri a Soproni Tamás polgármestert, Győrffy Máté alpolgármestert, Miyazaki Jun 
alpolgármestert, Temesvári Szilvia alpolgármestert, dr. Beleznay Zsuzsanna 
alpolgármestert, hogy a 2022. márciusi illetményük és a költségtérítés felével, a 
képviselő-testület fenti tisztségeket nem viselő tagjait, hogy a 2022. márciusi 
tiszteletdíjuk felével, a képviselő-testület bizottságának nem képviselő tagjait, hogy 
a 2022. márciusi tiszteletdíj felével járuljanak hozzá az Ukrajnából menekültek 
megsegítéséhez és azt utalják át a Magyarországi Ukrán Görög Katolikus Egyház 
Alapítvány koordinációs irodájának a fenntartásának az elősegítésére.  
 
II. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatnak képviselő-testülete 
felkéri a Magyarországi Ukrán Görög Katolikus Egyház alapítvány koordinációs 
irodáját, hogy az Ukrajnából menekült segítésére és felhasználására megkapott 
adományt 2022. május 31-ig a képviselő-testület felé elszámolja, illetve számoljon el.  
 

Név Voks Frakció 
Bálint György Igen - 
Gaár Iván Zsolt Igen MSZP 
Szilágyi Erika Igen MSZP 
dr. Bundula Csaba Nem FIDESZ-KDNP 
Győrffy Máté Nem MOMENTUM 
Heltai László Nem KÉPVISELŐ (LMP) 
Kecskés Balázs Nem DK 
Miyazaki Jun Nem DK 
Németh Helga Anna Nem MOMENTUM 
Sajószegi Péter Nem MOMENTUM 
Soproni Tamás Nem POLGÁRMESTER 
Szász Károly Nem DK 
Lindmayer Viktor Távol FIDESZ-KDNP 
Óvári Gyula Távol FIDESZ-KDNP 
Simonffy Márta Távol FIDESZ-KDNP 

 
Soproni Tamás polgármester: Én más határozati javaslatot nem tudok, de ha van, akkor 
szóljon Gaár képviselő úr, mert mintha kettőt említett volna, de lehet, én értettem félre. 
Gaár képviselő úrnak megadom a szót. 
 
Gaár Iván Zsolt képviselő: Köszönöm szépen. Csak a második ugye, az lett volna, hogyha 
megkapta volna ezt a támogatást az alapítvány, akkor az alapítvány 2022. május 31-éig 
számoljon el. Jó? Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Tehát akkor erről nem kell szavaznunk. 
Ebben az esetben viszont az első három, vagy első két határozati javaslatot elfogadtuk, 
egyhangú volt, köszönöm szépen mindenkinek. És köszönöm a vendégeinknek, és 
elnézést kérek a méltatlan körülményekért. Jó munkát kívánok önöknek. Mi köszönjük az 
ön munkájukat. Köszönjük szépen.  
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5. A személyes gondoskodás keretében szociális ellátást nyújtó nevelési-oktatási 
és szociális intézmények, továbbá a gyermekjóléti alapellátást biztosító 
intézmények intézményi térítési díjának megállapításáról szóló 39/1997. (XII. 19.) 
önkormányzati rendelet módosítása 
99/2022. 
Előterjesztő:  Miyazaki Jun alpolgármester  

 
Soproni Tamás polgármester: Ezzel pedig az eredeti hármas napirendi pontunkhoz 
érkeztünk, amely A személyes gondoskodás keretében szociális ellátást nyújtó nevelési-
oktatási és szociális intézmények, továbbá a gyermekjóléti alapellátást biztosító 
intézmények intézményi térítési díjának megállapításáról szóló önkormányzati rendeletünk 
módosítása. Ezzel kapcsolatban kérdezném, hogy van-e kiegészítés, megjegyzés, 
kérdés? Ilyet nem látok, a vitát lezárom, kérem, szavazzanak. 
 
 
Javaslat rendeletalkotásra: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy megalkotja a 9/2022. (III. 22.) önkormányzati rendeletét a személyes gondoskodás 
keretében szociális ellátást nyújtó nevelési-oktatási és szociális intézmények, továbbá a 
gyermekjóléti alapellátást biztosító intézmények intézményi térítési díjának 
megállapítására szóló 39/1997. (XII.19) az önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester (aláírás tekintetében) 

dr. Mogyorósi Sándor jegyző (aláírás és kihirdetés tekintetében)  
Határidő a kihirdetésre: 2022. március 31. 
 

Igen: 11 Nem: 0 Tartózkodás: 0 
(Szilágyi Erika képviselő a szavazás alatt távol) 

 
Soproni Tamás polgármester: 11 igennel elfogadtuk. A jegyzőkönyv kedvéért, Szilágyi 
képviselő asszony nincs a teremben jelenleg.  
 
RENDELET: 
 
9/2022. (III.22.) 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
dönt, hogy megalkotja a 9/2022. (III. 22.) önkormányzati rendeletét a személyes 
gondoskodás keretében szociális ellátást nyújtó nevelési-oktatási és szociális 
intézmények, továbbá a gyermekjóléti alapellátást biztosító intézmények intézményi 
térítési díjának megállapítására szóló 39/1997. (XII.19) az önkormányzati rendelet 
módosításáról. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester (aláírás tekintetében) 

dr. Mogyorósi Sándor jegyző (aláírás és kihirdetés tekintetében)  
Határidő a kihirdetésre: 2022. március 31. 
 
 
 



- 49 - 

6. Döntés ajánlattételi felhívás közzétételéről közvetlen EU-s pályázatok 
kidolgozására, konzorciális pályázatokban való részvétellel kapcsolatos 
feladatok ellátására 
101/2022. 
Előterjesztő: Temesvári Szilvia alpolgármester 

 
Soproni Tamás polgármester: Ötös számú, eredeti ötös számú napirendi pontunk 
következik. Döntés ajánlattételi felhívás közzétételéről közvetlen EU-s pályázatok 
kidolgozására, konzorciális pályázatokban való részvétellel kapcsolatos feladatok 
ellátására. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, megjegyzés? Bálint képviselő úr. 
 
Bálint György képviselő: Örülök annak, hogy sikerült sikerdíjas anyagot előállítani. Így 
kellett volna eddig is. Nem pedig megpróbálni teletömni pályázatíró cégek zsebét 
motiválás nélkül. Egyébként visszatérve az előterjesztésre, a felhívás 9. M/1 pontban kell 
annyi alkalmassági feltételt előírni? Ezzel nagyon leszűkítjük a lehetséges ajánlattevők 
körét. Miért kell bele projektfejlesztési feladat alkalmasságként, legyen csak a 
projektindítás és a projektpartner részvételi támogatás, tehát ez a… ezt nem értem, hogy 
minek kell bele ez a nehezített dolog, hogy miért kell nehezíteni ezt a pályát. Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm. Kecskés képviselő úr. 
 
Bálint György képviselő: Ja bocsánat, bocsánat, még valamit, azt elfelejtettem, hogy azt 
láttam, hogy az alkalmassági feltételek között az INTERACT transznacionális projekt 
előírásakor a Duna Transznacionális Programra. Tehát erre gondolt az előterjesztő? Vagy 
bármelyik transznacionális projekt elfogadható, ezt elfelejtettem, még ezt meg szeretném 
kérdezni.  
 
Soproni Tamás polgármester: Kecskés képviselő úr. 
 
Kecskés Balázs képviselő: Köszönöm szépen, csak azt akartam mondani, hogy köszönöm 
az előterjesztőnek, hogy a múltkori testületi üléshez képest, hogy a bizottság és képviselői 
kérdésekre módosított a kiíráson, illetve még azt is szerettem volna mondani, hogy milyen 
jó, hogy a tegnapi szakbizottsági ülésen ezt a napirendet is megtárgyaltuk és a bizottság 
egyhangúlag támogatta, de már nem tudom ezt mondani, mert újabb kérdések merültek 
fel a testületi ülésen ezzel kapcsolatban.  
 
Temesvári Szilvia alpolgármester: Köszönöm szépen a szót. Alkalmassági feltételeket 
azért szabunk egy beszerzés kapcsán, hogy alkalmas ajánlatokat kapjunk, ezt hát... tehát 
nehezen tudom ennél jobban megfogalmazni.  
 
(Hozzászólás mikrofon hiányában nem érthető)  
 
Temesvári Szilvia alpolgármester: A sok, az egy szubjektív fogalom, én nem gondolom ezt 
soknak. Kecskés Balázs szavaival szeretnék élni, a bizottságon ezt az előterjesztést a 
bizottság megtárgyalta, Kecskés úrnak volt egy javaslata, de végül arról nem szavaztunk, 
ha gondoljátok, arról is lehet szavazni, arról a javaslatról is. És a másik kérdés kapcsán 
pedig bármelyik jó ezek közül a felhívások közül, mármint hogy, tehát hogy az INTERREG 
is, a Duna INTERREG is, bármelyik. Tehát nem kizárólagos, hanem a felsoroltak közül 
bármelyik. Köszönöm. 
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Bálint György képviselő: Ez egy egész környezettudatos EU-s pályázati rendszer, ugye, ez 
egy jó ügy, ugye, Szilvi? Tudod, Jó Ügy. Tényleg, erről jut eszembe, a Jó Ügy mennyiért is 
dolgozott itt, Szilvi? Az általuk elkészített (A hozzászólás nem érthető) már? Ezek 
képviselői kérdések, tehát szeretném rá a választ. Mi lett a gyakorlati haszna, hiszen ezt a 
sok pénzt közpénzből fizetjük ki. Tudom, hogy most azt hiszed, hogy a Jó Ügy Kft. miatt 
kérdezem ezt, de szerintem rosszul asszociálsz, ha azt gondolod. A kérdésemnek az az 
indoka, az az indoklata, hogy azt mindenképp szeretnénk elkerülni, hogy a 
klímastratégiára hivatkozva készüljenek mindenfajta drága programok, és tanulmányok. 
Szóval azért valahol rögzíteni kell, hogy ha nem is a felhívásban, hogy mi az a pályázat, 
amin az önkormányzat szeretne indulni, vagy szeretne részt venni benne, ha van mód. 
Tényleg, az elmúlt két évben volt valamilyen klíma tárgyú pályázat, amin tudtunk indulni? 
Esetleg eredményt is elérni? Szilvi, ezekre tudsz válaszolni, vagy majd írásban fogom 
megkapni május 40-ben? Kérdezem. Mert teszem föl a kérdéseket továbbiakban, csak 
hogy most válaszol Szilvi, vagy majd akkor? Ezek a kérdések értelmesek. Egyébként 
örülök, hogy nagyon így összedolgoztok. Nagyon szeretem, Laci. Nyugodtan csináld, 
végül is azért a pénzért, amit keresel, az a minimum, hogy megnyomod azt a gombot, amit 
apu nektek mond. Jó? Na mindegy, a kérdéseimet föl fogom majd írásban tenni, úgyhogy 
szeretném, hogyha válaszolnátok erre, jó? Tudom, hogy nem fogtok, nem akartok rá 
válaszolni, de majd el fog jönni az idő, amikor akarnátok válaszolni, de sajnos nem lehet.  
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm, képviselő úr. Temesvári alpolgármester 
asszonynak megadom a szót.  
 
Temesvári Szilvia alpolgármester: Köszönöm szépen a szót. Megpróbálok a tudásom 
legjava szerint válaszolni, bár ez nem könnyű, mert... tehát a rosszindulatot, azt kiérzem a 
kérdésfelvetésből, de azt értelmet, azt nem mindig. Elképzelni nem tudom, hogy jön ide a 
Jó Ügy Kft., 12 cégnek küldtük ki ezt a beszerzést, nem szerepelt köztük a Jó Ügy Kft., 
nem tudok róla, hogy írnak-e pályázatot a Jó Ügy Kft.-ben. Ennek a beszerzési 
felhívásnak nincsen közvetlen köze a klímastratégiához, ugyanakkor a fenntarthatóság, az 
egy olyan dolog, ami minden területet áthat. Tehát hogy egész pontosan természetesen 
nem mondhatom azt, hogy egy majd megírandó és esetlegesen elnyert pályázatnak nem 
lesz-e klímakapcsolata vagy klímavédelemhez bármilyen köze, ezt nem ígérhetem meg. 
Nagyon örülök, amikor a Bálint György újra a közpénzekről és a fizetésünkről beszél. Én 
egy kicsit... tehát hogy én azt hiszem, hogy ez egy politikai újítás, amikor a Magyar 
Szocialista Párt képviselője azt javasolja, hogy a munkáért ne járjon fizetés. Ezt én nem 
tudom elképzelni, hogy van olyan baloldali párt Magyarországon, ami még ezt a zászlajára 
tűzné, de hát úgy látszik, megint egy újdonságnak lehetünk a tanúi. Ezt tulajdonképpen 
csak a nézőknek mondom, mert lehet, hogy másnak felesleges, minden beérkezett 
képviselő kérdésre adtam választ, ha szükséges, ezt a facebook-omon közreadom. Nem 
mondom, hogy minden kérdés érthető vagy értelmes lesz, persze ezt nyilván mindenki 
maga döntheti el, mert mindenkinek más az értelmezése. Ugyanazt a kérdést háromszor 
feltéve, hát ugyanúgy tudom megválaszolni. Nem tudom, hogy mennyi értelme van, de 
azért igyekszem. Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Heltai képviselő úr. 
 
Heltai László képviselő: Köszönöm szépen, én csak egy mellék, tulajdonképpen mellékes 
dologra szeretném fölhívni a figyelmet, hogy tisztelt képviselőtársaim megpróbálják a Jó 
Ügy Kft.-ét úgy beállítani, minthogyha az egy olyan cég lenne, ami nem végzett munkát 
vagy rossz munkát végzett, vagy nem lehetne megbízni, és gyanúsításra használni a 
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különböző előterjesztéseket arra, hogy ezt a céget, ami egyébként nagyon jó szakmailag 
és nagyon jó munkát végzett számunkra nagyon fontos területen, hogy ezt bemocskolják 
és befeketítsék. Azt szeretném kérni, hogy szálljanak le erről a témáról. Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Bálint képviselő úr. 
 
Bálint György képviselő: Kedves gyerekek, kedves Szilvi. 
 
Soproni Tamás polgármester: Bocsánat, nem tudom megadni a szót, mert lejárt az ideje. 
Gaár Iván Zsolt. Gaár Iván képviselő úr. 
 
 (Hozzászólás mikrofon hiányában nem érthető)  
 
Soproni Tamás polgármester: Gaár Iván képviselő úr. 
 
Gaár Iván Zsolt képviselő: Köszönöm szépen, polgármester úr a szót. Először is, mondjuk, 
a fizetés és a tiszteletdíj között azért különbség van, de ebbe ne menjünk bele, a témához 
szeretnék hozzászólni, mert azért kaptam szót ugye. Csak a frakcióvezetőket kérdezném, 
a kedves frakcióvezetőket, hogy ezzel a kapcsolatos előterjesztéssel, a Bundula urat 
egyeztette a Temesvári alpolgármester asszony, kért öntől kapcsolatosan ilyen... igennel, 
nemmel kell csak válaszolni. Tájékoztatta önt, egyeztetett önnel vagy nem?  
 
Dr. Bundula Csaba képviselő: Nem. 
 
Gaár Iván Zsolt képviselő: Nem, köszönöm. Kecskés frakcióvezető úr? Egyeztet-e? Hát, 
hogy egyeztetett erről a napirendi pontról, erről az előterjesztésről. Igen vagy nem? 
Bizottsági ülésen, de előtte volt valamilyen össze... nem volt. Köszönöm. A Momentum 
frakcióvezetője, gondolom, egyeztettek alpolgármester asszonnyal, igen. Jó, köszönöm. 
MSZP frakcióvezető asszony? Nem. Jó, tehát nem tudom, a Párbeszéd az MSZP-vel van 
együtt állítólag, együtt van még, Szilvi, vagy...? Kérdezem, alpolgármester asszony. Csak 
azért kérdezem, mert megint ugyanolyan hajóban evezünk, mint az előző napirendi 
pontnál - sajnos szomorúan -, hogy itt kellett az ortodox egyház, meg az ukrán egyház 
előtt vitatkozunk, amikor a bizottságból levették ugye ezt a napirendet, ott meg lehetett 
volna ezeket beszélni. Tehát én az a kérésem megint, és ugye Szász képviselőtársam is 
idejött, a fülembe súgta, meg Győrffy Máté is, hogy milyen mélységig zuhanok már le. 
Énnekem az a kérésem, hogy egyeztessünk, beszéljünk. Mert tény és való, hogy vannak 
olyan képviselőtársaink, akik lehet, hogy a fizetését, vagy a tiszteletdíját nem tudja 
felajánlani ezekre a nemes célokra, de viszont humán erőben meg kétszer annyit fog tudni 
produkálni, mint bármelyik kollegánk. Tehát én megint csak azt kérném, hogy ha ilyesmi 
van, előterjesztés meg egyebek, akkor fussunk már egy-két kört, egy telefont vagy egy e-
mailt. Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Temesvári alpolgármester asszony. 
 
Temesvári Szilvia alpolgármester: Köszönöm szépen a szót, polgármester úr. Az az 
igazság, hogy a különböző bizottságoknak az az egyik szerepe, hogy ezeket az 
előterjesztéseket megbeszéljük, tegnap az MSZP által delegált bizottsági tagok nem tettek 
fel kérdést ezzel az előterjesztéssel kapcsolatban, ez az egyik. A másik pedig, hogy 
magáról erről a témáról, a pályázatírásról, külső források bevonásáról eddig háromszor 
volt szó a bizottsági üléseken. Először, amikor először elkészítettük ezt az előterjesztést, 
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ezt követően, amikor beérkeztek az ajánlatok és arról tárgyaltunk, utána pedig a tegnapi 
napon volt erről egyeztetés. Magáról az előterjesztésről kétszer három... jó, nem három, 
de mondjuk, egy másfél órán keresztül volt egyeztetés, itt a képviselő-testületi ülésen, 
Szász Károly és Kecskés Balázs képviselő úr is nagyon aktívan részt vett ebben a 
vitában, ahogy az MSZP-frakció tagjai is. Tehát... igen, ezt a nézők nem láthatják, de 
Bálint György folyamatos bekiabálásokkal próbálja megszakítani mindenkinek a 
hozzászólását. 
 
Bálint György képviselő: (Hozzászólás mikrofon hiányában nem érthető) 
 
Temesvári Szilvia alpolgármester: Most is éppen kiabál, tehát a képviselő úr most is éppen 
kiabál. Tehát elvileg ő azt mondja, hogy kérdéseket tesz fel, persze a válaszra nem 
kíváncsi. Most is folyamatosan kiabál, sajnos az új technikai eszközöknek köszönhetően a 
nézők ezt nem látják, és nem hallják, ugyanis a kamera az én mikrofonommal van 
összekötve. Őszintén sajnálom. Őszintén sajnálom, hogy nem hallhatják. Tehát az 
előterjesztés bőségesen meg volt tárgyalva.  
 
Soproni Tamás polgármester: Képviselő úr, kérem, hogy viselkedjen és hallgassa végig. 
 
Temesvári Szilvia alpolgármester: Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Öt perc szünetet rendelek el.  
 
Heltai László képviselő: Nem lehetne már akkor ebédszünet? Bocsánat, polgármester úr. 
 
Soproni Tamás polgármester: Akkor harminc perc ebédszünetet rendelek el. Hátha az étel 
segít képviselő úrnak...  
 

- szünet - 

 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen, a szünet véget ért. Jelen vagyunk 12-en 
a teremben, és ötös számú napirendi pontunknál tartottunk az ebédszünet után, 
ajánlattételi felhívás közzétételéről döntünk. Van-e ezzel kapcsolatban további 
megjegyzés? Gaár Iván. 
 
Gaár Iván Zsolt képviselő: Köszönöm a szót, polgármester úr. Ha jól emlékeztem, vagy 
emlékezem, volt a Temesvári alpolgármester asszonynak, hogy az MSZP-től ott volt valaki 
egyeztetni – hogy ki volt az a személy? Hogyha ezt megnevezné, akkor ezt 
megköszönöm. Nem, jó. Ha nem, akkor majd írásban kérem a választ, jó? Köszönöm. A 
másik meg annyi, hogy a 18-as karikát tegyük ki, mert most én is eltanultam, hogy a 
nézőknek is lehet itt üzenni, hogy ez a tökönszúrás esete, amikor bizottságokról 
beszélünk. Ma is levettük azt a napirendi pontot, amikor a bizottságoknak a működéséről 
szerettem volna, mert most jelenleg két bizottság működik, és pont a környezetvédelmi 
meg a tulajdonosi bizottság, akik azért ebben az EU-s pályázatban jó lenne, ha ott viták 
mennének és ott menne a szakmai munka, nem működik. Jó? Csak ennyi lett volna a 
hozzászólásom, köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen, Temesvári alpolgármester asszonynak 
megadom a szót. 
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Temesvári Szilvia alpolgármester: Köszönöm szépen a szót, polgármester úr. Gaár Iván 
képviselő úr kérdésére válaszolva, én a bizottsági ülésről beszéltem, a bizottsági ülésen 
ott volt Gaár Iván, a hátam mögött ült Szilágyi Erika, és a Gaár Iván mellett ült az MSZP 
másik delegáltja. Részt vettek az ülésen, megszavazták amúgy az előterjesztést, hogyha 
az MSZP-nek kérdései lettek volna, én nagyon örömmel fogadtam volna ezeket a 
bizottsági ülésen. Az, hogy a beszerzési kiíráson lehet-e könnyíteni, én azt gondolom, 
hogy nem lehet. Tulajdonképpen az előző kiíráshoz képest rengeteg könnyítést tettünk, 
nem kell megnevezni a személyt, aki írni fogja a pályázatot, nem kell semmilyen 
bizonyítékot szolgálni arra, hogy a pályázatot író személy, az rendelkezik-e releváns 
végzettséggel, nem kell az angoltudását bemutatni. Három feltételnek kell megfelelni, az 
egyik, az az, hogy írt már pályázatot, én azt gondolom, hogy az nem extrém elvárás egy 
pályázatíró céggel, hogy tudjon mutatni egy nyertes pályázatot. A másik elvárás, hogy 
partnerként részt vett már ilyen pályázatírói folyamatban, én azt gondolom, hogy ez sem 
egy magasra tett léc. Be akarunk szerezni egy olyan céget, civil szervezetet, bármit, aki 
már írt pályázatot, én azt gondolom, hogy ennél elemi feltétel az, hogy tudja bizonyítani, 
hogy írt pályázatot. Ennél lejjebb akkor mehetünk, hogyha azt mondjuk, hogy írnia és 
olvasnia sem kell tudnia a pályázatíró cégnek. Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Szilágyi Erika. 
 
Szilágyi Erika képviselő: Köszönöm szépen. Én azt szeretném megkérdezni a Szilvitől, 
hogy hol voltam én? Meg az Iván, segíts már nekem, Szilvi, milyen bizottsági ülés ez? 
Mert én most erre... hogy tisztázzuk már, mielőtt ez így eldőlne. 
 
Soproni Tamás polgármester: Temesvári alpolgármester asszony. 
 
Temesvári Szilvia alpolgármester: Köszönöm szépen. A Pénzügyi Bizottságnak volt az 
ülése tegnap... tízkor? Tíz órakor. Hát, szemben ült velem, hát majdnem szemben, srégen 
szemben a Gaár Iván, mellette foglalt helyet az MSZP-s bizottsági tag, és Szilágyi Erika 
volt a hátam mögött, tőlem jobbra ült Barát Endre, őmellette pedig Kecskés Balázs, és 
akkor egy ponton a Barát Endrével helyet cseréltem és a Kecskés képviselő úr mellé 
ültem le, hogy az ő kérdését megvitassuk.  
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm. Ügyrendben Bundula Csaba. 
 
Dr. Bundula Csaba képviselő: Javaslom a vita lezárását. Szavazzunk róla. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Ma nagyon konstruktív, Bundula úr. 
Szilágyi Erikának és Gaár Iván Zsoltnak megadom a szót, először Szilágyi Erikának. 
 
Szilágyi Erika képviselő: Igen, köszönöm, akkor most már tudom, hogy miért nem tudtam, 
tehát Szilvi, amikor te ott voltál a bizottsági ülésen, nem tudom, mennyire figyeltél, az első 
három perc arról szólt, hogy felveszik-e napirendre az én előterjesztésemet, ami az Ukrán 
Görög Katolikus Egyház Alapítvánnyal kapcsolatos, ott volt az, hogy a két Momentumos 
tag nem szavazott, így egyáltalán napirendre sem kerülhetett ez a téma. És utána mondta 
a Kecskés Balázs, hogy köszöni, hogy ott voltam, én eddig tudtam a bizottsági ülésen 
részt venni, innentől kezdve nem. A többire, amire te ugye emlékszel, biztos, hogy 
emlékszel, én nem voltam ott, csak ezt szerettem volna tisztázni, mert jobb az ilyeneket 
rögtön. Köszönöm. 
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Soproni Tamás polgármester: Gaár Iván Zsolt. 
 
Gaár Iván Zsolt képviselő: Köszönöm szépen a szót. Én is ezt tudom megerősíteni, tehát 
azt hittem, hogy én vagyok már vénember, de úgy látom, hogy fiatal alpolgármester 
asszonynak is memóriaproblémái vannak. Tehát ténylegesen így volt, ahogy a 
frakcióvezető asszony elmondta, és azért furcsállottam az egész dolgot, de semmi baj, 
köszönöm szépen. Kibújt a szög a zsákból.  
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm. Bundula úr kezdeményezte a vita lezárását, de 
még egy ügyrendi javaslata van, szóval ügyrendben megadom a szót. 
 
Dr. Bundula Csaba képviselő: Polgármester úr, tehát a következő, hogyha kérem a vita 
lezárását, akkor azonnal szavazzunk róla, mert különben az a helyzet áll elő, hogy közben 
is jelentkezett valaki, és így most problémát jelenthet, hogy ő most előtte vagy utána 
szavazott. Tehát mindig az volt a gyakorlat, hogy ha vita lezárását javaslom, akkor azonnal 
szavazzunk róla, mert akkor nincs vita utána, mert eldöntöttük, hogy nem lehet jelentkezni. 
Most javasoltam, és mégis bejelentkezett valaki, és még hogyha egy csöpp eszük van, 
akkor... de most tényleg hiába rázza a fejét, polgármester úr, abszolút észszerű ez a 
javaslat. És mindig is így volt, nézzen utána az elmúlt huszonpár évre.  
 
Soproni Tamás polgármester: Az fog történni, amit szeretne, most szavazni fogunk a vita 
lezárásáról. Bárki is jelentkezett, az már nem tud hozzászólni, hogyha most 
megszavazzuk a vita lezárását. Tehát szavazzunk, szavazzunk arról, szavazzunk arról... 
ügyrendben Kecskés Balázs. Ügyrendi javaslatot várok. 
 
Kecskés Balázs képviselő: Ezt, ezt, amit ön elmondott, ezt akkor is alkalmazni fogjuk, 
hogyha ön vár hozzászóláshoz. Oké, csak a jegyzőkönyv kedvéért.  
 
Soproni Tamás polgármester: Ez nem ügyrendi javaslat volt, Kecskés képviselő úr. 
Szavazzunk tehát a vita lezárásáról, kérem, szavazzanak. 
 
 
Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy a napirend vitáját lezárja. 
 

Igen: 12 Nem: 0 Tartózkodás: 0 
 
 Soproni Tamás polgármester: Egyhangú, köszönöm. 
 
HATÁROZAT: 
 
164/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy dönt, hogy a napirend vitáját lezárja. 
 
Soproni Tamás polgármester: Szavazzunk tehát az előterjesztésben foglalt határozati 
javaslatról, kérem, szavazzanak. 
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Határozati javaslat: 
 
I. 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy a Közvetlen EU-s pályázatok kidolgozására, konzorciális pályázatokban való 
részvétellel kapcsolatos feladatok ellátására tárgyú mellékelt Ajánlattételi Felhívást 
elfogadja. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester           
Határidő: azonnal 
 
II. 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy felkéri a polgármestert az Ajánlattételi Felhívás közzétételéhez szükséges 
intézkedések megtételére. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester           
Határidő: 2022.03.31. 
 

Igen: 8 Nem: 0 Tartózkodás: 4 
 
Soproni Tamás polgármester: 9 igen, 3 tartózkodás mellett... 8 igen és 4 tartózkodás 
mellett elfogadtuk, a jegyzőkönyv kedvéért, Bundula Csaba képviselő úr jelezte, hogy az 
igen szavazatát tartózkodásra módosítja.  
 
HATÁROZAT: 
 
165/2022. (III.22.)  
 
I. 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy dönt, hogy a Közvetlen EU-s pályázatok kidolgozására, konzorciális 
pályázatokban való részvétellel kapcsolatos feladatok ellátására tárgyú mellékelt 
Ajánlattételi Felhívást elfogadja. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester           
Határidő: azonnal 
 
II. 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy dönt, hogy felkéri a polgármestert az Ajánlattételi Felhívás közzétételéhez 
szükséges intézkedések megtételére. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester           
Határidő: 2022.03.31. 
 
 
7. Gyermekek átmeneti otthonára vonatkozó ellátási szerződés kötése 

102/2022. 
Előterjesztő: Miyazaki Jun alpolgármester 
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Soproni Tamás polgármester: Hatos számú napirendi pont következik, Gyermekek 
átmeneti otthonára vonatkozó ellátási szerződés kötése. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, 
megjegyzés? Ilyet nem látok, a vitát lezárom, kérem, szavazzanak. 
 
 
Határozati javaslat: 
 
I.) Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata Képviselő-testülete úgy 

dönt, hogy a gyermekek átmeneti otthona ellátás biztosítására a Budapest Főváros 
VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzattal 2017. június 1. napján kötött ellátási 
szerződést 2022. június 30. napjával - az 1. sz. mellékletben foglaltak szerint - 
megszünteti. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ellátási szerződés közös 
megegyezéssel történő megszüntetéséről szóló, az előterjesztés 1. sz. mellékletében 
szereplő megállapodás aláírására. 

 
Felelős: Soproni Tamás polgármester  
Határidő: 2022. június 30.      
 
II.) Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata Képviselő-testülete úgy 

dönt, hogy a gyermekek átmeneti otthona ellátás biztosítására 2022. július 1. napjától 
határozatlan időre - a 2. sz. mellékletben szereplő feltételekkel - a Budapest Főváros 
VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzattal ellátási szerződést köt. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés 2. sz. 
mellékletében szereplő ellátási szerződés aláírására. 

 
Felelős: Soproni Tamás polgármester  
Határidő: 2022. június 30.   
 

Igen: 12 Nem: 0 Tartózkodás: 0 
 
Soproni Tamás polgármester: Egyhangú, köszönöm szépen. 
 
HATÁROZAT: 
 

166/2022. (III.22.)  
 
I.) Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

úgy dönt, hogy a gyermekek átmeneti otthona ellátás biztosítására a Budapest 
Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzattal 2017. június 1. napján kötött 
ellátási szerződést 2022. június 30. napjával - az 1. sz. mellékletben foglaltak 
szerint - megszünteti. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ellátási szerződés közös 
megegyezéssel történő megszüntetéséről szóló, az előterjesztés 1. sz. 
mellékletében szereplő megállapodás aláírására. 

 
Felelős: Soproni Tamás polgármester  
Határidő: 2022. június 30.      
II.) Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

úgy dönt, hogy a gyermekek átmeneti otthona ellátás biztosítására 2022. július 
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1. napjától határozatlan időre - a 2. sz. mellékletben szereplő feltételekkel - a 
Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzattal ellátási szerződést 
köt. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés 2. sz. 
mellékletében szereplő ellátási szerződés aláírására. 

 
Felelős: Soproni Tamás polgármester  
Határidő: 2022. június 30.   
 
 
 
8. Pályázat kiírása a Terézvárosi Egyesített Bölcsődék intézményvezetői 

feladatainak ellátására 
103/2022. 
Előterjesztő: Miyazaki Jun alpolgármester 

 
Soproni Tamás polgármester: Hetes számú napirendi pontunk következik, Pályázat kiírása 
a Terézvárosi Egyesített Bölcsődék intézményvezetői feladatainak ellátására. Van-e ezzel 
kapcsolatban kérdés, megjegyzés? Ilyet nem látok, a vitát lezárom, kérem, szavazzanak.  
 
 
Határozati javaslat: 
 
I) Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata Képviselő-testülete a 
Terézvárosi Egyesített Bölcsődék intézményvezetői feladatainak ellátására pályázatot ír ki 
a következő tartalommal: 
 
„Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata Képviselő-testülete (1067 
Budapest, Eötvös utca 3.) pályázatot hirdet a Terézvárosi Egyesített Bölcsődék (1068 
Budapest, Dózsa György út 104.) intézményvezetői (magasabb vezető) álláshelyének 
teljes munkaidőben történő betöltésére.  
 
Az intézményvezető által ellátandó feladatok: a Terézvárosi Egyesített Bölcsődék 
egészének szakmai és gazdasági egyszemélyi felelős irányítása, továbbá az intézmény 
képviselete. 
 
Pályázati feltételek: 
- a 15/1998. (IV. 30.) NM rendelet 2. számú mellékletének I. Rész I/2. pont A) 
alpontjában az egyesített bölcsődék vezetőjére előírt felsőfokú képesítés, 
- a vezetői megbízással rendelkező szociális szolgáltatást nyújtó személyek 
vezetőképzéséről szóló 25/2017. (X. 18.) EMMI rendelet szerinti vezetőképzés teljesítése, 
- a 257/2000. (XII. 26.) Korm. rendelet 3. § (3) bekezdésében meghatározott legalább 
5 éves szakmai gyakorlat,  
- büntetlen előélet, 
- cselekvőképesség, 
- vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség vállalása, 
- a magasabb vezető beosztás ellátására megbízást az kaphat, aki a munkáltatóval 
(az intézmény) közalkalmazotti jogviszonyban áll, vagy a megbízással egyidejűleg 
közalkalmazotti munkakörbe kinevezhető.  
A pályázat elbírálásánál előnyt jelent: a gyermekvédelem területén szerzett szakmai és 
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vezetői gyakorlat. 
 
A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások:  
- fényképes szakmai önéletrajz, 
- a képesítést és a szakmai gyakorlatot igazoló okiratok másolatai, 
- az intézmény vezetésére, fejlesztésére vonatkozó program, 
- közalkalmazotti jogviszony létesítése esetén 90 napnál nem régebbi hatósági 
erkölcsi bizonyítvány, 
- a pályázó nyilatkozata arról, hogy  
- a pályázati anyagban foglalt személyes adatainak a pályázati eljárással összefüggő 
kezeléséhez, valamint a pályázati anyagnak a véleményezők és a döntéshozók részére 
történő sokszorosításához, továbbításához hozzájárul-e, 
- kéri-e pályázatának zárt ülésen történő tárgyalását, 
- nem áll cselekvőképességet kizáró vagy korlátozó gondnokság alatt, 
- a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettséget vállalja, valamint 
- bérigényre vonatkozó nyilatkozat. 
 
A magasabb vezetői megbízás időtartama: 5 év, 2022. november 1. napjától 2027. október 
31. napjáig.  
A közalkalmazotti jogviszony időtartama: a közalkalmazotti jogviszony határozatlan időre 
szól, az intézménynél újonnan létesített jogviszony esetén - a közalkalmazottak 
jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény [Kjt]. 21/A. § (4) bekezdésében foglaltak 
kivételével - 3 hónap próbaidő kikötésével. 
A közalkalmazott által betöltendő munkakör: a 15/1998. (IV. 30.) NM rendelet 2. számú 
mellékletének II. Rész I/2. pontjában meghatározott munkakör. 
Bérezés: a Kjt. alapján, megegyezés szerint. 
 
A pályázat benyújtásának határideje: a kormányzati személyügyi igazgatási feladatokat 
ellátó szerv internetes oldalán történő megjelenést követő 30. nap (a megjelenés 
időpontja: 2022. április 4.). 
 
A pályázat benyújtásának módja és helye: a pályázatot zárt borítékban Budapest Főváros 
VI. kerület Terézváros Önkormányzatának címezve, Soproni Tamás polgármester részére 
kell benyújtani (1067 Budapest, Eötvös utca 3). 
 
A pályázat elbírálásának módja, rendje: a beérkező pályázatokat a Kjt. 20/A. § (6) 
bekezdése és a 257/2000. (XII. 26.) Korm. rendelet 1/A. § (9)-(10) bekezdése alapján 
létrehozott előkészítő bizottság véleményezi, a pályázatokról Budapest Főváros VI. kerület 
Terézváros Önkormányzata Képviselő-testülete dönt. 
A pályázat elbírálásának határideje: a pályázat benyújtási határidejét követő 60. nap. 
 
A pályázattal kapcsolatban felvilágosítást nyújt dr. Preczlik Gábor osztályvezető 
(Polgármesteri Hivatal, 1067 Budapest, Eötvös utca 3., telefon: 06-1-815-2153).” 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: 30 nap    
 
II) A Képviselő-testület a pályázatok véleményezésére, a pályázók meghallgatására - 
a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 20/A. § (6) bekezdését, 
valamint a 257/2000. (XII. 26.) Korm. rendelet 1/A. § (9)-(10) bekezdését figyelembe véve 
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- az alábbi összetételű bizottságot határozza meg:  
1) Miyazaki Jun, humánügyekért felelős alpolgármester, 
2) Németh Helga Anna, a Humán Bizottság elnöke, 
3) Szilágyi Erika, civil kapcsolatok tanácsnoka, képviselő, 
4) dr. Preczlik Gábor, a pályázati eljárás lefolytatásával összefüggő előkészítő 
feladatokat ellátó személy, valamint 
5) a Magyar Bölcsődék Egyesülete képviselője. 
 
A bizottság a pályázati feltételeknek megfelelő pályázók meghallgatását a pályázati 
határidő lejártát követő 21 napon belül köteles elvégezni. 
  
Felelős: dr. Mogyorósi Sándor jegyző 
Határidő: a pályázati határidő lejártát követő 21. nap 
 

Igen: 12 Nem: 0 Tartózkodás: 0 
 
Soproni Tamás polgármester: Egyhangú, köszönöm szépen. 
 
HATÁROZAT: 
 
167/2022. (III.22.)  
 
I) Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Terézvárosi Egyesített Bölcsődék intézményvezetői feladatainak ellátására 
pályázatot ír ki a következő tartalommal: 

 
„Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata Képviselő-testülete (1067 
Budapest, Eötvös utca 3.) pályázatot hirdet a Terézvárosi Egyesített Bölcsődék 
(1068 Budapest, Dózsa György út 104.) intézményvezetői (magasabb vezető) 
álláshelyének teljes munkaidőben történő betöltésére.  
 
Az intézményvezető által ellátandó feladatok: a Terézvárosi Egyesített Bölcsődék 
egészének szakmai és gazdasági egyszemélyi felelős irányítása, továbbá az 
intézmény képviselete. 
 
Pályázati feltételek: 

- a 15/1998. (IV. 30.) NM rendelet 2. számú mellékletének I. Rész I/2. pont A) 
alpontjában az egyesített bölcsődék vezetőjére előírt felsőfokú képesítés, 

- a vezetői megbízással rendelkező szociális szolgáltatást nyújtó személyek 
vezetőképzéséről szóló 25/2017. (X. 18.) EMMI rendelet szerinti vezetőképzés 
teljesítése, 

- a 257/2000. (XII. 26.) Korm. rendelet 3. § (3) bekezdésében meghatározott 
legalább 5 éves szakmai gyakorlat,  

- büntetlen előélet, 
- cselekvőképesség, 
- vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség vállalása, 
- a magasabb vezető beosztás ellátására megbízást az kaphat, aki a 

munkáltatóval (az intézmény) közalkalmazotti jogviszonyban áll, vagy a 
megbízással egyidejűleg közalkalmazotti munkakörbe kinevezhető.  
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A pályázat elbírálásánál előnyt jelent: a gyermekvédelem területén szerzett szakmai 
és vezetői gyakorlat. 
 
A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások:  

- fényképes szakmai önéletrajz, 
- a képesítést és a szakmai gyakorlatot igazoló okiratok másolatai, 
- az intézmény vezetésére, fejlesztésére vonatkozó program, 
- közalkalmazotti jogviszony létesítése esetén 90 napnál nem régebbi 

hatósági erkölcsi bizonyítvány, 
- a pályázó nyilatkozata arról, hogy  

- a pályázati anyagban foglalt személyes adatainak a pályázati eljárással 
összefüggő kezeléséhez, valamint a pályázati anyagnak a véleményezők 
és a döntéshozók részére történő sokszorosításához, továbbításához 
hozzájárul-e, 

- kéri-e pályázatának zárt ülésen történő tárgyalását, 
- nem áll cselekvőképességet kizáró vagy korlátozó gondnokság alatt, 
- a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettséget vállalja, valamint 

- bérigényre vonatkozó nyilatkozat. 
 
A magasabb vezetői megbízás időtartama: 5 év, 2022. november 1. napjától 2027. 
október 31. napjáig.  
A közalkalmazotti jogviszony időtartama: a közalkalmazotti jogviszony határozatlan 
időre szól, az intézménynél újonnan létesített jogviszony esetén - a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény [Kjt]. 21/A. § (4) 
bekezdésében foglaltak kivételével - 3 hónap próbaidő kikötésével. 
A közalkalmazott által betöltendő munkakör: a 15/1998. (IV. 30.) NM rendelet 2. 
számú mellékletének II. Rész I/2. pontjában meghatározott munkakör. 
Bérezés: a Kjt. alapján, megegyezés szerint. 
 
A pályázat benyújtásának határideje: a kormányzati személyügyi igazgatási 
feladatokat ellátó szerv internetes oldalán történő megjelenést követő 30. nap (a 
megjelenés időpontja: 2022. április 4.). 
 
A pályázat benyújtásának módja és helye: a pályázatot zárt borítékban Budapest 
Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának címezve, Soproni Tamás 
polgármester részére kell benyújtani (1067 Budapest, Eötvös utca 3). 
 
A pályázat elbírálásának módja, rendje: a beérkező pályázatokat a Kjt. 20/A. § (6) 
bekezdése és a 257/2000. (XII. 26.) Korm. rendelet 1/A. § (9)-(10) bekezdése alapján 
létrehozott előkészítő bizottság véleményezi, a pályázatokról Budapest Főváros VI. 
kerület Terézváros Önkormányzata Képviselő-testülete dönt. 
A pályázat elbírálásának határideje: a pályázat benyújtási határidejét követő 60. nap. 
 
A pályázattal kapcsolatban felvilágosítást nyújt dr. Preczlik Gábor osztályvezető 
(Polgármesteri Hivatal, 1067 Budapest, Eötvös utca 3., telefon: 06-1-815-2153).” 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: 30 nap    
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II) A Képviselő-testület a pályázatok véleményezésére, a pályázók 
meghallgatására - a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. 
törvény 20/A. § (6) bekezdését, valamint a 257/2000. (XII. 26.) Korm. rendelet 
1/A. § (9)-(10) bekezdését figyelembe véve - az alábbi összetételű bizottságot 
határozza meg:  
1) Miyazaki Jun, humánügyekért felelős alpolgármester, 
2) Németh Helga Anna, a Humán Bizottság elnöke, 
3) Szilágyi Erika, civil kapcsolatok tanácsnoka, képviselő, 
4) dr. Preczlik Gábor, a pályázati eljárás lefolytatásával összefüggő előkészítő 

feladatokat ellátó személy, valamint 
5) a Magyar Bölcsődék Egyesülete képviselője. 

 
A bizottság a pályázati feltételeknek megfelelő pályázók meghallgatását a pályázati 
határidő lejártát követő 21 napon belül köteles elvégezni. 
  
Felelős: dr. Mogyorósi Sándor jegyző 
Határidő: a pályázati határidő lejártát követő 21. nap 
 
 
 
9. Intézkedéscsomag a bölcsődékben, az oktatási - és nevelőintézményekben 

előforduló ételallergiás és anafilaxiás reakciók gyors kezelésének érdekében 
128/2022. 
Előterjesztő: dr. Beleznay Zsuzsanna és Miyazaki Jun alpolgármesterek 

 
Soproni Tamás polgármester: Nyolcas számú napirendi pontunk következik, 
Intézkedéscsomag a bölcsődékben, az oktatási és nevelőintézményekben előforduló 
ételallergiás és anafilaxiás reakciók gyors kezelésének érdekében. Van-e ezzel 
kapcsolatban kérdés, megjegyzés? Tájékoztatóként kiment valójában. Akkor viszont 
bocsánat, itt van a határozati javaslat. Ettől függetlenül, hogy van-e kérdés, megjegyzés 
ezzel kapcsolatban, most már, hogy megnyitottuk a napirendi pontot, akkor felteszem. 
Nem látok ilyet, haladunk akkor tovább. 
 
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 
 
 
 
10. Az önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 2022. évi közszolgáltatási és 

támogatási szerződéseinek elfogadása 
126/2022. 
Előterjesztő: Soproni Tamás polgármester 

 
Soproni Tamás polgármester: Kilences számú napirendi pont következik, Az 
önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 2022. évi közszolgáltatási és támogatási 
szerződéseinek elfogadása. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, megjegyzés? Ilyet nem 
látok, a vitát lezárom, kérem, szavazzanak. 
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Határozati javaslatok: 
 
I. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
dönt, hogy a Terézvárosi Vagyonkezelő Nonprofit Zrt-vel megkötött Közszolgáltatási 
szerződés 1. számú mellékletében a 2022. évi kompenzáció összegét az előterjesztés 1. 
számú melléklete szerint hagyja jóvá. 
 
Felelős:  Soproni Tamás polgármester 
Határidő:  azonnal 
 
II. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
dönt, hogy a Terézvárosi Kulturális Közhasznú Nonprofit Zrt-vel megkötött Közszolgáltatási 
szerződés 2. számú mellékletében a 2022. évi kompenzáció összegét az előterjesztés 2. 
számú melléklete szerint hagyja jóvá. 
 
Felelős:  Soproni Tamás polgármester 
Határidő:  azonnal 
 
III. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
jóváhagyja az előterjesztés 3. számú mellékletében szereplő „Támogatási szerződés”-t a 
Terézvárosi Kulturális Közhasznú Nonprofit Zrt-vel és felhatalmazza Soproni Tamás 
polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Felelős:  Soproni Tamás polgármester 
Határidő:  azonnal 
 
IV. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
jóváhagyja az előterjesztés 5. számú mellékletében szereplő „Támogatási szerződés”-t a 
Terézvárosi Foglalkoztatást Elősegítő Nonprofit Kft-vel és felhatalmazza Soproni Tamás 
polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Felelős:  Soproni Tamás polgármester 
Határidő:  azonnal 
 

Igen: 11 Nem: 0 Tartózkodás: 1 
 

Soproni Tamás polgármester: 11 igen, 1 tartózkodás mellett elfogadtuk. 
 
HATÁROZAT: 
 
168/2022. (III.22.)  
 
I. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy dönt, hogy a Terézvárosi Vagyonkezelő Nonprofit Zrt-vel megkötött 
Közszolgáltatási szerződés 1. számú mellékletében a 2022. évi kompenzáció 
összegét az előterjesztés 1. számú melléklete szerint hagyja jóvá. 
 
Felelős:  Soproni Tamás polgármester 
Határidő:  azonnal 
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II. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy dönt, hogy a Terézvárosi Kulturális Közhasznú Nonprofit Zrt-vel megkötött 
Közszolgáltatási szerződés 2. számú mellékletében a 2022. évi kompenzáció 
összegét az előterjesztés 2. számú melléklete szerint hagyja jóvá. 
 
Felelős:  Soproni Tamás polgármester 
Határidő:  azonnal 
III. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
jóváhagyja az előterjesztés 3. számú mellékletében szereplő „Támogatási 
szerződés”-t a Terézvárosi Kulturális Közhasznú Nonprofit Zrt-vel és felhatalmazza 
Soproni Tamás polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Felelős:  Soproni Tamás polgármester 
Határidő:  azonnal 
 
IV. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
jóváhagyja az előterjesztés 5. számú mellékletében szereplő „Támogatási 
szerződés”-t a Terézvárosi Foglalkoztatást Elősegítő Nonprofit Kft-vel és 
felhatalmazza Soproni Tamás polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Felelős:  Soproni Tamás polgármester 
Határidő:  azonnal 
 
 
 
11. Döntés a Magyar Máltai Szeretetszolgálat, Belvárosi Hajléktalan Centrum 

Terézvárosi Nappali Melegedőjének támogatásáról a közösségi fejlesztési keret 
104/2022. 
Előterjesztő: Miyazaki Jun, Győrffy Máté alpolgármesterek, Szász Károly, Kecskés 

Balázs, Németh Helga Anna és Sajószegi Péter képviselők 
 
Soproni Tamás polgármester: Tízes számú napirendi pont, Döntés a Magyar Máltai 
Szeretetszolgálat Belvárosi Hajléktalan Centrum Terézvárosi Nappali Melegedőjének 
támogatásáról a közösségi fejlesztési keret terhére. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, 
megjegyzés? Heltai László képviselő úrnak adom meg a szót.  
 
Heltai László képviselő: Köszönöm. Én csak annyit szeretnék mondani, hogy támogatom 
az előterjesztést, mert erre van szükségük, de a jövőben kérem, hogy figyeljünk arra, hogy 
a támogatásaink ne az orosz gázfüggőséget növeljék vagy tartsák meg, hanem lehetőleg 
alternatív forrásokat. Konkrétan arról van szó, hogy egy gázkazán fölszerelését, kijavítását 
támogatjuk, és jobb lenne, hogyha mondjuk, elektromos vízmelegítő lenne. Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Bocsánat, képviselő úr, ez javaslat vagy módosító? 
Köszönöm szépen. Szilágyi képviselő asszony. 
 
Szilágyi Erika képviselő: Köszönöm szépen. Ugye a múltkori, februári testületi ülésen én 
feszegettem ezt a témát, akkor kötekedésnek vélte a polgármester úr a hozzászólásomat 
és agresszívnek. Ehhez képest most bekerül ez a testület elé, nagyon helyesen, és 
nagyon örülök neki, hogy itt van most az ideje. Köszönöm szépen. 
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Soproni Tamás polgármester: Miyazaki alpolgármester úr. 
 
Miyazaki Jun alpolgármester: Köszönöm szépen. Egyrészt képviselő asszony nem ezt az 
ügyet hozta a testület elé, de ez mindegy is. A Heltai Lászlónak szeretnék válaszolni, hogy 
értem az ön környezetvédelmi szempontjait és tiszteletben is tartom, egyeztettünk a 
szeretetszolgálattal erről a kérdésről, az az igazság, hogy technikailag nem tudják ezt 
másképp megoldani, tehát azok a szakértők, akik ebben kompetensek, ezt a megoldást 
javasolták, itt nekünk annyiban van döntési helyzetünk, hogy ezt az ügyet, ezt 
megtámogatjuk-e vagy sem. Én mindenképpen szeretném támogatni. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Más kérdést, megjegyzést nem látok, a 
vitát lezárom, kérem, szavazzanak.  
 
 
Határozati javaslatok: 
 
I. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
20/2011.(IV.28.) önkormányzat rendelet 27. § (2) bekezdése alapján a Tulajdonosi 
Bizottság feladat- és hatáskörében eljárva úgy dönt, hogy az 6. sz. melléklet szerinti 
támogatási megállapodás szerint Győrffy Máté, Kecskés Balázs, Miyazaki Jun, Németh 
Helga Anna, Sajószegi Péter és Szász Károly kezdeményezésére a 2022. évi 
költségvetésről szóló 4/2022. (II. 24.) önkormányzati rendelet 8-as melléklet 43. sor 
közösségi fejlesztési keret terhére fejenként 266.667,- forint, azaz kétszázhatvanhatezer-
hatszázhatvanhét, tehát összesen 1.600.002,- forint, azaz egymillió-hatszázezer-két forint 
vissza nem térítendő támogatást nyújt a Magyar Máltai Szeretetszolgálat, Belvárosi 
Hajléktalan Centrum Terézvárosi Nappali Melegedőjének részére.  
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 
 
II. A kezdeményezést benyújtók a feladat megvalósulásáról legkésőbb 2022. december 5. 
napjáig írásban beszámolni kötelesek. 
 
Felelős: Miyazaki Jun alpolgármester, Győrffy Máté alpolgármester  

Kecskés Balázs, Németh Helga Anna, Sajószegi Péter, Szász Károly 
képviselők 

Határidő: 2022. december 5. 
 
III. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Tulajdonosi Bizottság feladat és hatáskörében felkéri a polgármestert a támogatási 
megállapodás megkötésére. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: 2022. április 21. 
 

Igen: 12 Nem: 0 Tartózkodás: 0 
 
Soproni Tamás polgármester: Egyhangú, köszönöm szépen. 
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HATÁROZAT: 
 
169/2022. (III.22.)  
 
I. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
20/2011.(IV.28.) önkormányzat rendelet 27. § (2) bekezdése alapján a Tulajdonosi 
Bizottság feladat- és hatáskörében eljárva úgy dönt, hogy az 6. sz. melléklet szerinti 
támogatási megállapodás szerint Győrffy Máté, Kecskés Balázs, Miyazaki Jun, 
Németh Helga Anna, Sajószegi Péter és Szász Károly kezdeményezésére a 2022. évi 
költségvetésről szóló 4/2022. (II. 24.) önkormányzati rendelet 8-as melléklet 43. sor 
közösségi fejlesztési keret terhére fejenként 266.667,- forint, azaz 
kétszázhatvanhatezer-hatszázhatvanhét, tehát összesen 1.600.002,- forint, azaz 
egymillió-hatszázezer-két forint vissza nem térítendő támogatást nyújt a Magyar 
Máltai Szeretetszolgálat, Belvárosi Hajléktalan Centrum Terézvárosi Nappali 
Melegedőjének részére.  
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 
 
II. A kezdeményezést benyújtók a feladat megvalósulásáról legkésőbb 2022. 
december 5. napjáig írásban beszámolni kötelesek. 
 
Felelős: Miyazaki Jun alpolgármester, Győrffy Máté alpolgármester  

Kecskés Balázs, Németh Helga Anna, Sajószegi Péter, Szász Károly 
képviselők 

Határidő: 2022. december 5. 
 
III. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Tulajdonosi Bizottság feladat és hatáskörében felkéri a polgármestert a támogatási 
megállapodás megkötésére. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: 2022. április 21. 
 
 
 
12. Javaslat önkormányzatot illető elővásárlási jogok gyakorlására 

105/2022. 
Előterjesztő: Győrffy Máté alpolgármester 

 
Soproni Tamás polgármester: Tizenegyes számú napirendi pontunk következik, javaslat 
önkormányzatot illető elővásárlási jogok gyakorlására. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, 
megjegyzés? Ilyet nem látok, a vitát lezárom, kérem, szavazzanak. 
 
 
Határozati javaslatok: 
 
1) Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
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20/2011.(IV.28.) önkormányzat rendelet 27. § (2) bekezdése alapján a Tulajdonosi 
Bizottság feladat- és hatáskörében eljárva a 24/2013. (VI.27.) önkormányzati rendelet 43. 
§ (2) bekezdése alapján úgy dönt, hogy a Budapest VI. kerület 29243/0/A/28 hrsz.-ú, 
természetben Andrássy út 4. 4. emelet 12A. ajtószám alatti, 59 m2 alapterületű, 
130/10000 eszmei tulajdoni hányadú lakásingatlan értékesítése kapcsán (vételár: bruttó 
55.000.000,- Ft) elővásárlási jogával az önkormányzat nem kíván élni. A Képviselő-testület 
felkéri a polgármestert a nyilatkozat kiadására, mely nyilatkozat a 2022. január 28. napján 
kelt Adásvételi szerződéssel együtt érvényes. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester, a kiértesítésért.                                   
Határidő: 30 nap 
 
2) Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
20/2011.(IV.28.) önkormányzat rendelet 27. § (2) bekezdése alapján a Tulajdonosi 
Bizottság feladat- és hatáskörében eljárva a 24/2013. (VI.27.) önkormányzati rendelet 43. 
§ (2) bekezdése alapján úgy dönt, hogy a Budapest VI. kerület 28612/0/A/12 hrsz.-ú, 
természetben Andrássy út 84. 3. emelet 16. ajtószám alatti, 101 m2 alapterületű, 
620/10000 eszmei tulajdoni hányadú lakásingatlan értékesítése kapcsán (vételár: 347.970 
euro) elővásárlási jogával az önkormányzat nem kíván élni. A Képviselő-testület felkéri a 
polgármestert a nyilatkozat kiadására, mely nyilatkozat a 2022. február 18. napján kelt 
Ingatlan adásvételi szerződéssel együtt érvényes. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester, a kiértesítésért.                        
Határidő: 30 nap 
 
3) Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
20/2011.(IV.28.) önkormányzat rendelet 27. § (2) bekezdése alapján a Tulajdonosi 
Bizottság feladat- és hatáskörében eljárva a 24/2013. (VI.27.) önkormányzati rendelet 43. 
§ (2) bekezdése alapján úgy dönt, hogy a Budapest, VI. kerület 29218/0/A/43 hrsz-on 
nyilvántartott, természetben Bajcsy-Zsilinszky út 17. 2. emelet 12. ajtószám alatti, 55 m2 
alapterületű, 103/10000 eszmei tulajdoni hányadú lakásingatlan értékesítése kapcsán 
(vételár: 57.000.000,- Ft) elővásárlási jogával az önkormányzat nem kíván élni. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a nyilatkozat kiadására, mely nyilatkozat a 
2022. február 16. napján kelt Ingatlan adásvételi előszerződéssel együtt érvényes. 
 
Felelős: polgármester, a kiértesítésért.                                        
Határidő: 30 nap 
 

Igen: 12 Nem: 0 Tartózkodás: 0 
 
Soproni Tamás polgármester: Egyhangú, köszönöm szépen. 
 
HATÁROZAT: 
 
170/2022. (III.22.)  
 
1) Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
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20/2011.(IV.28.) önkormányzat rendelet 27. § (2) bekezdése alapján a Tulajdonosi 
Bizottság feladat- és hatáskörében eljárva a 24/2013. (VI.27.) önkormányzati 
rendelet 43. § (2) bekezdése alapján úgy dönt, hogy a Budapest VI. kerület 
29243/0/A/28 hrsz.-ú, természetben Andrássy út 4. 4. emelet 12A. ajtószám alatti, 
59 m2 alapterületű, 130/10000 eszmei tulajdoni hányadú lakásingatlan 
értékesítése kapcsán (vételár: bruttó 55.000.000,- Ft) elővásárlási jogával az 
önkormányzat nem kíván élni. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a 
nyilatkozat kiadására, mely nyilatkozat a 2022. január 28. napján kelt Adásvételi 
szerződéssel együtt érvényes. 

 
Felelős: Soproni Tamás polgármester, a kiértesítésért.                                  
Határidő: 30 nap 

 
2) Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
20/2011.(IV.28.) önkormányzat rendelet 27. § (2) bekezdése alapján a Tulajdonosi 
Bizottság feladat- és hatáskörében eljárva a 24/2013. (VI.27.) önkormányzati 
rendelet 43. § (2) bekezdése alapján úgy dönt, hogy a Budapest VI. kerület 
28612/0/A/12 hrsz.-ú, természetben Andrássy út 84. 3. emelet 16. ajtószám alatti, 
101 m2 alapterületű, 620/10000 eszmei tulajdoni hányadú lakásingatlan 
értékesítése kapcsán (vételár: 347.970 euro) elővásárlási jogával az 
önkormányzat nem kíván élni. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a 
nyilatkozat kiadására, mely nyilatkozat a 2022. február 18. napján kelt Ingatlan 
adásvételi szerződéssel együtt érvényes. 

 
Felelős: Soproni Tamás polgármester, a kiértesítésért.                       
Határidő: 30 nap 

 
3) Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
20/2011.(IV.28.) önkormányzat rendelet 27. § (2) bekezdése alapján a Tulajdonosi 
Bizottság feladat- és hatáskörében eljárva a 24/2013. (VI.27.) önkormányzati 
rendelet 43. § (2) bekezdése alapján úgy dönt, hogy a Budapest, VI. kerület 
29218/0/A/43 hrsz-on nyilvántartott, természetben Bajcsy-Zsilinszky út 17. 2. 
emelet 12. ajtószám alatti, 55 m2 alapterületű, 103/10000 eszmei tulajdoni 
hányadú lakásingatlan értékesítése kapcsán (vételár: 57.000.000,- Ft) elővásárlási 
jogával az önkormányzat nem kíván élni. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a nyilatkozat kiadására, mely 
nyilatkozat a 2022. február 16. napján kelt Ingatlan adásvételi előszerződéssel 
együtt érvényes. 

 
Felelős: polgármester, a kiértesítésért.                                        
Határidő: 30 nap 
 

 
 
13. Javaslat a Budapest VI. kerület, Bajcsy-Zsilinszky út 5. szám alatti 29266/0/A/8 

helyrajzi számú helyiség bérleti jogviszony meghosszabbítására 
106/2022. 
Előterjesztő: Győrffy Máté alpolgármester 
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Soproni Tamás polgármester: Tizenkettes számú napirendi pont, Javaslat a Bajcsy-
Zsilinszky út 5. szám alatti helyiségbérleti jogviszony meghosszabbítására. Van-e ezzel 
kapcsolatban kérdés, megjegyzés? Ilyet nem látok, a vitát lezárom, kérem, szavazzanak. 
 
 
Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete a Képviselő-
testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 20/2011.(IV.28.) 
önkormányzati rendelet 27. § (2) bekezdése alapján a Tulajdonosi Bizottság feladat- és 
hatáskörében eljárva, a 15/2006. (III.21.) önkormányzati rendelet 26. § (1) bekezdés e) 
pontja, a 30. § (2) b) pontja, (3) bekezdése és (4) c) pontja, valamint a  33. § (1) és (3) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy bérbe adja 2022. április 19. napjától öt év határozott 
időre Kovácsné Pinczi Ildikó egyéni vállalkozó (adószám: 67011337142; nyilvántartási 
szám: 42365482; székhely: 1165 Budapest, Bácskai utca 21. szám) részére a Budapest 
VI. kerület, Bajcsy-Zsilinszky út  5. szám alatti 29266/0/A/8 helyrajzi számú, 35 m2 
alapterületű  helyiséget, havi 93.738 Ft + ÁFA összegű bérleti díj megfizetése mellett, a 
70/2014. (II.27.) számú képviselő-testületi határozat alapján.   
 
Felelős:  polgármester a bérbeadói nyilatkozat kiadásáért, 
Határidő:  30 nap 
 
Felelős: Terézvárosi Vagyonkezelő Nonprofit Zrt. a bérleti szerződés megkötéséért, 
Határidő:  a bérbeadói nyilatkozat kiadását követő 45 nap 
 

Igen: 12 Nem: 0 Tartózkodás: 0 
 
Soproni Tamás polgármester: Szilágyi képviselő asszony még nem szavazott. Egyhangú, 
köszönöm szépen. 
 
HATÁROZAT: 
 
171/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
20/2011.(IV.28.) önkormányzati rendelet 27. § (2) bekezdése alapján a Tulajdonosi 
Bizottság feladat- és hatáskörében eljárva, a 15/2006. (III.21.) önkormányzati 
rendelet 26. § (1) bekezdés e) pontja, a 30. § (2) b) pontja, (3) bekezdése és (4) c) 
pontja, valamint a  33. § (1) és (3) bekezdése alapján úgy dönt, hogy bérbe adja 
2022. április 19. napjától öt év határozott időre Kovácsné Pinczi Ildikó egyéni 
vállalkozó (adószám: 67011337142; nyilvántartási szám: 42365482; székhely: 1165 
Budapest, Bácskai utca 21. szám) részére a Budapest VI. kerület, Bajcsy-Zsilinszky 
út  5. szám alatti 29266/0/A/8 helyrajzi számú, 35 m2 alapterületű  helyiséget, havi 
93.738 Ft + ÁFA összegű bérleti díj megfizetése mellett, a 70/2014. (II.27.) számú 
képviselő-testületi határozat alapján.   
 
Felelős:  polgármester a bérbeadói nyilatkozat kiadásáért, 
Határidő:  30 nap 
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Felelős: Terézvárosi Vagyonkezelő Nonprofit Zrt. a bérleti szerződés 
megkötéséért, 

Határidő:  a bérbeadói nyilatkozat kiadását követő 45 nap 
 

 
 
14. Javaslat helyi közfeladatot ellátó személyek részére történő lakáspályázat 

kiírására 
107/2022. 
Előterjesztő: Győrffy Máté alpolgármester 

 
Soproni Tamás polgármester: Tizenhármas számú napirendi pontunk következik, Javaslat 
helyi közfeladatot ellátó személyek részére történő lakáspályázat kiírására. Van-e ezzel 
kapcsolatban kérdés, megjegyzés? Ilyet nem látok, a vitát lezárom, kérem, szavazzanak. 
 
 
Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete a Képviselő-
testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 20/2011. (IV.28.) 
önkormányzat rendelet 27. § (2) bekezdése alapján a Tulajdonosi Bizottság feladat- és 
hatáskörében eljárva a 15/2006. (III.21.) önkormányzati rendelet 5. § (4) bekezdése és a 
13/A. § (3) bekezdése alapján, a Humán Bizottság előzetes véleménye 
figyelembevételével úgy dönt, hogy pályázatot ír ki a helyi közfeladatot ellátó 
munkavállalók, azaz az Önkormányzat költségvetési szerveihez tartozó szociális, 
egészségügyi, köznevelési intézmény valamelyikével, illetőleg az Önkormányzat 
közigazgatási területén található közoktatási feladatokat ellátó intézmény egyikével 
közszolgálati, közalkalmazotti, vagy foglalkoztatásra irányuló más jogviszonyban álló 
személyek részére az előterjesztés mellékletét képező „Pályázati kiírás”-ban szereplő 3 db 
önkormányzati tulajdonú lakásra vonatkozó, a munkaviszony fennállásának időtartamára, 
de legfeljebb 1 év határozott időtartamú, a jövedelmi, vagyoni körülményekhez igazodó 
szociális, költségalapú vagy piaci alapú bérlet létesítésére. 
 
A Képviselő-testület elfogadja az előterjesztés mellékletét képező pályázati 
dokumentumokat és felkéri a polgármestert a pályázat kiírására.  
 
Felelős: Polgármester  
Határidő: 30 nap 
 

Igen: 12 Nem: 0 Tartózkodás: 0 
 
Soproni Tamás polgármester: Gaár képviselő úr még nem szavazott. Egyhangú, 
köszönöm szépen. 
 
HATÁROZAT: 
 
172/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 20/2011. 
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(IV.28.) önkormányzat rendelet 27. § (2) bekezdése alapján a Tulajdonosi Bizottság 
feladat- és hatáskörében eljárva a 15/2006. (III.21.) önkormányzati rendelet 5. § (4) 
bekezdése és a 13/A. § (3) bekezdése alapján, a Humán Bizottság előzetes 
véleménye figyelembevételével úgy dönt, hogy pályázatot ír ki a helyi közfeladatot 
ellátó munkavállalók, azaz az Önkormányzat költségvetési szerveihez tartozó 
szociális, egészségügyi, köznevelési intézmény valamelyikével, illetőleg az 
Önkormányzat közigazgatási területén található közoktatási feladatokat ellátó 
intézmény egyikével közszolgálati, közalkalmazotti, vagy foglalkoztatásra irányuló 
más jogviszonyban álló személyek részére az előterjesztés mellékletét képező 
„Pályázati kiírás”-ban szereplő 3 db önkormányzati tulajdonú lakásra vonatkozó, a 
munkaviszony fennállásának időtartamára, de legfeljebb 1 év határozott időtartamú, 
a jövedelmi, vagyoni körülményekhez igazodó szociális, költségalapú vagy piaci 
alapú bérlet létesítésére. 
 
A Képviselő-testület elfogadja az előterjesztés mellékletét képező pályázati 
dokumentumokat és felkéri a polgármestert a pályázat kiírására.  
 
Felelős: Polgármester  
Határidő: 30 nap 
 
 
 
15. Javaslat fa nyílászáró felújítási, helyreállítási pályázati támogatásban részesített 

pályázó felújítási munka befejezési határidő meghosszabbítására irányuló 
kérelmének 
108/2022. 
Előterjesztő: Győrffy Máté alpolgármester 
 

Soproni Tamás polgármester: Tizennégyes számú napirendi pontunk következik, fa 
nyílászárók esetén pályázó felújítási munka befejezési határidő meghosszabbítására 
irányuló kérelmének elbírálására. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, megjegyzés? Gaár 
Iván Zsolt. 
 
Gaár Iván Zsolt képviselő: Köszönöm szépen, polgármester úr, a lehetőséget, hogy 
hozzászólhatok. Csak meg szeretném köszönni Győrffy Máté úrnak, hogy a Bálint 
Györgynek a sarkalatos munkáját figyelembe vette, és hogy befogadta ezt a fa nyílászáró-
felújítási programot. Ugyanúgy, ahogy a Jun is itt említette, hogy a máltai szeretetszolgálat 
nem az Erikától indult, de sajnos tőle indult, és azért felhívnám a figyelmet 
képviselőtársaimnak, hogy a metodista egyház, amikor ugyanilyen kérésekkel fordul, 
akkor őket is ugyanilyen intenzitással támogassa, ne csak a máltai szeretetszolgálatot. 
Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Győrffy Máté alpolgármester úrnak 
megadom a szót. 
 
Győrffy Máté alpolgármester: Emlékeim szerint ez a pályázatötlet nem Bálint Györgytől 
indult. Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm. Más kérdést, megjegyzést nem látok, a vitát 
lezárom, kérem, szavazzanak.  
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Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete a Képviselő-
testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 20/2011. (IV.28.) 
önkormányzat rendelet 27. § (2) bekezdése alapján a Tulajdonosi Bizottság feladat- és 
hatáskörében eljárva a fa nyílászárók felújításának, helyreállításának pályázati úton 
történő támogatásáról szóló 29/2021. (V. 27.) önkormányzati rendelet 5. § (3) 
bekezdésében foglaltakra tekintettel úgy dönt, hogy hozzájárul a 818/2021. (VII. 29.) 
számú határozatban pályázati támogatásban részesített Budapest VI. kerület, Teréz körút 
29. III/28. szám alatti ingatlan nyílászáróinak felújítása – szerződésben rögzített – 
befejezési határidejének 2022. június 30. napjáig történő meghosszabbításához. 
 
Felelős: Győrffy Máté alpolgármester a kiértesítésért   
Határidő: 8 nap 
 

Igen: 12 Nem: 0 Tartózkodás: 0 
 
Soproni Tamás polgármester: Egyhangú, köszönöm szépen. 
 
HATÁROZAT: 
 
173/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 20/2011. 
(IV.28.) önkormányzat rendelet 27. § (2) bekezdése alapján a Tulajdonosi Bizottság 
feladat- és hatáskörében eljárva a fa nyílászárók felújításának, helyreállításának 
pályázati úton történő támogatásáról szóló 29/2021. (V. 27.) önkormányzati rendelet 
5. § (3) bekezdésében foglaltakra tekintettel úgy dönt, hogy hozzájárul a 818/2021. 
(VII. 29.) számú határozatban pályázati támogatásban részesített Budapest VI. 
kerület, Teréz körút 29. III/28. szám alatti ingatlan nyílászáróinak felújítása – 
szerződésben rögzített – befejezési határidejének 2022. június 30. napjáig történő 
meghosszabbításához. 
 
Felelős: Győrffy Máté alpolgármester a kiértesítésért   
Határidő: 8 nap 
 
 
 
16. Döntés a Budapest VI. kerület Szinyei Merse Pál utca 22-24. sz. (hrsz: 28488.) 

ingatlanra vonatkozó tervpályázatról 
109/2022. 
Előterjesztő: Győrffy Máté alpolgármester 

 
Soproni Tamás polgármester: Tizenötös számú napirendi pont, Döntés a Budapest VI. 
kerület Szinyei Merse Pál utca 22–24. sz. ingatlanra vonatkozó tervpályázatról. Van-e 
ezzel kapcsolatban kérdés, megjegyzés? Bálint képviselő úr. 
 
Bálint György képviselő: Egy kérdésem lenne a Szilvihez, esetleg egy pár gondolatot 
tudna mondani a tervről? Tehát még egyszer, egy pár gondolatot tudna mondani a Szilvi a 
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tervekről? Mi alapján bíráltátok a pályaműveket, mondjuk?  
 
Soproni Tamás polgármester: Győrffy alpolgármester úr. 
 
Győrffy Máté alpolgármester: Több szempontot vettünk figyelembe, Szilvi is válaszolni fog 
az ő szempontjaival kiemelve. Az egész tervpályázat, meg az együttműködés a 
Mesteriskolával azért folytatódott tavaly is, ugye, ez tavalyról húzódott végül is idénre, ez a 
pályázat, mert végül kétkörös lett, mert a Rózsa utcában szerintem hasznos 
eredményeket hozott a még 2020-as pályázat, most direkt egy olyan kiírást találtunk ki, 
ami azért gondolkodásra készteti a tervezőket, hiszen több szempontból kellett vizsgálni 
az egész terveket. Ugye, mindenki ismeri talán a Szinyei Merse 22-24-et, hogy mennyire 
rossz állapotban van sajnos az a társasház, hogy ezt sajnos nem éri meg felújítani, viszont 
maga a telek az elhelyezkedésében, méretében viszont nagyon-nagyon hasznos tud lenni 
a város szempontjából akár urbanisztikai léptékben is. Ezért egy olyan programot hoztunk 
létre, hogy minimum annyi lakást kell visszaépíteni, mint amennyi lakás a jelenlegi házban 
van, de emellett az volt a cél, hogy még parkolók elhelyezésére is alkalmas legyen, amik 
olyan parkolók, amik a helyben lakók autóinak nyújtanak parkolási lehetőséget, és emellett 
még egy zöld köztér is kihasítható valamilyen formában ebből a telekből.  
 
Úgyhogy ez alapján bíráltunk, ezért is lett igazából ez a két kör végül, mert az 
építészeknél első körben erősebb volt az, hogy megőrizni az eklektikus városszövetet, és 
abba az irányba vitték el a tervet, hogy megtartották a régi háznak a nagy részét, csak így 
meg a program, ami a kiírásban szerepelt, nem teljesült. Ezért sokat beszélgettünk velük, 
konzultáltunk is többet, egy nagyon jó szakmai vita is volt amúgy a mesterekkel is, és a 
végeredmény szerintem nagyon hasznos lett, olyan terv, ami a köztérre helyezte a 
hangsúlyt, lett olyan terv, ami nagyobb léptékben mutat meg egy ilyen városépítészeti 
víziót, amivel lehet vitatkozni, meg lett olyan terv, ami működőképes, de mondjuk, maga a 
közterület, az zártabb volt, és nem hozta azt, amit mi szerettünk volna látni, de megint 
csak hasznos a végeredmény, hiszen több irányból mutatja be, hogy mit lehet ott csinálni 
ezen a telken.  
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Bundula képviselő úr. 
 
Dr. Bundula Csaba képviselő: Hol tart a tulajdonosokkal és a bérlőkkel a megállapodás?  
 
Győrffy Máté alpolgármester: Most készült el egy válaszom, amúgy Lindmayer képviselő 
úrnak tegnap küldtük ki, azt hiszem, már csak négy, négy vagy öt lakás van, négy vagy öt 
tulajdonos van, mert van, akinek több lakása is van, akit még nem tudtunk, vagy akitől 
még nem tudtuk megvásárolni. Ugye a bérlőinkkel meg ugye felajánljuk azt, hogy pénzbeli 
megváltás útján ők akkor el tudják hagyni, meg vissza tudják adni a bérleményüket. Volt, 
aki névjegyzékbe jelentkezett, lakáscsere útján költözik másba, ez ugye még nem 
mindenkinél működőképes, mert sokan akarnak a kerületben maradni, és abból a pénzből, 
mondjuk, nem biztos, hogy a kerületben tudnának vásárolni ingatlant, de haladunk ezzel 
is. Az is tervben van, hogy a névjegyzéket úgy bővítjük ki, hogy csinálunk egy külön 
névjegyzéket, hogyha lesz elegendő lakás, felújított lakás, hogy a Szinyei 22-24-ben 
lakóknak külön biztosítunk lakásokat, ahova átköltözhetnek. Ugye, ez még eleve később 
lesz, ez az egész, ez biztos, hogy nem ebben a ciklusban fog elindulni, ez a folyamat, 
szóval addig azért haladunk a bérlőinkkel is.  
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Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Temesvári Szilvia alpolgármester 
asszony. 
 
Temesvári Szilvia alpolgármester: Köszönöm szépen a szót, és köszönöm szépen a 
kérdést is, ami arról szólt, hogy mi alapján zsűriztem én a beérkezett pályaműveket. A 
beérkezett pályaműveket a pályázatban kiírt szempontok alapján zsűriztük közösen, 
amúgy nem egy személyben zsűriztem, hanem ez egy, gyakorlatilag ez egy zsűriző 
közösség volt, ennek voltam én az egyik tagja. Az én szempontjaim érthető okokból azok 
voltak, hogy mekkora zöldfelület jön létre, az a közösség számára mennyire szabadon 
megközelíthető és hogy ez mennyire fenntartható, ez a dolog. Természetesen az 
építészethez magához nem értek, ezért építészeti szempontok alapján nem fogalmaztam 
meg különösebb véleményt, ugyanakkor egyetértettem azzal, hogy látványra és a 
közösségi tér létrejötte szempontjából a nyertes pályamű volt a legjobb annak ellenére, 
hogy ez valóban egy nagyon nehéz feladat volt és több szakmának az együttes 
erőfeszítése volt szükséges ahhoz, hogy ilyen művek születhessenek. Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Bálint képviselő úr. 
 
Bálint György képviselő: Köszönöm a választ. Még egy olyan kérdésem lenne, hogy akkor 
a nyertes pályaművel kapcsolatosan, vagy bármelyik pályaművel kapcsolatban van-e 
kötelezettségünk a továbbtervezésre vagy a megvalósításra. És akkor a tervpályázatnak 
van egy egyes és egy kettes fordulója tulajdonképpen, összesen mekkora kiadást jelent 
ez, mennyibe fog ez nekünk kerülni?  
 
Soproni Tamás polgármester: Győrffy alpolgármester úr. 
 
Győrffy Máté alpolgármester: Ez egy ötletpályázat, nincs további tervezési kötelezettség. 
Ez arra vonatkozott, hogy nézzük meg, hogy mi lehetséges. Ehhez ugye szükséges majd 
a szabályozási terv módosítása is valamilyen szinten, vagy ugye akár telekalakítás is, 
hogyha el akarunk indulni ebbe az irányba, de nincs kötelezettség ezekkel a tervekkel 
kapcsolatban. Ugye, ha jól emlékszem, hárommillió forint volt az összeg, amit 
megszavaztunk anno a Mesteriskolának, ez azzal, hogy két forduló lett, ez nem 
növekedett. Most teljesítették ezt a hárommillió forintot.  
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm. Bálint képviselő úr. 
 
Bálint György képviselő: Köszönöm szépen egyébként, Máté, na ez tetszett egyébként, 
végre konstruktívan tudunk beszélgetni. Már csak egy kérdésem lenne egyébként az 
egészhez, hogy a... hogy is van az izében? Tehát van egy olyan az előterjesztésben, 
többször is szerepel, hogy terézvárosi héjában sült. Ez mit jelent ez az anyagban? Csak 
érdeklődnék. Az 59-es oldalon.  
 
Győrffy Máté alpolgármester: Az egyik pályázó használta ezt a kifejezést.  
 
Bálint György képviselő: Mindegy, ha nem tudjátok, jó lesz nekem írásban is ez, tehát 
teljesen mindegy, csak kapjak már rá választ, mert érdekes, érdekes ez a... tudjátok, ezek 
a mottók, ezek engem nagyon érdekelnek. Jó, egyébként polgármester úr, megkérdezném 
öntől, hogy az extra kiszolgálásban képviselők részesülhetnek esetleg? Vagy a királyság, 
vagy mi van ilyenkor? Csak látom, mindig minden testületi ülésen behozzák a kávét, 
cukrot, habot, tehát mi is igénybe vehetjük ezeket? Csak kérdezném, köszönöm. 
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Soproni Tamás polgármester: Nem látok más kérdést, Győrffy alpolgármester úr. 
 
Győrffy Máté alpolgármester: Csak erre, hogy biztosan sikerült megint a lényeget 
megtalálni Bálint úrnak, de természetesen válaszolunk írásban. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Más kérdést, megjegyzést nem látok, 
úgyhogy a vitát lezárom, kérem, szavazzanak. 
 
 
Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy a Budapest VI. kerület Szinyei Merse utca 22-24. sz. (hrsz: 28488.) ingatlanra 
vonatkozó tervpályázatot érvényesnek tekinti, a szerződéshez kapcsolódó teljesítési 
igazolás kiállítására a polgármestert felkéri. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: Azonnal 
 

Igen: 11 Nem: 0 Tartózkodás: 1 
 
Soproni Tamás polgármester: 11 igen és 1 tartózkodás mellett elfogadtuk, köszönöm 
szépen. 
 
HATÁROZAT: 
 
174/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy dönt, hogy a Budapest VI. kerület Szinyei Merse utca 22-24. sz. (hrsz: 28488.) 
ingatlanra vonatkozó tervpályázatot érvényesnek tekinti, a szerződéshez 
kapcsolódó teljesítési igazolás kiállítására a polgármestert felkéri. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: Azonnal 
 
 
 
17. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata 2022. évre vonatkozó 

közbeszerzési tervének elfogadása 
110/2022. 
Előterjesztő: Soproni Tamás polgármester 
 

Soproni Tamás polgármester: Tizenhatos számú napirendi pontunk következik, Javaslat 
pedagógussztrájkra vonatkozó együttműködési megállapodás aláírására. Megadom a szót 
Miyazaki alpolgármester úrnak ezzel kapcsolatban. Bocsánat, elnézést, 16-os számú, 
igen, igen. Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata 2022. évre vonatkozó 
közbeszerzési tervének elfogadása. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, megjegyzés? Bálint 
képviselő úr.  
 



- 75 - 

Bálint György képviselő: Jó, bocsánat, akkor azt kérdezném, tehát a polgármester úr azt 
mondta, hogy nem ide vonatkozó a kérdés. Természetesen még mindig kérdezem ez az 
extrát, hogy én is igényelhetem ezt az extra kiszolgálást a testületi üléseken?  
 
Soproni Tamás polgármester: Gaár Iván képviselő úr. 
 
Gaár Iván Zsolt képviselő: Köszönöm a szót. Képviselőtársam, én beszélek. Egyébként 
tényleg jár. Csak vicceltem. Na, csak van ez az előterjesztés, ez örökös vita nálunk 
egyébként, nem tudom, mikor volt az Idősügyi Tanács összehívva, az idősügyi tanácsnok 
urat kérdezem, hogy volt mostanában ilyen megbeszélés meg egyebek? Merthogy a 
karácsonyi csomag megint benne szerepel, és mi annak idején, tavaly is azt hiszem, azt 
beszéltük vagy azt kértük, amikor még ugye mindenki beszélt egymással, hogy a 
csomagot terjesszük ki, hogy utalványokkal. Mondjuk, van a költségvetésben a hetes pont, 
az nem tudom, mert ott utalványok beszerzése, uniós ajánlatrend, az nem tudom, hogy az 
fedi-e, de hogy esetleg nem lehetne-e azt odaírni, hogy karácsony csomag, plusz 
utalványok vagy készpénz? Tehát az idősek nálunk, a választók mindig ezzel bombáznak, 
hogy nagyon szeretnék inkább, hogyha ők költenék el ezt az összeget és nem az 
önkormányzat határozná meg, hogy mit kapjanak, de azért kérdezem az idősügyi 
tanácsnok urat, hogy ha esetleg össze tudna hívni egy ilyen tanácsülést, hogy akkor ezt 
megvitatnák, és akkor alátámasztanák a mi megint hepciáskodásunkat. Köszönöm 
szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm, csak gyorsan hadd reagáljak. A közbeszerzési 
tervünk ugye nem köt minket. Ha később olyan döntést hozna a testület, hogy csomag 
helyett utalványt szeretne küldeni, arra is természetesen megvan a lehetőség, bár erről 
már tavaly is lefolytattunk egy vitát, hogyha jól értem. Megadom a szót idősügyi tanácsnok 
úrnak, Szász Károly úrnak, hogy válaszoljon erre a kérdésre. 
 
Szász Károly képviselő: Köszönöm szépen a szót, polgármester úr. Az első kérdésre azt 
válaszolnám, hogy nem volt idősügyi tanácsülés azóta, az ismert események miatt el lett 
halasztva áprilisra, áprilisban lesz. Pontos dátumot nem tudom, 22. környékén, valahogy 
így van. Majd kimegy az értesítés, mindenki megkapja, aki kérte, meg fogja kapni. Ugye, a 
napirenddel együtt. Most ami a második kérdést illeti, az a polgármester úr elmondta a 
választ gyakorlatilag, tehát ez a kérdés nem arról szól, ez a kérdés arról szól, hogy a 
közbeszerzési tervet kell meghirdetni, ebben nincs benne konkrétan, hogy mit is kell, itt ez 
egy elképzelés arról, hogy ha és amennyiben karácsonyi csomagot dönt az önkormányzat, 
akkor ezt közbeszerzési eljárás keretében kell megtenni, annak az összetételéről 
természetesen az Idősügyi Tanácsban lehet vitatkozni. Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Szilágyi Erika. 
 
Szilágyi Erika képviselő: Akkor arra van-e mód és lehetőség, hogy itt a közbeszerzési 
tervben a kettes pontban a karácsonyi csomag beszerzése az legyen, hogy karácsonyi 
csomag/utalvány beszerzése, hogy gyakorlatilag a tervben benne legyen, ez a kérdésem, 
nem tudom, ki tud erre válaszolni. Bár lehet, hogy az Iván is ezt akarta kérdezni, bocsánat! 
Én azt szeretném még hozzáfűzni ehhez a napirendhez, hogy a polgármester már nagyon 
régen mulasztásban van azzal is, hogy a százmillió forintot elérő becsült értékű 
közbeszerzéseket hozza a testület elé. Ugyan volt próbálkozás, legalábbis szóba került, 
hogy valami monitorcég fog átvilágítani ebben a tárgykörben, de konkrétumokkal nem 
találkoztunk. Mondjuk, az sem lett volna, ismerve a terézvárosi gyakorlatot, viszont jobban 
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oda kellene figyelni a testületnek a vagyonkezelő általi projektekre. Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Gaár Iván. 
 
Gaár Iván Zsolt képviselő: Köszönöm szépen a szót, én csak megköszönöm a 
hozzáállást, mert tényleg a konstruktivitás is remélem, majd áprilisban is ugyanez lesz, és 
megbeszéljük ezeket a dolgokat, de ez egy tervezet, tény és való, de akkor ki van ez 
nyitva, ez a kapu, tehát tudjuk ezt majd normálisan kezelni ezt a dolgot. Előre köszönöm a 
választ. 
 
Soproni Tamás polgármester: Bálint képviselő úr. 
 
Bálint György képviselő: Ha már a Vagyonkezelő által... Rosszat nyomtam, bocsánat. 
Nem... átkapcsoltam. Akkor a Vagyonkezelő által vitt projektekre visszatérve, tehát 
elegendő, hogyha a Jókai tér felújítására gondolok vagy a KEHOP ügyre, Máté, tudod, te 
felügyeled ezeket a házból. Az eredmény látszik, hogy kevés volt ehhez az egész 
felügyelet, na de mindegy, jobb lett volna testületi fennhatóság alatt tartani ezt az ügyet is, 
tehát ezt a csomagügyet is, ezt a beszerzési ügyet, mert folytathatnám egyébként, itt ezt a 
DENCO-ügyet is fölhozhatnám, tehát... 
 
Soproni Tamás polgármester: Lejárt az ideje.  
 
Bálint György képviselő: Nem járt le az időm, hol látja, hogy lejárt az időm? Kettő óra 
tizen... miről beszél? 
 
Soproni Tamás polgármester: Rosszul szerepel ott, mert már ez a harmadik hozzászólása. 
 
Bálint György képviselő: Ez nem igaz, ez nem járt le az ideje, miről beszél? Na, tehát... 
megzavarhat, polgármester úr, úgyis végigmondom, ha mikrofonba, ha nem mikrofonba, 
teljesen mindegy. Jobb lett volna egyébként a testületi fennhatóság alatt tartani az ilyen 
ügyeket, mert az előterjesztést tulajdonképpen, azt nem tudjuk támogatni mindaddig, amíg 
a polgármester nem dolgozza ki és tárja elénk, hogy milyen tulajdonosi kontrollt vezet be a 
közbeszerzések felett. Az csak hab a tortán, hogy a vagyonkezelő feb-je a 14/2022-es 
határozatával arra kérte a polgármestert, de gondolom, önnek ez nem számít, hogy mit 
hozott a feb. Köszönöm szépen. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm, más kérdést, megjegyzést nem látok, úgyhogy a 
vitát lezárom, kérem, szavazzanak. 
 
 
Határozati javaslat: 
 
Budapest Főváros VI. Kerület Terézváros Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata 2022. évre 
vonatkozó közbeszerzési tervét. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Igen: 8 Nem: 0 Tartózkodás: 4 
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Soproni Tamás polgármester: 8 igen és 4 tartózkodás mellett elfogadtuk, köszönöm 
szépen. 
 
HATÁROZAT: 
 
175/2022. (III.22.)  
 
Budapest Főváros VI. Kerület Terézváros Önkormányzata Képviselő-testülete úgy 
dönt, hogy elfogadja Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzata 2022. 
évre vonatkozó közbeszerzési tervét. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
 
18. Javaslat pedagógussztrájkra vonatkozó együttműködési megállapodás 

aláírására 
111/2022. 
Előterjesztő:  Soproni Tamás polgármester, Miyazaki Jun alpolgármester 

 
Soproni Tamás polgármester: Tizenhetes számú napirendi pont következik, javaslat 
pedagógussztrájkra vonatkozó együttműködési megállapodás aláírására. Ezzel 
kapcsolatban akkor Miyazaki alpolgármester úrnak megadom a szót. 
 
Miyazaki Jun alpolgármester: Köszönöm szépen, polgármester úr. Azzal kezdeném, azzal 
a visszatérő mondattal, hogy a sztrájk az alapjog, és nagyon sajnálatos módon úgy látom, 
hogy a kormányzat, az állam, az nem tartja tiszteletben. Sem a sztrájkjogot, sem pedig 
azokat a pedagógusokat, akik erejüket megfeszítve és egyre rosszabb és rosszabb 
körülmények között igyekeznek tanítani a diákokat. És annyira, annyira kétségbeesetté 
vált a helyzet, hogy egyre több helyen kerületünkben is munkabeszüntetésekkel tiltakoztak 
a jelenlegi körülmények ellen. Azt gondolom, hogy bár az önkormányzatoktól elvették azt a 
jogot, hogy közvetlenül beleszóljanak az intézmények működésébe, nálunk igazából csak 
a cechet hagyták azzal kapcsolatban, hogy hogyan kéne üzemeltetni az iskolákat. Azt 
gondolom, hogy érdemes a pedagógusokat támogatnunk az ügyükben. És éppen ezért az 
egyik határozati javaslat, ami ugye kiküldésre került, arról szólna, hogy az önkormányzati 
fenntartású óvodákban biztosítsuk a lehetőségét annak, hogy jogszerűen sztrájkoljanak a 
pedagógusok. Legyünk ebben jobbak, mutassunk jobb példát, mint az állam, és mutassuk 
meg azt, hogy hogyan lehet jogszerű módon a munkavállalói jogokat érvényesíteni.  
 
Ezzel párhuzamosan ennek a sztrájkmegállapodásnak a tervezetét, vagy együttműködési 
megállapodásnak a tervezetét osztották ki az előbb a kollégák, ehhez képest viszont lenne 
egy második határozati javaslatom, és az elmúlt hetekben több kerületi iskola, így a 
Kölcsey Ferenc Gimnázium, Szinyei Gimnázium, a Bajza és a Derkovits Általános Iskolák 
is a munkabeszüntetésekkel tiltakoztak a kormány intézkedései ellen. És ráadásul az is 
megtörtént, hogy a kiesett munkaidőt, a kiesett munkabéreket levonta a tankerület, azzal 
tud foglalkozni a tankerület, hogy elvonjon még több pénzt az oktatóktól, azzal már 
kevésbé tud foglalkozni, hogy például a megfelelő eszközök, mint akár tábla vagy kréta, az 
legyen az iskolákban. Úgyhogy ezeket a tanárokat szeretnénk támogatni, és ezért az 
lenne a következő határozati javaslat, ez kiegészítés második pont: „Budapest Főváros VI. 
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kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Budapest VI. 
kerület Kölcsey Ferenc Gimnáziumban, a Szinyei Merse Gimnáziumban, a Bajza Általános 
Iskolában, Derkovits Általános Iskolában szervezett sztrájkban részt vevő tanároknak 
egyszeri nettó tízezer forintos támogatást nyújt az Oktatásért, a Demokráciáért Alapítvány 
által, és felhatalmazza a polgármestert a támogatási megállapodás aláírására.” 
Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen, ezzel kapcsolatban Kecskés Balázsnak 
megadom a szót. 
 
Kecskés Balázs képviselő: Köszönöm szépen. Tisztelt képviselőtársaim, ugye, ez egy 
nagyon fontos döntés lesz, ugye több önkormányzathoz hasonló döntés, és ez egy fontos 
gesztus a pedagógusok felé az egész országban. Itt látszik, hogy a civil társadalom 
egésze fogott össze, és mindenkit felháborított a kormánynak a döntése. Az úgynevezett 
kockás inges mozgalom, ez 2016-ban indult, az akkori tiltakozás alapját képező, 
megfogalmazott alapját képező problémák, az nemhogy csökkentek, hanem tovább 
súlyosbodtak. Így jutottunk el oda, hogy munkabeszüntetések vannak, sztrájkok vannak, 
és ezért fontos az, hogy mi itt hozzunk egy ilyen döntést. Ennek az előterjesztésnek 
tükröznie kell, kellett volna azt a széles körű társadalmi szolidaritást és felháborodást, ami 
a valóságban e mögött rejlik.  
 
Ugye épp hasonló döntést hoztunk a múlt héten, amikor az ukrán háborúval kapcsolatban, 
az oroszországi agresszióval kapcsolatban hoztunk egy határozati javaslatot, és 
mindegyik párt, kerületi koalíciós párt támogatta azt az előterjesztést, én sajnálom, hogy 
ezen az előterjesztésen nincsen rajta az összes párt képviselőjének az aláírása, és csak 
két ember jegyzi. Ez egy társadalmi, össztársadalmi probléma, remélem, hogy ez csak 
valami figyelmetlenség műve és nem... vagy a sietség műve, nem tudom, és nem akartak 
foglalkozni ebben a kérdésben az egyeztetésekkel. Én szeretném... természetesen 
támogatni fogom ettől függetlenül, természetesen nem kérem, hogy legyen rajta minden 
pártnak a képviselőjének az aláírása az előterjesztésen, de szeretném hangsúlyozni, hogy 
az országos jellegére, és az össztársadalmi problémára tekintettel szerintem illett volna 
megkérdezni a többi képviselőt is, hogy szeretne-e ebben az előterjesztésben részt venni. 
Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Szerintem semmi akadálya, én sem hiszem, hogy 
alpolgármester úr kifogást emelne az ellen, hogy bárkinek a neve rákerüljön. Temesvári 
Szilvia. 
 
Temesvári Szilvia alpolgármester: Köszönöm szépen a szót, polgármester úr. Én az 
egészhez annyit szeretnék hozzátenni, hogy baloldaliként, párbeszédesként azt 
gondolom, hogy a sztrájk, az tényleg egy olyan alapjog, amiért dédszüleink, ükszüleink 
nagyon sokat harcoltak, többen az életüket is vesztették, és nagyon büszke vagyok, hogy 
abban a Terézvárosban dolgozhatom, ahol egy ilyen előterjesztés megszülethet, és ahol 
kiállunk a pedagógusokért, és ezt különösen azért tartom fontosnak anyaként is, mert 
ilyenkor tulajdonképpen a jövő generációkért állunk ki. Tehát minden egyes tanár, amelyik 
nincs megfizetve, nem kap elég pénzt ahhoz, hogy nem tisztességesen, de akár minimális 
szinten megélhessen, azzal tulajdonképpen a saját gyerekeinket büntetjük, és én azt 
gondolom, hogy nem szabad olyan nemzetnek lennünk, amelyik a saját gyerekeit bünteti. 
Köszönöm. 
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Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Heltai képviselő úr. 
 
Heltai László képviselő: Köszönöm szépen. Én nagyon sok mindennel egyetértek, de azt 
gondolom, az én elvem az, hogy előterjesztőként akkor csatlakozok egy előterjesztéshez, 
ha annak az elkészítésében részt vettem. Természetesen felkérésre szívesen támogatok 
bármit. Maga az ügy, az szerintem is borzasztó fontos, én is kint voltam a tüntetésen, a 
tanárok sztrájkalapjába is utaltam segítséget, tehát azt gondolom, hogy ez egy nagyon 
fontos és Terézváros szinten is nagyon fontos, hogy a közösség, az önkormányzat is álljon 
ki a tanárok, illetve hát a minőségi oktatás, egyáltalán a jó oktatás mellett. Mindannyian 
tudjuk, hogy az elmúlt 10 évben, de már sokkal hosszabb ideje is, tulajdonképpen az 
elmúlt 20-25 évben az oktatás egyre többet szenved, az oktatás színvonala, illetve a tanári 
pálya vonzereje egyre csökken, és ez a jövőnkbe kerülhet. Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Más hozzászólást, kérdést nem látok, 
úgyhogy a vitát lezárom, kérem, szavazzanak.  
 
 
Határozati javaslatok: 
 
I. 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy felhatalmazza a polgármestert a kerületi fenntartású óvodákban jogszerűen   
szervezett sztrájk esetén a sztrájkot szervező bizottsággal való tárgyalásra és a határozat 
melléklete szerinti együttműködési megállapodás aláírására. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: folyamatos 
 
II. 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy a Budapest VI. kerület Kölcsey Ferenc Gimnáziumban, Szinyei Merse 
Gimnáziumban, Bajza Általános Iskolában, Derkovits Általános Iskolákban szervezett 
sztrájkban részt vevő tanároknak egyszeri nettó 10.000 Ft-os támogatást nyújt az 
Oktatással a Demokráciért Alapítvány által, és felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
megállapodás aláírására. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: folyamatos 
 

Igen: 10 Nem: 0 Tartózkodás: 0 
(Szilágyi Erika és dr. Bundula Csaba képviselők a szavazás alatt távol) 

 
Soproni Tamás polgármester: 10 igennel egyhangú, mert jelenleg Szilágyi Erika nem 
tartózkodik a teremben, és Bundula úr sem vett részt a szavazásban.  
 
HATÁROZAT: 
 
176/2022. (III.22.)  
 
I. 



- 80 - 

Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy dönt, hogy felhatalmazza a polgármestert a kerületi fenntartású óvodákban 
jogszerűen   
szervezett sztrájk esetén a sztrájkot szervező bizottsággal való tárgyalásra és a 
határozat melléklete szerinti együttműködési megállapodás aláírására. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: folyamatos 
 
II. 
Budapest Főváros VI. kerület Terézváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 
úgy dönt, hogy a Budapest VI. kerület Kölcsey Ferenc Gimnáziumban, Szinyei 
Merse Gimnáziumban, Bajza Általános Iskolában, Derkovits Általános Iskolákban 
szervezett sztrájkban részt vevő tanároknak egyszeri nettó 10.000 Ft-os támogatást 
nyújt az Oktatással a Demokráciért Alapítvány által, és felhatalmazza a 
polgármestert a támogatási megállapodás aláírására. 
 
Felelős: Soproni Tamás polgármester 
Határidő: folyamatos 
 
 
 
19. Beszámoló a lejárt és folyamatos határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról 
120/2022. 
Előterjesztő: Soproni Tamás polgármester 

 
Soproni Tamás polgármester: Huszonhatos számú napirendi pontunk következik, 
Beszámoló a lejárt és folyamatos határidejű képviselő-testületi határozatok 
végrehajtásáról. Van-e ezzel kapcsolatban kérdés, megjegyzés? Bundula Csaba. 
 
Dr. Bundula Csaba képviselő: 422/2021. május 27.  
 
Soproni Tamás polgármester: Bundula úr. 
 
Dr. Bundula Csaba képviselő: Most az nem válasz, hogy majd kapok választ. 
Polgármester úr, mondjon már valamit. Ez tényleg nagyon gáz. Egyébként rengeteg ilyen, 
most nem akarom az időt húzni, rengeteg ilyen határozat van, bőven lejárt, azonnali 
döntést igényel és folyamatban van. Most menjek végig? Írásban kérem az összeset, hogy 
miért nincs végrehajtva, ami már lejárt. De ezt, amit most idéztem, ezt külön kérem. 
Szeretném már megtudni, hogy Bálint György bűnös lehet-e vagy sem, tesznek-e 
feljelentést vagy sem, engem kifejezetten érdekel. Akkor legalább ketten vagyunk. Jó, a 
többinél meg kérek egy írásbeli választ, hogy hatvan nap, elég a hatvan nap, jó? Tehát 
nem kell harminc napon belül, mert most épp elég dolga van a hivatalnak. Köszönöm. 
 
Soproni Tamás polgármester: Köszönöm képviselő úr. Szóval a 422/2021-esre a 
következőt... képviselő úr, viselkedjen, meg tudja ezt utána is beszélni, képviselő úrral.  
 
Bálint György képviselő: (Mikrofon hiányában a hozzászólás nem hallható). 
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Soproni Tamás polgármester: Öt perc szünetet rendelek el. 
 

- szünet - 
 
Soproni Tamás polgármester: Bundula úr is megérkezett. 26-os számú napirendi 
pontunknál tartunk, ezzel kapcsolatban van-e további kérdés, megjegyzés? Ilyet nem 
látok, a vitát lezárom, kérem, szavazzanak. 
 
 
Határozati javaslat: 
 
1. A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy az alábbi rendeletek kihirdetése 

megtörtént: 
 

év rendeletek száma 

2022 4, 5, 6, 7, 8 

 
 
2. A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy az alábbi határozatok végrehajtása 

megtörtént: 
 

év határozatok száma 

2020  

2021 
738, 994, 1000, 1019, 1092, 1118 

2022 
14, 15, 18, 28,30, 48, 61, 88-97, 100, 104, 105, 108, 109, 112, 114-121, 
137, 138, 140, 142-144, 146-149 

 
 
3. A Képviselő-testület elfogadja az alábbi határozatok végrehajtásának állásáról szóló 

jelentést: 
 

év határozatok száma 

2019 115 

2020 40 

2021 
58, 217, 422, 767, 770, 772, 773, 848, 937, 938, 965, 970, 989, 1017, 
1020, 1032, 1060, 1083, 1088, 1106, 1114, 1115, 1122,  

2022 29, 32-34, 45, 99, 103, 106, 107, 113, 141, 145 

 
Igen: 11 Nem: 1 Tartózkodás: 0 

 
Soproni Tamás polgármester: 11 igen, 1 nem mellett elfogadtuk. 
 
HATÁROZAT: 
 
177/2022. (III.22.)  
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1. A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy az alábbi rendeletek kihirdetése 
megtörtént: 

 

év rendeletek száma 

2022 4, 5, 6, 7, 8 

 
2. A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy az alábbi határozatok végrehajtása 

megtörtént: 
 

év határozatok száma 

2020  

2021 
738, 994, 1000, 1019, 1092, 1118 

2022 
14, 15, 18, 28,30, 48, 61, 88-97, 100, 104, 105, 108, 109, 112, 114-121, 
137, 138, 140, 142-144, 146-149 

 
3. A Képviselő-testület elfogadja az alábbi határozatok végrehajtásának állásáról 

szóló jelentést: 
 

év határozatok száma 

2019 115 

2020 40 

2021 
58, 217, 422, 767, 770, 772, 773, 848, 937, 938, 965, 970, 989, 1017, 
1020, 1032, 1060, 1083, 1088, 1106, 1114, 1115, 1122,  

2022 29, 32-34, 45, 99, 103, 106, 107, 113, 141, 145 

 
Soproni Tamás polgármester: Ezzel pedig a nyílt ülésünk végére értünk, én köszönöm 
minden minket követő terézvárosi és más polgárnak természetesen, hogy követték a 
munkánkat. 
 
 

Kmf. 
 
 
 

 
Soproni Tamás 
polgármester 

 
 
 
 

dr. Mogyorósi Sándor 
jegyző 

 
 


